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postavenej na pozemku registra  „C“ KN parcelné číslo  11820/14, 

a pozemkov registra „C“  KN parc. č. 11820/14, 11820/4, 11820/13, 

v katastrálnom území Nové Mesto žiadateľovi – BZS Company, s.r.o., 
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ZASADNUTIE MIESTNEHO ZASTUPITEĽSTVA MČ K-NM: 

 

Začiatok: 9.00 hod.  

 

ZNELKA MČ 

 

BOD 1:  OTVORENIE 

Mgr. Matej  Č u p k a, starosta MČ B-NM: 

 Vážené dámy, vážení páni, otváram zasadnutie Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Nové Mesto. 

 Vítam medzi nami naše poslankyne, našich poslancov, vedúcich 

pracovníkov Miestneho úradu, milých hostí. 

Z rokovania Miestneho zastupiteľstva nie je nikto 

ospravedlnený s tým, že potom ešte jeden poslanec príde neskôr.  

Pristúpime k bodu č. 2. 

 

 

BOD 2:  

Schválenie programu rokovania 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a: 

 Program zasadnutia Miestneho zastupiteľstva bol zverejnený 

na úradnej tabuli mestskej časti a na webovom sídle mestskej 

časti: 

1. OTVORENIE  

2. Schválenie programu rokovania 

3. Voľba členov návrhovej komisie 

4. Voľba overovateľa zápisnice a uznesení 

5. Správa  o plnení uznesení 

6. Návrh na prvú zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Nové 

Mesto na rok 2023 

7.Návrh stanoviska MZ mestskej časti Bratislava-Nové Mesto      
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  k návrhu VZN hl. m. SR Bratislavy o dočasnom parkovaní  

  motorových vozidiel 

8.Návrh na schválenie všeobecne záväzného nariadenia mestskej  

  časti Bratislava-Nové Mesto, ktorým sa vydáva Prevádzkový  

  poriadok „Športoviska Pionierska“ 

9.Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava- 

  Nové Mesto č. 5/2015 zo dňa  16.6.2015, ktorým sa vydáva Trhový  

  poriadok príležitostných trhov na štadióne INTER Bratislava 

10.Návrh zmeny VZN  č. 2/2006, ktorým je vyhlásená záväzná časť  

   Územného plánu zóny Podhorský pás, v znení zmien a doplnení  

   VZN č. 2/2009  

11.Návrh platu starostu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto na  

   rok 2023 

12.Návrh platu miestneho kontrolóra mestskej časti Bratislava- 

   Nové Mesto na rok 2023 a mesačnej odmeny z mesačného platu 

13.Správa z mimoriadnej kontroly s dôrazom na použitie všetkých  

   finančných prostriedkov kapitálových a bežných výdavkov  

   investovaných do spoločenskej budovy Vernosť zo strany mestskej  

   časti Bratislava-Nové Mesto v období od 01.01.2011 až do  

   01.04.2022 

14.Pravidlá kontrolnej činnosti miestneho kontrolóra mestskej  

   časti  Bratislava-Nové Mesto 

15.Informácia o začatí mimoriadnej kontroly Základnej školy  

   s materskou školou Cádrova 

16.Návrh na voľbu členov-odborníkov stálych komisií Miestneho  

   zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Nové Mesto pre  

   volebné obdobie rokov 2022-2026 

17.Návrh na schválenie zástupcov komisie za Verejného  

   obstarávateľa – mestskú časť Bratislava-Nové Mesto v zmysle  

   uzatvorenej Koncesnej zmluvy na zabezpečenie prevádzky  

   Tepelného hospodárstva v mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

   č. ÚEZ 122/2019 zo dňa 14. 06. 2019, účinnej dňa 15. 06. 2019,  
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   v zmysle Dodatku č. 1 zo dňa 14. 06. 2019 č. ÚEZ 122/2019    

18.Návrh na vymenovanie riaditeľa príspevkovej organizácie EKO- 

   podnik verejnoprospešných služieb Bratislava-Nové Mesto 

19.Schválenie Územného plánu zóny Nobelova 

20.Preverenie stavu ukončenia obstarávania Územného plánu zóny  

   Biely Kríž 

21.Návrh na zápis nákupného strediska Slimák (v pôvodnom rozsahu)  

   a bunkra z 1. svetovej vojny na Račianskej ulici do Zoznamu  

   pamätihodností mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

22.Informácia o obstarávaní územných plánov zón 

23.Návrh na schválenie prenájmu časti nebytového priestoru   

   v objekte základnej školy s materskou školou na ul. Sibírska  

   39 pre spoločnosť BADENTAL, s.r.io., so sídlom Račianske mýto  

   1/A, 821 02 Bratislava, IČO:  52 331 911, z dôvodu hodného  

   osobitného zreteľa 

24.Návrh na schválenie prenájmu časti nebytového priestoru č. 11  

   (dielne) v objekte Hálkova 11 prte spoločnosť Havarijná služba  

   Olivová, s.r.o., so sídlom Škultétyho 1, 831 03 Bratislava,  

   IČO: 367 415 66 alebo pre spoločnosť BAM-EKO, a.s., so sídlom  

   Hálkova 11, 831 03 Bratislava, IČO: 35 815 272, z dôvodu  

   hodného osobitného zreteľa 

25.Návrh na schválenie prípadu hodného osobitného zreteľa – predaj  

   stavby prístavby športovej haly označenej súpisným číslom  

   11796, postavenej na pozemku registra  „C“ KN parcelné číslo   

   11820/14, a pozemkov registra „C“  KN parc. č. 11820/14,  

   11820/4, 11820/13, v katastrálnom území Nové Mesto žiadateľovi  

   – BZS Company, s.r.o., Legerského 3, 831 02 Bratislava, IČO:  

   511 36 830 

26.Návrh na schválenie prípadu hodného osobitného zreteľa –  

   bezodplatný prevod časti pozemkov registra „C“ KN parcelné  

   číslo 15140/9, 15140/80, 15140/81, zastavané plochy  

   a nádvoria, o výmere 276 m2, katastrálne územie Nové Mesto na  
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   nadobúdateľa – hlavné mesto Slovenskej republiky Bratislavy  

   a schválenie Zverenia majetku a s ním súvisiacich prvá  

   a záväzkov do správy mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

 

 

27.Návrh na schválenie prípadu hodného osobitného zreteľa – nájom  

   nebytového priestoru o celkovej podlahovej ploche 203,7 m2,  

   nachádzajúceho sa na ulici Ovručská 5 v Bratislave, občianskemu  

   združeniu SME SPOLU o.z., Ovručská 5, 831 02 Bratislava, IČO:  

   501 64 015, DIČ: 2120215944 

28.Návrh na zmenu názvu časti ulice Junácka na názov „Olympijské  

   námestie“   

29.Návrh na zmenu názvu časti ulice Kutuzovova na Námestie  

   generála Viesta 

30.Vystúpenie občanov   

31.Rôzne 

32.Interpelácie 

33.Záver. 

 

 Ako predkladateľ tohto materiálu sťahujem bod č. 24 – Návrh 

na schválenie prenájmu časti bytového priestoru č. 11 (dielne) v 

objekte Hálkova 11 pre spoločnosť Havarijná služba Olivová s.r.o., 

so sídlom Škultétyho 1, alebo pre spoločnosť BAM-EKO a.s., so 

sídlom Hálkova 11, z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

 Chcem vás poprosiť, aby sme hlasovali o takto navrhnutom 

programe. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne. 

 Za:                 18 poslankýň a poslancov 

 Proti:               0 

 Zdržal sa:           0 
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 Nehlasoval:          0 

 Chcem sa spýtať, chceme opakovať hlasovanie, alebo je to 

takto v poriadku? Pán poslanec Pagáč, v pohode. 

 

Poslankyňa Z. K r u š i n o v á : 

 Je tu 18 a je nás tu viacej. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Viem, viem. Preto sa pýtam, že či chceme opakovať hlasovanie 

napriek tomu, že program bol schválený v tomto znení. 

 Otváram teda diskusiu pre nejaké prípadné doplnenia do 

programu.   

 Prihlásený je pán vicestarosta Vlačiky. 

 

 

Vicestarosta Mgr. M. V l a č i k y, PhD.: 

 Ďakujem pekne. Ja mám návrh na zmenu programu. 

 Kvôli účasti pána ministra obrany zaradiť bod 29 ako bod 

4a); aby sme ho prerokovali hneď na začiatku. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a :   

     Ďakujem pekne. Ďalší prihlásený je pán vicestarosta Troiak. 

 

 

Vicestarosta Ing. P. T r o i a k : 

 Ďakujem. Ja mám takisto návrh na doplnenie programu, a to 

bod 4b) – Návrh na schválenie podania žiadosti o dotáciu na Fond 

na podporu športu pre projekt „Rekonštrukcia telocvične 

v Základnej škole s materskou školou Kalinčiakova 12“. 
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Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Ideme teraz hlasovať o týchto dvoch 

pozmeňujúcich návrhoch; o každom zvlášť, samozrejme. Čiže najprv 

hlasujeme o tom, že aby sa bod  č. 29 – Návrh na zmenu názvu časti 

ulice Kutuzovova na Námestie generála Viesta - presunul ako bod 

4a) kvôli účasti zástupcu vlády pána ministra obrany.  Hlasujeme.     

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne. 

 Za:                 23 poslancov 

 Proti:               0 

 Zdržal sa:           0 

 Nehlasoval:          0 

 

 Prechádzame na doplňujúci bod pána vicestarostu Troiaka, 

ktorým zaraďujeme bod 4b) do programu, a to je Návrh na schválenie 

podania žiadosti o dotáciu na Fond na podporu športu pre projekt 

„Rekonštrukcia telocvične v Základnej škole s materskou školou 

Kalinčiakova 12“. Hlasujeme, prosím. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem pekne.  

 Za:                 23 poslancov 

 Proti:               0 

 Zdržal sa:           0  

 

 Čo sa týka pána poslanca Fiabáne, neviem, či mám opakovať 

hlasovanie? (Nie.)  

     Dobre, ďakujem pekne. 

 Prechádzame tým pádom k bodu č. 3. 
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BOD 3: 

Voľba členov návrhovej komisie 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a :   

 Do návrhovej komisie sú navrhnutí:  

pán poslanec JUDr. Tomáš Korček, PhD., LL.M. 

a panie poslankyne Ing. arch. Martina Kolláriková a Zuzana 

Krušinová. 

 Otváram diskusiu. Má niekto iné návrhy?  

 Nikto nie je prihlásený, tak dávam hlasovať o tomto návrhu. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem pekne. 

 Za:                  21 poslankýň a poslancov 

 Proti:                0 

 Zdržal sa:            0 

 Nehlasovali:          2 

 

Poslankyňa Z. K r u š i n o v á : 

 Môžem k tomu?  

 Ja som teraz nehlasovala a na tom hlasovacom zariadení je, 

že som hlasovala. Takže je v tom nejaký problém, v tom hlasovacom 

zariadení. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Dobre. Tak poprosím našich zamestnancov IT, aby skúsili 

opraviť ten problém. 

 

Poslankyňa Z. K r u š i n o v á : 

 A okrem toho nikto sa neprihlásil, ale je tu Evka (Mgr. 

Soldanová), hlasovali sme. Budeme sťahovať teraz, alebo ako? 
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Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Tak my sme mali informáciu, že návrhová komisia bude takto 

zložená. Čiže, ak je v poriadku, aby sa pani poslankyňa Soldanová    

vymenila s pani Krušinovou. 

 Už od minulého zastupiteľstva bola dohoda, že pani kolegyňa 

Krušinová bude v návrhovej komisii na stálo, čiže to len bolo 

nedorozumenie; ospravedlňujeme sa.  

 (Úprava hlasovacieho zariadenia pracovníkmi IT.) 

 Navrhujem technickú prestávku na 5 minút, pokiaľ sa podarí  

všetko technicky spojazdniť. 

 (Technická prestávka.) 

 Poprosil by som urobiť testovacie hlasovanie. (Hlasovanie.) 

 Ďakujem.  

 

 Prechádzame tým pádom k bodu č. 3 – Voľba členov návrhovej 

komisie s tým, že predchádzajúce hlasovanie vyhlasujeme za 

zmätočné. 

 Čiže do návrhovej komisie sú navrhnutí poslanci: 

JUDr. Tomáš Korček, PhD., LL.M.  

 

 poslankyne Ing. arch. Martina  Kolláriková a Zuzana Krušinová. 

 Má niekto z vás iné návrhy? 

     Ak nie, tak dávam hlasovať o tomto návrhu. Hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne. 

 Za:                 24 poslancov 

 Proti:               0 

 Zdržal sa:           1. 

 Prechádzame k bodu č. 4. 
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BOD 4: 

Voľba overovateľov zápisnice a uznesení 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a :  

 Za overovateľov záznamu a uznesení sú navrhnutí poslanci 

Mgr. Maroš Dulaj a Ing. Andrej Hajšel.  

 Má niekto pozmeňovací alebo doplňujúci návrh? 

 Ak nie, tak dávam hlasovať o tomto návrhu, aby overovateľmi 

boli  

poslanci Mgr. Maroš Dulaj a Ing. Andrej Hajšel. Hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne. 

 Za:                  24 poslancov 

 Proti:                0 

 Zdržal sa:            0. 

 

 Pristupujeme k bodu 4a), ktorý bol pôvodne ako materiál č. 

29. 

 

 

BOD 4a) – (V programe bod č. 29): 

Návrh na zmenu názvu časti ulice Kutuzovova na Námestie generála 

Viesta 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Predkladateľom je pán Vlačiky; máte slovo. 

 

 

Vicestarosta Mgr. M. V l a č i k y, PhD.: 

 Ďakujem za slovo. 
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      Na mestskú časť sa obrátilo Ministerstvo obrany Slovenskej 

republiky so žiadosťou o zmenu sídla Ministerstva obrany 

Slovenskej republiky a Generálneho štábu Ozbrojených síl 

Slovenskej republiky. Ich sídlo je na Kutuzovovej 8. Ulica nesie 

názov po poľnom maršalovi cárskej armády Michailovi 

Illarionovičovi Kutuzovovi, ktorý viedol cárske vojská vo 

vojenských konfliktoch ma prelome 18. a 19. storočia, vrátane ich 

konfliktov s francúzskou armádou vedenou Napoleonom Bonaparte.  

 

 Keďže ale podľa zákona názvy ulíc v podstate schvaľujeme my 

a potom sa schvaľujú na Mestskom zastupiteľstve, tak návrh, ktorý 

prišiel zo strany ministerstva je Námestie generála Viesta, nesie 

meno po armádnom generálovi in memoriam Rudolfovi Viestovi. Ten 

bol počas života, aj po smrti mnohokrát vyznamenaný 

československými, slovenskými a zahraničnými vyznamenaniami. 

Patrí k najvýznamnejším osobnostiam vojenských dejín Slovenska. 

 

 Čiže predložili sme tento návrh v tom zmysle, že vlastne 

Kutuzovova ulica, tá časť kde sú bytové domy, tá zostáva pod 

názvom Kutuzovova ulica. A vlastne tá časť pred objektami 

Ministerstvom obrany a Generálneho štábu by niesla názov Námestie 

generála Rudolfa Viesta. Toľko k tomu. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Vzhľadom na to, že ohlásil svoju účasť 

na našom Miestnom zastupiteľstve aj pán minister obrany Jaroslav 

Nagy, potrebujeme uviesť, že podľa § 12, ods. 9 Zákona o obecnom 

zriadení, ak na rokovaní požiada o slovo poslanec Národnej rady 

Slovenskej republiky, poslanec Európskeho parlamentu, zástupca 

vlády alebo iného štátneho orgánu, slovo sa mu udelí. Môže sa 

udeliť aj ktorémukoľvek obyvateľovi obce.        
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 Pri tejto príležitosti by som chcel teraz udeliť slovo pánovi 

ministrovi obrany Jaroslavovi Nagyovi. 

 

 

Jaroslav  N a g y, minister obrany Slovenskej republiky. 

 Vážený pán starosta, vážení podstarostovia, vážené 

poslankyne, poslanci, vážení prítomní, ďakujem veľmi pekne za 

možnosť dnes vystúpiť pred vami pri tomto bode. Naozaj budem veľmi 

krátky.  

 V podstate vám chcem poďakovať, že ste tento bod zaradili 

a považujem to z viacerých aspektov za veľmi dôležité. Zároveň sa 

dobrovoľne priznám, že nie som ja pôvodným nositeľom tejto 

myšlienky, oslovili sme si v podstate naraz vojenskí historici 

a tiež náčelník Generálneho štábu Ozbrojených síl Slovenskej 

republiky v mene Ozbrojených síl. 

 

 Prečo? Nuž najmä preto, že generál Rudolf Viest je 

pravdepodobne jeden z najvýznamnejších osobností slovenskej 

histórie; nielen tej slovenskej, ale najmä slovenskej, ale zďaleka 

nielen vojenskej. Aj na moje osobné šokujúce zistenia sme zistili, 

že generál Viest nemá v Bratislave žiadnu ulicu, ani námestie, 

ani nejakým iným spôsobom sme si v hlavnom meste Slovenskej 

republiky  neuctili túto osobnosť.  

 

 Osobnosť, ktorá preukázala svoje charakterové črty a svoju 

veľkosť mnohokrát nielen svojim vzdelaním, svojou službou 

k vlasti. Aj v politickej funkcii, aj vo funkcii vojenskej, bol 

náčelníkom Generálneho štábu, bol veliteľom v Slovenskom národnom 

povstaní. A vo funkcii veliteľa Slovenského národného povstania 

bol generál Viest zatknutý, odvezený do Nemecka do koncentračného 

tábora, a tam s vysokou pravdepodobnosťou aj zavraždený. Nie sú 
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o tom známe dôkazy, posledné známe miesto je koncentračný tábor, 

kde bol prevezený.   

 

 Nič proti Michailovi Kutuzovovi. Tak ako bolo veľmi  správne 

povedané, je to človek, ktorý viedol cárske ruské vojská ďaleko 

v histórii, 18. a 19 storočí. Bojoval s armádou Napoleona 

Bonaperteho, akurát že sme nezistili žiaden súvis, ani so 

Slovenskom, ani s Bratislavou, ani s našimi ozbrojenými silami na 

rozdiel od generála Rudolfa Viesta, hrdinu, ktorého Slovensko 

potrebuje. Hrdinu, ako Milan Rastislav Štefánik, hrdinu ako je 

Rudolf Viest, ako je generál Goljan, ako je Jozef Gabčík, ktorý 

pomohol spáchať úspešný atentát v Prahe na Heindricha. Jednoducho, 

to sú hrdinovia, ktorých by sme si mali pripomínať aj v hlavnom 

meste, aj my ako rezort obrany.  

 

 A verím tomu, že silnejšie meno pred sídlom Ministerstva 

obrany a pred sídlom Generálneho štábu Ozbrojených síl Slovenskej 

republiky ako generál Rudolf Viest, nenájdeme.   

 

 Zároveň si uvedomujem praktické náležitosti v tejto veci. To 

znamená, ak by sme menili celú ulicu, tak by to spôsobilo nemalé 

problémy alebo ťažkostí pre obyvateľov, ktorí tam žijú. Preto sme 

pristúpili k tomu, aby sme ten návrh dali len na tú časť ako bolo 

spomínané, ktoré sa týka len Ministerstva obrany a Generálneho 

štábu.  

 

 Zároveň nepochybne aj v období ruskej agresie na Ukrajinu by 

sme mali myslieť na to, kto sú reálni hrdinovia, kto sú osobností, 

ktoré v minulosti boli nejakým spôsobom predurčené, aby mali svoje 

ulice v hlavnom meste Slovenskej republiky; nota bene na mieste  

kde sídli velenie armády a Ministerstvo obrany. 
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 Preto vás chcem veľmi pekne poprosiť o váš súhlas s týmto 

návrhom. Je to návrh, na ktorom sa široká historická obec a vôbec 

historikov jednoznačne zhoduje, rovnako ako sa na tom zhoduje 

velenie Ozbrojených síl, ako na človeka na ktorého sa s veľkou 

slávou a s veľkou vďakou obracajú v mnohých svojich vystúpeniach 

z hľadiska pripomínania si histórie. Som pripravený odpovedať na 

akékoľvek vaše otázky, ktoré by ste mohli mať. Opakujem, veľmi 

pekne vás prosím, aby ste s týmto návrhom súhlasili. 

 Ďakujem veľmi pekne. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. 

 Ak nikto nie je do diskusie prihlásený, tak dávam o tomto 

bode hlasovať. Hlasujeme.  

 

Poslankyňa Z. K r u š i n o v á : 

 Môžem k tomu? (Súhlas.) 

 Všetky návrhy musí čítať návrhová komisia.  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 O.k. Prepáčte, ospravedlňujem sa. 

 

Poslankyňa Z. K r u š i n o v á : 

 Doteraz sme to neriešili, lebo boli to tie personálne veci. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Tak poprosím návrhovú komisiu; prepáčte. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á : 

 Takže návrh uznesenia: 
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 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

   1. schvaľuje návrh zmeny názvu časti ulice Kutuzovova, 

katastrálne územie Nové Mesto na Námestie generála Rudolfa Viesta. 

 

   2. ukladá zástupcovi starostu mestskej časti Bratislava-Nové 

Mesto predložiť materiál po odsúhlasení na Magistrát hlavného 

mesta Slovenskej republiky;  

a to bez pripomienok.      

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Dávam o tomto návrhu hlasovať.  

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne. Navrhnuté uznesenie bolo schválené.  

 Za:                  24 poslancov 

 Proti:                0 

 Zdržal sa:            0. 

 (Potlesk.) 

 Ďakujem veľmi pekne. 

 Pristúpime teraz k bodu 4b) 

 

 

 

BOD 4b) (Doplnený bod.)  

Návrh na schválenie podania žiadosti o dotáciu na Fond na podporu 

športu pre projekt „Rekonštrukcia telocvične v Základnej škole 

s materskou školou Kalinčiakova 12“ 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Predkladateľom tohto materiál je pán vicestarosta Troiak;  

nech sa páči, máte slovo. 
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Vicestarosta Ing. P. T r o i a k : 

 Ďakujem. Predkladám materiál, ktorý som vám včera zaslal. Je 

to návrh na schválenie podania žiadosti o dotáciu na Fond na 

podporu športu pre projekt „Rekonštrukcia telocvične v Základnej 

škole s materskou školou Kalinčiakova 12“. Tá výzva bola 

v podstate vyhlásená ešte minulý rok, kde sme sa zaoberali 

s investičným oddelením, že aký projekt by sme mohli prihlásiť do 

tejto výzvy. Rozmýšľali sme nad Základnou školou na Jeséniovej, 

a takisto po konzultáciách s pánom riaditeľom základnej školy 

Nogom sme sa rozhodli pre základnú školu, pretože naozaj vynaložil 

obrovské úsilie, aby pripravil všetky podklady spolu s investičným 

oddelením, za čo mu chcem aj z tohto miesta poďakovať.  

 

     A samozrejme, uvidíme, že či nám Fond na podporu športu 

schváli túto žiadosť; keď nie, tak aspoň budeme mať pripravený  

tento projekt pre ďalšie výzvy. Bližšie, neviem či treba k tomu 

niečo povedať, materiál ste dostali. Pevne verím, že podporíte 

tento návrh a tento návrh bude úspešný. 

 Ak pán Noga chce vystúpiť, tak je to na ňom.  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k u : 

 Poprosím teda pána riaditeľa Základnej školy s materskou 

školou Kalinčiakova, aby povedal pár slov k tomuto návrhu. 

 

D. N o g a, riaditeľ ZŠ s MŠ Kalinčiakova 12: 

 Ja len toľko, že telocvičňa dlhé roky už nespĺňala ani 

hygienické parametre, ktoré by mala mať. Je využívaná denno-denne, 

vlastne od rána od 7:30 hod. do nejakej 22:30 hod. večer. Využívajú 

ju aj športové kluby; Slávia UK volejbal, karate klub Monarch, 



23 
 

 

4. zasadnutie MZ MČ B-NM 4.4.23 

a iné. A okrem toho tu prebiehajú školenia pre učiteľov, ktoré 

organizuje Národné športové centrum. Je to potrebné za tie roky, 

lebo ešte nikdy telocvičňa nebola komplexne rekonštruovaná. Je 

tam akurát tá podmienka Fondu pre šport, 30 %-ná účasť mestskej 

časti. Ak by ste mali otázky, zodpoviem. Ďakujem pekne.   

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Vyhlasujem diskusiu. 

 Je prihlásený pán poslanec Korček. Potom by som poprosil 

zvyšok zastupiteľstva, prihlasovať sa do diskusie až keď ju 

otvoríme. Poprosím pána poslanca Korčeka.   

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta.  Ja samozrejme podporím 

tento materiál, ale mám technickú poznámku. Pokiaľ by sme menili 

program, tak by sme mali mať v písomnej podobe tento návrh; 

minimálne návrhová komisia. Ja som sa aj kolegýň pýtal, nemáme 

tento materiál v písomnej podobe. Tak preto poprosím, pre 

budúcnosť, aby to bolo zabezpečené. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Ak nie je do diskusie nikto ďalší 

prihlásený, tak poprosím pána vicestarostu, aby prečítal návrh. 

 

 

Vicestarosta Ing. P. T r o i a k : 

 Ďakujem. Návrh uznesenia. 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á : 

 To číta návrhová komisia. 
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Vicestarosta Ing. P. T r o i a k : 

 Hej, len ja som ho neprečítal.  

 Návrh na schválenie podania žiadosti o dotáciu na Fond na 

podporu športu pre projekt „Rekonštrukcia telocvične v Základnej 

škole s materskou školou Kalinčiakova 12“  

     Návrh uznesenia:  

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

schvaľuje 

a) Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 

infraštruktúry„ číslo: 2022/002 za účelom realizácie 

projektu „Rekonštrukcia telocvične v Základnej škole 

s materskou školou Kalinčiakova 12“, ktorého ciele sú 

v súlade s platným územným plánom mesta a platným programom 

rozvoja mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

b) Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami 

poskytnutia príspevku 

c) Zabezpečenie spolufinancovania projektu minimálne vo výške 

30 %, čo tvorí finančný náklad 89 280,00 € z celkových 

nákladov na projekt vo výške maximálne 297 600,00 € podľa 

rozpočtu vypracovaného odborne spôsobilou osobou, v súlade 

s podmienkami poskytnutia pomoci 

d) Uhradenie administratívneho poplatku vo výške minimálne 

208,32 € 

e) Zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov z rozpočtu 

mestskej časti Bratislava-Nové Mesto. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Tým pádom poprosím návrhovú komisiu, 

aby prečítala návrh uznesenia. 
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Vicestarosta Ing. P. T r o i a k : 

 Ale máte to v e-maili. 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Ja len k tomu poznámku: Podľa Rokovacieho poriadku toto nemá 

čítať Paľo (Ing. Troiak), Paľo má čítať dôvodovú správu. Návrh 

uznesení číta návrhová komisia. Budeme tu o to dlhšie, budeme 

čítať návrh uznesenia dvakrát.  

 Ja neviem, či to mám teraz čítať, lebo budem čítať presne to 

čo Paľo. 

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s c h v a ľ u j e 

a) Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 

infraštruktúry“ číslo: 2022/002 za účelom realizácie 

projektu „Rekonštrukcia telocvične v Základnej škole 

s materskou školou Kalinčiakova 12“, ktorého ciele sú 

v súlade s platným územným plánom mesta a platným programom 

rozvoja mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

 

b) Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami    

poskytnutia príspevku 

 

c) Zabezpečenie spolufinancovanie projektu minimálne vo výške 

30 %, čo tvorí finančný náklad 89 280,00 € z celkových 

nákladov na projekt vo výške max. 297 600,00 € podľa rozpočtu 

vypracovaného odborne spôsobilou osobou, v súlade 

s podmienkami poskytnutia pomoci 

 

d) Uhradenie administratívneho poplatku vo výške min. 208,32 € 
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e) Zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov z rozpočtu 

mestskej časti Bratislava-Nové Mesto; 

 

a to všetko bez pripomienok. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Dávam hlasovať o takto predloženom 

návrhu. 

  

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne.  

     Za bolo všetkých 25 poslancov a poslankýň.  

     Návrh sme tým pádom schválili. 

 Prechádzame na bod č. 5. 

 

 

BOD 5:  

Správa o plnení uznesení 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Tento materiál bol spracovaný za obdobie od apríla minulého 

roku až po posledné zasadnutie, preto je tak obsiahly. V rámci 

úvodného slova chcem upozorniť na to, že v rámci tohto materiálu 

sa navrhuje zrušenie uznesenia 41/07; suma úveru je nižšia ako 

suma postupne schvaľovaných prostriedkov. Nezvyšuje sa doplnenie 

úveru, ktorý bol na zastupiteľstve schválený v minulom roku. Toto 

uznesenie nám spôsobuje komplikácie vzhľadom na bod č. 6, keď sa 

schvaľuje prvá zmena rozpočtu na rok 2023, lebo dochádza 

k nesúladu medzi materiálmi, ktoré sú financované z úveru.   

 Otváram tým pádom diskusiu k tomuto úveru.  

 Pán poslanec Korček. 
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Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. 

    Vážené kolegyne, kolegovia, chcem poďakovať podstarostovi, 

ktorý zabezpečil materiál a predchádzajúcemu prednostovi napriek 

tomu, že vychádzal z predchádzajúcich informácií z rôznych 

mestských častí. Ja som dával na minulom zastupiteľstve v bode 

rôzne návrh uznesenia, ktorým som žiadal pána starostu, aby 

zabezpečil bezodkladné zverejnenie organizačnej štruktúry 

miestneho úradu na webovom sídle mestskej časti s uvedením počtu 

pracovníkov v jednotlivých zložkách organizačnej štruktúry    

a informáciu o počte zamestnancov miestneho úradu v štruktúre. 

Počet pracovníkov podľa jednotlivých oddelení a ostatných zložiek 

a súčastí miestneho úradu v pracovnom pomere a počet pracovníkov 

na dohodu.  

 

 Keď som pozeral vyhodnotenie uznesení tak som videl, že 

uznesenie je splnené. S tým nemôžem súhlasiť jednak teraz a jednak 

do budúcnosti. Taktiež chcem upozorniť, že ja som žiadal 

pracovníkov podľa organizačnej štruktúry a o počte zamestnancov 

miestneho úradu v štruktúre.  

 

 Poprosil by som, aby to bolo aj takýmto spôsobom uvedené 

nielen pri hodnotení uznesenia, ale aj na našom webovom čísle. 

A poprosil by som, pán starosta, aby ste autoremedúrou zobral môj 

návrh, pretože toto uznesenie nebolo splnené. Je to trvalé plnenie 

uznesení. Potom dám pozmeňujúci návrh. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Podľa informácií, ktoré dávame k dispozícii, bolo toto 

uznesenie splnené.  
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Poslanec JUDr. T. K o r č e k , PhD., LL.M.: 

 Čiže som chápal; ale uznesenie nebolo splnené.  

     Treba ešte to urobiť, aby bolo splnené. Takže potom, keď si 

to neosvojíte, ja dávam ako pozmeňujúci návrh. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

Ak to dostanem, tak samozrejme odpoviem. 

Ďalej je prihlásená pani poslankyňa Timková. 

 

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Ďalšie uznesenie z 08.02.2022 uvedené; len v riešení. Toto 

by ste mohli vyhodnotiť. Ja som chcela povedať, že toto vidieť aj 

z uznesenia 41/07. Podľa mňa aj toto bolo tak? 

 Ja musím povedať, že asi nebudem súhlasiť s plnením uznesení. 

Myslím, že sme veľmi bojovali za to, aby  boli financované z úveru 

Základná škola Odborárska, Základná škola Cádrová, MŠ Teplická.  

 

 Mňa veľmi mrzí, že ste schválili vo februári rozpočet, kde 

to nebolo zahrnuté a je to v poriadku. Teraz to idete vypúšťať. 

Pre mňa je to také ako zvláštne, a ja s tým nebudem súhlasiť. 

Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Dôvod, pre ktorý dochádza k zrušeniu 

čerpania úveru je spôsobený tým, že záväzok úveru bol schválený 

v tom čase a bol taký vysoký, ktorý sa týkal návrhov, a  bude 

taktiež otvorený v ďalšom bode 6.  A ešte nám vyjde z úveru to, 

že systém bude čitateľnejší a bude stručnejší ako je teraz.    
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 Ak nie je nikto ďalší prihlásený do diskusie, poprosím  

návrhovú komisiu o prečítanie uznesenia.  

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

konštatuje, že  

1. Trvá plnenie uznesení:  - podľa predtlače 

22/23; 05/25.3; 09/16.3; 09/17.1; 19/24; 19/32; 19/33; 19/36.1; 

19/36.2; 19/36.4; 19/36.6; 23/06; 24/18.1; ; 24/18.2;  29/04.3; 

29/04.5; 29/04.6; 31/18.3; 31/18.4; 32/06; 32/23; 32/29; 32/34.2; 

32/34.6; 33/06; 33/17; 33/18.1; 35/10; 35/20.2; 37/15; 

37/20.B,C,D; 37/22.1; 37/28.8; 37/28.9; 37/28.10; 37/28.11; 

37/28.12; 37/28.13; 37/28.14; 39/06; 39/12.1; 39/12.2; 39/12.3; 

39/12.4; 40/06; 40/07;40/08; 41/08; 40/20; 40/21; 40/27.1; 43/05; 

43/06; 43/08; 43/10; 43/12; 01/12B1; 01/18; 02/06; 02/07; 02/09; 

1-2023-005; 1-2023-006; 1-2023-007; 1-2023-009; 1-2023-010; 1-

2023-012; 1-2023-014; 1-2023-017; 

 

2. Splnené boli uznesenia: - podľa predtlače 

27/28.01; 08/31.4; 09/16.8; 16/29.7; 16/29.9; 19/09; 24/10; 

24/18.4; 25/05; 27/10; 29/04.2;  30/09; 30/29.1; 31/05; 31/07; 

31/18.2; 31/18.5; 31/18.6; 31/18.7; 31/18.8; 32/05; 32/17; 

32/34.1; 32/34.5 33/04; 33/07; 33/08; 33/10; 33/11; 33/13; 34/04; 

35/04; 35/05; 35/07; 35/08; 35/09; 35/11; 35/12; 35/13; 35/14;  

35/15; 35/16; 35/18; 35/19; 35/20.1; 36/04; 36/05; 36/06; 36/07; 

36/08; 36/09; 36/11; 36/12; 36/14; 36/15; 36/16; 36/17; 36/18; 

36/19; 36/20; 36/22; 36/23.1; 36/23.2; 36/23.3; 36/23.4; 36/21; 

36/23.5; 36/23.7; 37/01; 37/02; 37/03; 37/04; 37/05; 37/06; 37/07; 

37/08; 37/09; 37/10;37/11; 37/12; 37/13; 37/14; 37/16; 37/17; 

37/18; 37/19; 37/20.A; 37/21; 37/22.2; 37/22.4; 37/22.7; 37/28.15; 
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37/28.14; 39/04; 39/05;39/07; 39/08; 39/09; 39/10; 39/11; 

17/31.12; 40/04; 40/05; 40/09; 40/10; 40/13; 40/14; 40/15; 40/16; 

40/17; 40/18; 40/19; 40/22;40/23; 40/24; 40/25; 40/26; 40/27.2; 

41/05; 41/06; 43/04; 43/07; 43/09; 43/11; 01/12A; 01/12B2; 01/18; 

02/05; 02/08; 1-2023-008, 1-2023-013; 1-2023-015; 01-2023-016; 

 

3. Zrušené boli uznesenia:  - podľa predtlače 

30/18 na základe 43/13.2; 31/18.1; 32/28; 32/34.4; 35/17; 36/10; 

36/13; 40/11; 40/12; 41/07; 41/09;  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Hlasujeme o takto prednesenom uznesení. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                  22 poslancov 

 Proti:                0 

 Zdržal sa:            3. 

 Prechádzame na bod č. 6. 

 

 

 

BOD 6:  

Návrh na prvú zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

na rok 2023 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a :  

´ O úvodné slovo by som poprosil vedúcu ekonomického 

oddelenia, pani Pokornú. 

 

 

Ing. Andrea P o k o r n á,vedúca oddelenia financií a účtovníctva: 

 Dobrý deň prajem.  
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     Dovoľte mi predstaviť návrh uznesenia upravujúci rozpočet 

kapitálových výdavkov a zároveň splnenie požiadavky odsúhlasiť 

použitie poslaneckým zborom. 

 

 V bode 1. navrhujeme zaradiť investičné akcie do úpravy 

rozpočtu z dôvodu prechodu ďalších potrieb, ktoré sa vyskytli 

v roku 2022.  

 

 V bode 2. je snahou Miestneho úradu matematicky zosúladiť 

schválený rozpočet s uzneseniami ohľadne použitia úveru.  

 

 A v bode 3 - navrhujeme odsúhlasenie financovania 

investičných akcií z úveru v zmysle požiadavky miestneho 

zastupiteľstva. V predloženej zmene navrhujeme zapojiť ďalších 

467 710,00 €.  

 Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a :  

 Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu.  

 Pán poslanec Markuš. 

 

 

Poslanec Mgr. A. M a r k u š :  

 Na začiatok poviem, budem hlasovať za, preto budem hovoril 

relatívne krátko, možno by som hovoril dlhšie keby som hlasoval 

proti. Ale dovolím si upozorniť na viacero veci. Ja som sa stal 

poslancom len 07. 02. 2023, čiže nebol som plne zapojený do tvorby 

rozpočtu pre rok 2023 ktorý chápem, že bol ovplyvnený tým že sa 

zmenilo obdobie, atď. 
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 Napriek tomu, to čo sa udialo na pozadí týchto uznesení, tým 

že teraz zrovnávame uznesenia o použití úveru tak aby limcovali 

s tým, ako sú popísané zdroje financovania v rozpočte pre rok 

2023, to síce všetko platí. Ale zároveň platí varovanie, 

obozretnosť ohľadom riadenia cash flow v tomto roku.  

 

 To, ako teraz odhlasujeme znamená, že úver použijeme len na 

tie časti projektov, ktoré nám nezaplatia externé zdroje. A tie 

externé zdroje nám budú chodiť len na základe žiadostí, ktoré 

zatiaľ sme neviem či; nie, myslím že cash ešte neprišiel na žiadnu 

z tých vecí. 

 

 Čiže, ja len chcem akože úrad upozorniť na to, že máme apetít 

vo výške 12,3 milióna € všetkých kapitálových výdavkov. Máme 

k dispozícii úverový rámec 7,5. Chceme mať k dispozícii 4,6 od 

MIR. Ale aby nám to všetko pretieklo a sa to točilo, musíme čím 

skôr žiadať tieto peniaze z ministerstiev, lebo sa nám môže stať 

že vyčerpáme ten úverový rámec a nebudeme schopní platiť prevádzku 

úradu a aj tie mohutné investičné zámery. 

 

 Čiže, za mňa rozumiem logike toho, že sme upratali uznesenia 

v súlade s tým ako je napísaný rozpočet, len varujem že teraz je 

to tak rozbehnuté, že chceme uplatniť veľmi veľa. A myslím si, že 

je to na ďalšiu diskusiu ešte na neskôr a na nejaké pracovné 

skupiny, aby sme sa porozprávali o tom, ako budeme fyzicky 

manažovať cash flow. Ja naozaj nehovorím že tomu neveríme, ale že 

chceme upozorniť na niečo čo sme si dali dokopy niektoré časti vo 

finančnej komisii alebo v iných. Za mňa toľko. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne.  
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     Myslím si, že všetci na  úrade si uvedomujeme túto výzvu 

ktorá pred nami je, ktorá spočíva naozaj povedal by som 

v historickom rozsahu investičných akcií, ktoré sú financované 

čiastočne z úveru, čiastočne z vlastných zdrojov a čiastočne aj 

z externých zdrojov, najmä cez Ministerstvo investícií. Pre 

mnohých z nás je to skúsenosť ktorá je nová, už teraz sme sa toho 

veľa naučili. Je to výzva, o ktorej som presvedčený, že ju 

dokážeme spolu na úrade aj s vašou spoluprácou, a spravíme naozaj 

všetko pre to aby tie investičné akcie boli stihnuté včas, a aby 

boli prípadne nejaké finančné náklady čo najnižšie. 

 Prosím pána poslanca Korčeka. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Vážené kolegyne, kolegovia, 

dovoľte, aby som sa vyjadril k tomuto materiálu; naozaj veľmi 

stručne. Ja samozrejme chápem potrebu financovania investícií do 

škôl a škôlok z úveru, ale chcem sa opýtať, prečo financujeme 

z tohto úveru aj Digitálny 3D model zástavby vo výške 11 500,00 

€. Nejde o tých 11 500,00 €, naozaj nie je to vysoká suma, ale by 

ma zaujímalo, keďže som sa v dôvodovej správe dočítal, zmluva na 

tento Digitálny 3D model bola uzatvorená v roku 2022, prečo sa 

toto čerpá z úveru? Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ten dôvod čerpania je ten, že sme v rámci prehľadu  nejakých 

prípadných záväzkov z minulého roka našli viacero položiek ktoré 

neboli ešte uhradené. A vzhľadom na finančnú situáciu v mestskej 

časti spôsobenej zásahmi najmä zo strany štátu, sme potrebovali 

tieto záväzky uhradiť čo najskôr. A ako najrýchlejšia cesta nám 

prišiel práve tento úver. Sú to relatívne nízke sumy, ale keby 
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sme mali iné možnosti ako v takomto čase čo najskôr zaplatiť, tak 

by sme ich využili. Je to kombinácia časovej tiesne a nedostatku 

finančných prostriedkov v tejto situácii.  

 Poprosím pani poslankyňu Timkovú. 

 

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja musím povedať, že mňa teda 

veľmi prekvapila celá tá tabuľka, celý ten úver, na čo má byť 

použitý. Tak ako som už v predchádzajúcom príspevku spomínala, my 

sme sa fakt snažili byť opatrnejší, lebo už naša časť na parku 

JAMA na to doplatila. Tiež nám všetci tvrdili, že to bude 

v poriadku a potom sa nestihlo, tak musela to mestská časť 

zaplatiť.  

 

 A som prekvapená hlavne z toho, že neviem či si všetci 

poslanci a kolegovia uvedomujete, že tie projekty, ktoré sú 

v tabuľke napísané fakt stoja 12 miliónov.  Úver máme na 7,5 

milióna. A to znamená, že ak všetko nám cez MIR a dotácie prejde, 

my budeme musieť aj tak z úveru zaplatiť okolo 6 miliónov. Máme 

rezervu len 1,5 milióna, a v tom by malo byť zahrnuté aj vybavenie 

škôl, vybavenie jedálni, to nikde v rozpočtoch nemáme. A preto 

neviem, akože je to podľa mňa veľmi, veľmi ťažké schváliť akoby 

takéto projekty, alebo tento rozpočet, kde nemáme nejakú rezervu. 

A ako hovoril kolega Adam (Mgr. Markuš), že môže sa nám kľudne 

stať, že bude obdobie, keď budeme mať vyčerpaný úver a nebudeme 

mať ešte vrátené peniaze z MIR. A neviem, ako potom bude mestská 

časť fungovať.   

 

 A ešte chcem povedať, že tento rok končia všetky projekty na 

MIR a musia ich vracať. Takže aj na MIR budú mať toľko roboty, aj 

na iné mestské časti. Takže to, že my si nechávame načas a ešte 
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nebol napríklad na Cádrovu, ktorá má projekt za 3,6 milióna, 

a ešte sme neposlali ani jednu žiadosť na refundáciu, ja tomu 

vôbec nerozumiem. A neviem, či to vieme časovo stihnúť, lebo aj 

MIR bude schvaľovať a kontrolovať tie výdavky, vyslovene možno 

mesiac, dva. Takže, aby sme to my vôbec časovo stíhali do konca 

roku 2023. Takže pre mňa je to veľmi, veľmi ťažké. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ja som aj spomínal v tom predchádzajúcom vystúpení; je to 

situácia, ktorá je veľmi, veľmi náročná. Je tam kombinácia 

viacerých zdrojov, nie je to naozaj len o úvere alebo externom 

financovaní. Mestská časť má aj ďalšie zdroje príjmu. A všetci si 

na úrade uvedomujeme, že situácia je náročná. Ale pokúsime sa 

s ňou vyrovnať najlepšie tak ako vieme, aby nedochádzalo k nejakým 

nákladom navyše. 

 S faktickou poznámkou pani poslankyňa Timková. 

 

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Ďakujem veľmi pekne. Ja ešte možno doplním, lebo ja viem, že 

akože na tom pracujete na úrade. Len viete, my z úradu stále 

počúvame, že nie sú peniaze, nemáme, je to ťažký boj a nedostali 

sme to toľko koľko sa predpokladalo. To znamená, že zvyšujú sa 

poplatky školám, nie sú preplatené obedy napríklad na Základnej 

škole Cádrova, nedoplatkové faktúry na Knižnici. A rozumiete, to 

sú malé čiastky, a tie nevieme zaplatiť, a teraz zrazu ideme brať 

takéto veľké čísla. Takže trošku sa tam treba aj na toto pozrieť. 

Ďakujem.  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Hric. 
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Poslanec Ing. P. H r i c : 

 Ďakujem za slovo. Chcel by som k mojim predrečníkom, 

poslancom dodať, že ja budem hlasovať za tento návrh, ktorý 

vyrovnáva matematicky v tom čo bolo doteraz urobené. Ale chcem 

len podotknúť, ako povedal kolega Adam (Mgr.Markuš), že 

z úverových peňazí budeme vykrývať viac ako je to momentálne 5,7 

a nejaké drobné naprogramované, je možné že budeme vykrývať celých 

12 miliónov v čase samozrejme. Považoval by som za praktické, aby 

sme si odsúhlasili na budúcom zastupiteľstve, bohužiaľ sme to 

nestihli teraz, aby sme si vytvorili súhlas s rámcom na 

financovanie jednotlivých projektov, lebo sa nám môže stať, že 

budeme robiť mimoriadne zastupiteľstvá kvôli tomu, že budeme 

chcieť preplatiť; v prípade že vyčerpáme to čo teraz máme na 

nejaké ďalšie projekty. Podľa mňa je to nepraktické. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec Kostlán. 

 

 

Poslanec D. K o s t l á n : 

 Nerozumiem tým obavám, ktoré sú. Ja som ale nepočul, aká je 

vlastne alternatíva, pretože ten vlak už je rozbehnutý, ide. Sú 

to projekty, ktoré idú a ja nerozumiem, aká je vlastne alternatíva 

voči tomu, teda už akože nie je nič iné čo môžeme spraviť 

v súčasnej dobe, iba tlačiť na to aby sa preplácali tie faktúry. 

Neviem, či má zmysel tlačiť na to; či v súčasnej situácii, či 

existuje nejaký plán B? Ja teraz ešte som ho nepočul. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne.  
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     S faktickou poznámkou je prihlásený pán poslanec Hric. 

 

Poslanec Ing.  P.  H r i c : 

 Ďakujem za slovo. Odpoveď kolegovi: alternatívou nie je rušiť 

projekty, ale alternatívou je uhrádzať prioritne z financií 

z úveru tie časti ako povedal kolega, poslanec Adam Markuš, ktoré 

nám v zapätí MIR a iné dotačné firmy preplatia. To znamená aby 

sme čím skôr dostali tú zvyšnú časť, tých 1,5 milióna na svoje 

účty a mohli sme financovať aj tie veci ktoré spomínal pán Korček, 

a na tie ktoré idú mimo tejto garantovanej schémy. A v tom je tá 

alternatíva, že musíme manažovať ten cash flow a posúvať projekty 

ktoré nie sú nami financované napriek tomu, že sú trebárs spolu   

súčasťou projektov, ktoré financované sú. To znamená všetky tie 

dodatočne vyvolané náklady, atď. Viem, že to nie je jednoduché, 

a dá sa to robiť aj z prostriedkov na prevádzku. Ale v princípe, 

toto je alternatíva. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec Árva. 

 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja by som nadviazal stručne 

na predrečníkov. Teda zaujala ma tá myšlienka alternatívy. Ja si 

myslím, že žiadna alternatíva nemusela byť, ak by sme dodržali 

ten základnú a primárnu ideu, princíp a prístup, teda zobrať úver 

a vyfinancovať ním veľké komplexné projekty, ktoré nevieme pokryť 

v rámci svojich kapacít. Mali sme zvoliť jednoznačne striedmejší 

a reálnejší prístup, nemali sme prijímať ďalšie uznesenia; myslím 

to februárové, ktorým sme vyfinancovali park na Račianskom  mýte, 

bufet v parku na Račianskom mýte, atď., atď.  
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     Čiže mať jasný a striedmy prístup a použitie peňazí na veľké 

komplexné projekty, čo bola vlastne aj základná myšlienka, keď 

sme mali diskusie pre tento úver. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Ak nikto nie je prihlásený do diskusie 

tak poprosím návrhovú komisiu o prečítanie uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KMISIA: Z. K r u š i n o v á : 

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

schvaľuje  

 

1. Prvú zmenu rozpočtu mestskej časti na rok 2023 nasledovne: 

a) Zvýšenie rozpočtových prostriedkov v časti kapitálových 

výdavkov vo výške 467 710,00 € - podľa predtlače 

Digitálny 3D model zástavby                     + 11 530,00 € 

PD ZŠ Jeséniova vybudovanie tried v podkroví    + 38 100,00 € 

PD MŠ Jeséniova vybudovanie kuchyne a 2 tried   + 28 080,00 € 

ZŠ s MŠ Odborárska – rozšírenie kapacít PD      + 20 000,00 € 

ZŠ s MŠ Odborárska – rozšírenie kapacít        + 240 000,00 € 

ZŠ s MŠ Odborárska – rozšírenie kapacít – 

protihluková stena                              + 50 000,00 €   

MŠ Šuňavcova – rozšírenie kapacít               + 80 000,00 € 

  

b) Zvýšenie rozpočtových prostriedkov v časti príjmových 

finančných operácií vo výške 467 710,00 € - podľa predtlače. 

Dlhodobý úver                               + 467 710,00 € 

2. štvrté použitie úverových prostriedkov na tieto kapitálové 

výdavky: 
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a) MŠ Teplická vo výške + 773 871,00 €, t.j. v celkovej výške  

1 073 871,00 € 

b)MŠ Šuňavcova – rozšírenie kapacít vo výške – 517 909,76 €, t.j.  

   v celkovej výške 184 000,00 € 

c)ZŠ s MŠ Odborárska – rozšírenie kapacít vo výške + 467 565,24  

  €, t.j. v celkovej výške 1 797 832 € 

d)ZŠ s MŠ Cádrova – rozšírenie kapacít vo výške – 843 073,14 €,  

  t.j. v celkovej výške 1 632 732,00 €. 

3. piate použitie úverových prostriedkov na tieto kapitálové 

výdavky: 

a)Digitálny 3D model zástavby vo výške 11 530,00 € 

b)PD ZŠ Jeséniova vybudovanie tried v podkroví vo výške 387 100,00 

  € 

c)PD MŠ Jeséniova vybudovanie kuchyne a 2 tried vo výške 28 080,00  

  € 

d)ZŠ s MŠ Odborárska – rozšírenie kapacít vo výške + 310 000,00  

  €, t.j. v celkovej výške 2 107 832,00 € 

e)MŠ Šuňavcova – rozšírenie kapacít vo výške + 80 000,00 €, t.j.  

  v celkovej výške 264 000,00 €. 

A to všetko bez pripomienok.  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Dávam hlasovať o tomto návrhu 

uznesenia. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne. Uznesenie sme schválili. 

 Za:                 21 poslancov a poslankýň 

 Proti:               0 

 Zdržal sa:           4  

  Pristúpime k bodu č. 7. 



40 
 

 

4. zasadnutie MZ MČ B-NM 4.4.23 

 

BOD 7: 

Návrh stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto k návrhu VZN hl. m. SR Bratislavy o dočasnom 

parkovaní motorových vozidiel 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 V rámci tohto stanoviskom rieši mestská časť Nové Mesto 

v prvom rade zonáciu v rámci rezidenčného parkovania alebo 

parkovacej politiky, pričom rozdeľuje Nové Mesto z nášho pohľadu 

do 4 logických zón. Tieto 4 zóny majú 3 hlavné ciele, a to v prvom 

rade zohľadniť rezidentov, aby títo mali svoje parkovanie priamo 

okolo svojho bydliska, ďalej reagovať na špeciálne potreby alebo 

špecifiká jednotlivých zón. A zároveň zabezpečiť to, že keď sa 

budú schvaľovať úplne nové zóny, tak s výnimkou štvrte Pokrok, 

ktorá sa pridá k Tehelnému poľu, budú všetky ostatné zóny najskôr 

vznikať samostatne, a tým pádom budú v podobnom režime, ako je to 

tu v našom okolí na Tehelnom poli.  

 Tiež poprosím o úvodné slovo pána vicestarostu Vlačikyho. 

 

 

Vicestarosta Mgr. M. V l a č i k y, PhD.: 

 Ďakujem. Ja prakticky nemám k tomu čo povedať, pán starosta 

to povedal za mňa. Naozaj s parkovaním dlhodobo je v Bratislave 

problém. My sme si zaregulovali v minulosti Tehelné pole, 

pripravoval sa Biely kríž, ale v podstate ten problém s parkovaním 

sa vysunul smerom k oblasti sídliska Pokrok alebo medzi Račiansku, 

Pioniersku. Teraz momentálne je veľmi zlá situácia, tam na 

reguláciu parkovania čakajú ako sa hovorí „na spasenie“. Rovnako 

v štvrti Biely kríž, kde už v minulosti bolo vlastne všetko 

pripravené na to spustenie, len nebola zabezpečená bývalým vedením 

represia, takže v podstate tam tiež už je to na spadnutie. Len je 
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potrebné túto zónu zaradiť pod pás. A zároveň máme rozpracovanú 

vlastne aj zónu Ľudová štvrť, Zátišie, Hostinského sídlisko, už 

ten projekt je prakticky hotový. A v budúcnosti budeme pracovať 

na Kramároch, ale až ten ďalší rok. Čiže pracujeme, v podstate 

toto stanovisko k tomuto VZN pošleme na hlavné mesto, a na hlavnom 

meste sa tomu budeme venovať na Mestskom zastupiteľstve na konci 

mája. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Medzi nami je aj pán Peter Herceg, ktorý 

má na starosti zavádzanie parkovacej politiky na hlavnom meste, 

ktorý by rád vystúpil. Chcem vás teraz poprosiť o hlasovanie, či 

môže pán Herceg vystúpiť na zastupiteľstve.  

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne.  

 Za:                  25 poslancov 

 Proti:                0 

 Zdržal sa:            0 

 Poprosím pána Hercega pár viet k parkovacej politike. 

 

 

Pán Peter H e r c e g, Hlavné mesto SR Bratislavy:   

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Vážené panie poslankyne, 

poslanci, dovoľte, aby som možno pár slovami predstavil 

novelizáciu VZN 10/2021 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel. 

Okrem tých zón, o ktorých hovoril pán starosta, pán vicestarosta, 

ja si dovolím teda doplniť ešte nejaké ďalšie informácie, aj keď 

viem že ste to mali predstavené na rozšírenej komisii dopravy pred 

týždňom, kde som, bohužiaľ, nemohol prísť, lebo práve sme 

prerokovávali stanovisko k tomuto VZN v Ružinove na 
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zastupiteľstve. Ale teda zajtra bude ďalšie predstavenie všetkým 

poslancom, aj mestských, aj všetkých mestských častí; pred týždňom 

v stredu bola tiež možnosť sa pripojiť. Verím, že pozvánku ste 

dostali, aj prezentáciu, takže nejdem zabíjať váš čas, ale skúsim 

to zrýchliť. 

 

 Základné zmeny v rezidentskej parkovacej karte sa zmäkčujú 

pravidlá, čiže o kartu za obvyklých pravidiel, čiže 39, 150 a 500 

€ môže požiadať aj jeden človek. Čiže už to pravidlo jeden človek 

– jedna žiadosť, jedna karta sa ruší. A napríklad rodiny, keď je 

auto písané na otca, tak nemusí ho prepisovať na syna, a podobne. 

Ale vie sám požiadať o viac týchto kariet. Čiže je to ako 

odstránenie administratívnej prekážky. 

 

 Rezidentskú kartu je možné zakúpiť aj na kratší čas ak ten 

majiteľ vie, že sa bude sťahovať o polroka alebo o štvrťroka, tak 

je aj táto možnosť, hoci je to len pri 39 € karte, ale dosť veľa 

procesov máme okolo toho storna. Umožňujeme získať rezidentskú 

kartu, aj abonentskú kartu už aj pre vozidlá ktoré sú v dlhodobom 

nájme, lebo tá služba je dosť rozšírená už dnes, a požičovne 

neprenajímajú auto len na deň alebo na víkend, ale aj na ročný 

prenájom na spôsob operatívneho leasingu tak, aby neboli vylúčené 

rozširujeme tento dlhodobý prenájom.  

 

 Pri abonentských kartách dopĺňame ďalšie inštitúcie, vlastne 

všetky inštitúcie právnické, aj subjekty ktoré majú IČO, pretože 

neboli tam všetky; niektoré cirkevné subjekty, školy a podobne 

nemali šancu získať abonentskú kartu v mieste svojho sídla alebo 

prevádzky.  

 

Pri návštevníckej parkovacej karte robili sme taký rozsiahly 

prieskum s poskytovateľmi sociálnej starostlivosti v Bratislave. 
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Myslím, že 80 subjektov bolo oslovených a v prieskumoch vyšli dve 

veci, ktoré zavádzame nové, a to je zvýšenie počtu hodín na 

návštevníckej parkovacej karte pre návštevy prijímateľov 

sociálnej a zdravotnej starostlivosti na 750 hodín ročne. Zo 

štatistík nám to vyšlo ako dostatočné z 1500 na 750 hodín.  

 

A zároveň sa zavádza tzv. sociálna karta alebo karta pre 

poskytovateľov sociálnej starostlivosti, ktorá umožňuje 90 % zľavu 

pre tých, ktorí chodia po meste a na jednotlivých adresách 

poskytujú starostlivosť, alebo dokonca aj nie na adresách, že nedá 

sa to riešiť návštevníckou parkovacou kartou, ale poskytujú nejakú 

terénnu prácu a podobne, a pritom musia parkovať pri 

starostlivosti o ľudí bez domova, a podobne. Čiže toto bude možné 

využitím tejto karty.     

 

Zároveň sa spresňujú pravidlá pre motocykle, kde explicitne 

bude napísané, že motocykle na parkovacích miestach, zónach  

motocykle, ktoré sú vyznačené, a ideme ich ešte dopĺňať parkujú 

zdarma. A navyše si ich majiteľ motocykla môže zakúpiť aj 

rezidentskú alebo abonentskú kartu, ak chce parkovať a nemá pred 

svojim domom takéto miesto pre motocykle, ale niekde ďalej, a chce 

rovno pred vchodom parkovať môže si zakúpiť parkovaciu kartu 

a môže parkovať na štandardnom parkovacom mieste pre osobné 

automobily; tie klasické boxy, alebo parkovací pás, kde dneska 

musí mať uhradené hodinové parkovné.  

 

No, a ďalšie dve takéto zmeny vypichnem a myslím, že to bude 

stačiť. Meníme dĺžku vozidlá na ktorú sa dá získať parkovacia 

karta z 5,3 na 5,4 metra. Mali sme dosť prípadov práve takých 

rodinných dodávok viacdetných rodín, kde mali 5,32 alebo 5,31 

dĺžku a už ich systém nepustil, keďže národná evidencia vozidiel 

tam má presné rozmery a systém evidovaný v štátnom registri. Takže 
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mení sa dĺžka vozidla a pridávame možnosť úhrady formou parkovného 

formou SMS správy.  

 

Nakoniec sme sa rozhodli po dlhších diskusiách na vedení 

hlavného mesta aj napriek tomu teda, že zahusťujeme sieť 

parkomatov a asi ste si všimli že aj na Tehelnom poli medzitým 

v januári a februári pribudli ďalšie parkomaty. Aj inde po meste. 

 

Takže to je taký sumár zmien. Navyše mestské časti majú tú 

právomoc navrhnúť úpravy, doplnenia a zmeny teda v rozsahu zón 

a v hraniciach zón, a to je teda aktuálne v návrhu mestskej časti, 

o ktorých budete hlasovať svojim stanoviskom.  

 

A možno ja som dostal z tohto vášho prerokovávania nejaké 

otázky poslancov, tak ja skúsim ešte pár čísiel: 

Výnosy za minulý rok za Tehelné pole dokopy boli 135 500 € 

pre mestskú časť Bratislava-Nové Mesto.  

 

A ešte bola otázka, že keďže to bolo tak, že veľká časť 

Nového Mesta mala možnosť si zakúpiť rezidentskú parkovaciu kartu 

a využívať ju v zásade len na Tehelnom poli. Ale akokoľvek 

z Kramárov napríklad alebo z Ľudovej štvrte, z Teplickej mohol 

získať túto kartu. A že koľko ich je, tak zhruba to vychádza tak, 

že každé šieste auto ktoré má rezidentskú kartu nie je z tejto 

zóny Tehelné pole. To znamená, že teda môžu sem chodiť parkovať 

tu zadarmo, či už za prácou. Alebo teda zhodou okolností toto je 

zóna, ktorá v tej južnejšej časti má väčší problém, a aj cez 

víkend, keď sú kultúrne, športové podujatia a teda v zásade všetci  

aj títo ďalší mohli parkovať zdarma. A od obyvateľov máme spätnú 

väzbu, že sú za prísnu reguláciu. Čiže zhruba to je to číslo cez 

16 %, teda bolo takýchto kariet, ktoré nie sú v regulovanej zóne, 

ale majú právo si zakúpiť tú rezidentskú kartu.       
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Ak sú nejaké ďalšie otázky, tak rád zodpoviem. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu.  

 Prvá prihlásená je pani poslankyňa Gerhardtová. 

 

 

Poslankyňa Mgr. K. G e r h a r d t h o v á : 

 Ja by som sa len chcela spýtať, keďže občania z oblasti 

Pokrok by boli veľmi radi, keby bola parkovacia politika zavedená 

čo najskôr; dátum toho, kedy to bude v časti Pokrok zavedené? To 

je všetko. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a :  

 Ďakujem veľmi pekne. Toto by som odpovedal ja. Momentálne 

máme úzus, teda hlavnou prioritou v rámci rozširovania parkovacích 

zón je práve Pokrok. Ak momentálne ma pamäť neklame, tak 

v súčasnosti sa finalizuje prvý interný návrh organizácie 

parkovania v rámci tejto štvrte. A potom niekedy pred prázdninami 

by mala prebehnúť verejná diskusia s verejnosťou k takémuto 

návrhu. Prípadne ma pán Herceg doplní.  

 

 

Pán Peter  H e r c e g : 

 Ďakujem. Ja doplním, že teda je to absolútna priorita, takže   

ten projekt sme videli, pripomienkovali aj na Hlavnom meste 

a spoločne s mestskou časťou ho pomáhame tvoriť. A tlačili sme; 

môžem trochu prezradiť, že aj keď projekt Ľudovej štvrte a Zátišie 

už je pripravený tiež na pripomienkovanie. Práve to sídlisko 

Pokrok, Šancova, Račianska, Pionierska sme prioritizovali, aby 

bolo čo najskôr, pretože najviac vidno dopad tej regulácie 
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susedných dvoch zón, kde sa tie autá naozaj vytlačili. A na 

Pionierskej, keď si pozriete zábery z minulého roka, s pred 2 

rokov, s pred 4 a s pred 6 vidíte ako tam radikálne napríklad 

pribúda áut, a to isté vo vnútri sídliska.  

 

     Akurát jedna správa je, že bude tam treba  aj stavebno-

technické úpravy, ktoré bude treba naprojektovať a popovoľovať, 

lebo tie autá často parkujú šikmo  tak, že nespĺňajú šírkové 

normy, je to šikmé parkovanie v zeleni, kde treba upraviť aby to 

parkovanie v zeleni nebolo. Čiže, hoci je to menšia časť, ale sú 

to náročnejšie stavebno-technické úpravy. Ale verím, že 

s mestskou časťou a s jej vedením sa nám to podarí spustiť čím 

skôr. Čiže, to je absolútna priorita v Novom Meste. 

 

 A ako ste hovorili, aj Zátišie, Ľudová štvrť je ďalšia na 

rade. Je to väčšia časť, kde ten projekt už naozaj sa finalizuje, 

až na nejaké zmeny Riazanskej, ktoré súvisia s úpravou bezpečnosti 

okolo školy, čo je vlastne magistrátny projekt „Mesto pre deti“, 

kde sa robia úpravy na utíšenie dopravy pred školskými budovami. 

Tak už viac-menej je finálny ten návrh.  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Ďalší prihlásený je pán poslanec Árva. 

 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a: 

 Ďakujem pekne za slovo. Ja by som mal niekoľko otázok na 

Petra Hercega. Peter, chcel by som sa Ťa opýtať, kde, ja som teda 

veľký fanúšik regulácie a som veľmi rád, že teda pristupujete k 

tomu, že zavádzate možnosť platby za dočasné parkovanie formou 

SMS. 
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 A chcem som sa opýtať, všimol som si, že v navrhovanom VZN 

účinnosť pre tento náš modul je až od marca 2024, že prečo vlastne 

pristupujete až k takej dlhej lehote zavádzania tohto modulu? To 

je moja otázka. 

 

Pán Peter  H e r c e g : 

 Ak môžem, tak hneď odpoviem, keď si hovoril že máš viac 

otázok. Tak účinnosť SMS je nastavená na neskôr kvôli tomu, že 

aktuálne beží implementácia väčšieho systému do ktorého budeme 

zapracovávať ostatné zmeny a integrácie, a to nejaký čas trvá. 

A tie rokovania teda s poskytovateľmi SMS služieb ešte nie sú 

dotiahnuté, takže preto je nastavenie až na budúci rok. Ale je 

možné, ak budeme rýchlejší, že teda ukáže sa to v najbližších 

týždňoch do schvaľovania mestského VZN 25. mája tú dobu skrátime. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Ešte prosím, zapojte pána poslanca Árvu. 

 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a :  

 Prepáčte, ja som to nechcel komplikovať, lenže sa opýtam 

otázkou, keby pán Herceg mohol zareagovať. Pokiaľ rozumiem, a ja 

sa chcem spýtať, čo sa týka Tehelného poľa tú SMS službu alebo 

možnosť sme mali zavedenú ako prvú; Tebe nemusím vysvetľovať tie 

technické záležitosti. Tam sa len určuje podmienka, či konkrétne  

vozidlo s danou ŠPZ má parkovacie oprávnenie alebo nemá; presne 

nerozumiem, že prečo má trvať tak dlho. Na ten SMS modul bola tá 

najžiadanejšia služba zo strany obyvateľov.  

 

 Peter, ja by som mal ešte jednu otázku: Ja som si pozeral 

rozpočet Hlavného mesta, ktorý schvaľovali mestskí poslanci pred 
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nedávnom a teda som si pozrel kolónku poplatky a platby 

z parkovania z objektívnej zodpovednosti a vy ste mali za mesto 

zinkasovaných cca 9,7 milióna € za rok 2022 a reálne bolo 

vyberaných len 2,9 milióny €, čiže výrazne menej. Chcem sa opýtať, 

že vedel by si mi dať na to nejaké vysvetlenie, že prečo máme takú 

nešťastnú situáciu?  

 

 

Pán Peter  H e r c e g : 

 K objektívnej zodpovednosti; nie som si istý, že takéto 

vysoké čísla boli v minuloročnom rozpočte. Oni boli také, teda sú 

v tohtoročnom rozpočte, ktorý bol schválený minulý štvrtok a je 

tam nie celých 3 milióny € príjem na tento rok z objektívnej 

zodpovednosti forkastované. A vyzerá to, že to môže byť naplnené. 

Neviem teda, čo ešte dodať. Robíme ďalšie kroky, aby rezidenti 

cítili tú kontrolu, čiže tých kontrolórov čo vidíte v uliciach, 

tak ste pred dvoma – troma týždňami mohli vidieť napríklad 

skenovacie auto, kde sme pilotne testovali holandských dodávateľov 

a spravíme kroky preto, aby potom tá kontrola išla už aj 

skenovacím automobilom, čo myslím že rezidenti ocenia.  

 

     Lebo máme spätnú väzbu, že by chceli ešte viac kontrol, ešte 

včašiu, aj keď musím povedať, že naozaj tá kontrola kontrolórmi 

parkovacieho systému tá je oveľa účinnejšia ako keď bola čisto 

mestskými policajtami.  To je tá skúsenosť, aj keď bola tá pilotná 

zóna Tehelné pole tu na Novom Meste a potom ako sa preklopila do 

celomestskej parkovacej politiky.  

 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 O.K.  
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     Ja len že naozaj v rozpočte, ktorý bol schvaľovaný, str. 146, 

každý si to tam vie nájsť, a tie čísla sú zvláštne pre mňa. 

     A posledná otázka, ktorú by som sa Peter chcel opýtať, 

vzhľadom na tie pripravované zmeny a zonáciu Bratislavy, je ešte 

nejaká mestská časť ktorá zostáva jednou zónou?   

 

 

Pán Peter  H e r c e g : 

 Na to ešte nevieme odpovedať, pretože tie návrhy na menia a 

ideme zostavovať teraz. Ale tie, čo už máme prediskutované, tak 

napríklad Ružinov ide doplniť ďalšie 3 zóny, v Petržalke sa zatiaľ 

bavíme o Petržalke sever, čiže Tyršovo nábrežie a Lido. A zatiaľ 

mestské časti, Podunajské Biskupice pravdepodobne ideme 

diskutovať, ale neviem o tom, že by nejaká z relevantných 

a väčších mestských častí bola len jednou zónou. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Ďalší prihlásený je pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Vážené kolegyne a kolegovia, 

dovoľte, aby som sa aj ja vyjadril k tomu materiálu. Mám nejaké 

otázky a prvú otázku by som chcel smerovať na pána Hercega. 

 

     Bolo už tu naznačené od pána kolegu Árvu ohľadom príjmu za 

parkovaciu politiku, konkrétne za objektívnu zodpovednosť, mňa by 

zaujímalo či máme nejakú predikciu pokiaľ bude zavedená parkovacia 

politika postupne v celej Bratislave. A keď to bude mať nielen 

z objektívnej zodpovednosti ale aj z predaja kariet pre celú 
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Bratislavu, myslím sumárne hlavné mesto a mestské časti, či takéto 

niečo existuje, nejaký výhľad, to by ma zaujímalo?  

 

 A druhá vec, chcem sa opýtať predkladateľa tohto materiálu, 

keďže vlastne mestská časť  navrhuje rozdelenie mestskej časti na 

4 zóny, teraz bola mestská časť jedna zóna. V minulosti, tí ktorí 

ste boli poslanci tak si pamätáte, že boli tu aj návrhy na úpravu 

7 zón, v diskusii padli myslím dve zóny, tri zóny, atď. Čiže prečo  

sme sa konkrétne rozhodli a priklonili k 4 parkovacím zónam, a či 

toto sme nejakým spôsobom aj odprezentovali, odkonzultovali, 

oddiskutovali s obyvateľmi mestskej časti? Pretože pre nich sa 

táto parkovacia politika robí, bude robiť a ich sa to bude aj 

bytostne týkať. Ďakujem.  

 

 

Pán Peter  H e r c e g : 

 K tým predikciám: Máme nejaké predikcie, samozrejme, volilo 

sa to od 5, 7, atď. miliónov. Na tento rok je objektívna 

zodpovednosť naprojektovaná na zhruba 3 milióny € výnosy a plánuje 

sa samozrejme zvýšenie tých podmienok. Už sa ráta so zónami ktoré 

už máme rozdiskutované a pripravované v mestskými časťami. Na 

druhej strane musím povedať, že aj Hlavné mesto zóny nespúšťa 

samo, vždy na to potrebuje súčinnosť mestskej časti a robí sa to 

spolu ako sa to robilo minulé volebné obdobie, tak je to aj teraz. 

 

     Čiže o tom, ako rýchlo ktoré mestské časti idú, tak do veľkej 

miery rozhoduje mestská časť. Poviem taký príklad, Dlhé Diely, 

ktoré mali byť spúšťané tento rok, sme po diskusii s mestskou 

časťou vzhľadom na zložitosť problému posunuli na budúci rok, hoci 

teda príprava pokračuje.  
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 Čiže, tým chcem len povedať, že tie príjmy presne určiť je 

dosť ťažké, lebo je rozdiel či zónu spúšťate v apríli, alebo ju 

spúšťate v októbri, a je rozdiel, či ju posuniete ešte o rok. Čiže 

my tu máme presne nejakú predstavu.  

     V dôvodovej správe k VZN, ktoré pôjde do zastupiteľstva 

hlavného mesta už uvedieme aj po diskusiách so všetkými mestskými 

časťami nejaké očakávania ktoré zóny pôjdu, ale nie je to záväzný 

kalendár podľa ktorého sa ide naozaj vždy. To majú v rukách 

mestské časti ako správcovia ciest 3. a 4. triedy.  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Pokiaľ ide o logiku 4 zón tá vychádza z tých 3 priorít, ktoré 

som uviedol v rámci úvodného slova, pričom sa snažia tieto 4 zóny 

využívať prirodzené bariéry, ktoré medzi nimi sú. Medzi zelenou 

a žltou je to napríklad Bajkalská ulica, ktorá je veľmi výraznou 

hranicou, v prípade žltej a modrej je to železničná trať. Mäkšia 

hranica je medzi zónou do ktorej patrí Koliba, do ktorej patrí 

Ahoj s tým, že pokiaľ sa rozprávame o reakcii na tie lokálne 

potreby, tak v prípade Tehelného poľa a Pokroku je to pomerne 

zjavné, lebo je to lokalita kde je vysoký dopyt po parkovaní, 

najmä cez pracovný deň lebo je to blízko k centru. V prípade 

Kramárov je samostatná zóna odôvodnená tým, že sa tam nachádza 

nemocnica celoštátneho významu.  

 

     V prípade tej žltej zóny je to snaha reagovať na to, že podľa 

našich zatiaľ predbežných diskusií nie je potrebné regulovať žltú 

zónu, to znamená Pasienky, Zátišie, Ľudovú štvrť, Hostinského 

sídlisko, Teplickú a Ahoj 24 hodín ako je to napríklad v prípade 

Tehelného poľa. 
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 A v prípade modrej zóny ide o lokalitu, ktorá je rozvojová 

a potencionálne sa tam bude ešte veľa stavať.  

     A zároveň chceme tam ochrániť najmä rezidentov na Bielom 

Kríži, Dimitrovky a časom aj Mierovej kolónie pred nejakým 

parkovaním nie z tej danej zóny.  

 

 Pokiaľ ide o zapojenie verejnosti, tak celomestské VZN bude 

mať aj kolo pripomienkovania zo strany verejnosti, takže bude ešte 

priestor sa k tomu vyjadriť aj zo strany obyvateľov Nového Mesta 

alebo iných mestských častí.  

 Do diskusie je prihlásený pán poslanec Markuš. 

 

 

Poslanec Mgr. A. M a r k u š : 

 Ja len veľmi krátko. Som rád, že je tu aj Peter Herceg 

z mesta. Ja by som chcel len pripomenúť ten apel na také atypické 

lokality ako je Slanec za Peknou cestou, aby sme pokračovali 

v snahách, v komunikácii s Račou. Vymyslieť niečo, ako také 

atypické lokality budú fungovať, lebo sú Novomešťania, ale fyzicky 

nie úplne. Takže chcem len pripomenúť to, že tí občania, ktorí 

tam žijú môžu mať taký pocit, že sú niekde tak napomedzi toho 

záujmu. A keď to mesto tvorí ako celobratislavskú vec, tak na 

takýchto ľudí by sa malo potom pozrieť špeciálne, že aby ten ich 

život bol krajší ako u nás, mohol efektívne fungovať. Toľko som 

chcel. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a :    

 V rámci prípravy týchto 4 zón som mal diskusiu aj s kolegom 

Michalom Drotovanom, račianskym starostom, ohľadom Slanca. Na 

základe tejto diskusie došlo k zaradeniu Slanca do Novomestskej 

časti. Ale samozrejme, pri ďalšej príležitosti sa ho budem na to 
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ešte prípadne pýtať, lebo predsa je niečo čo sa ešte dá upraviť 

do budúcnosti. Ale tento náš návrh ráta s tým, že Slanec bude 

priradený k Novému Mestu, a takto bude predložené aj na Hlavné 

mesto.  

 Ďalší prihlásený je pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD, LL.M.: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja by som Vás poprosil, aby 

sa tento môj diskusný príspevok nerátal do diskusných príspevkov. 

Ja som sa prihlásil predchádzajúcim diskusným príspevkom, a mám 

ako poslanec právo sa vyjadriť aj k tomu čo ste povedali Vy, aj 

k samotným kolegom, ktorí by prípadne diskutovali na môj diskusný 

príspevok.  

 

     Viete, ja považujem za veľmi nedostatočné čo tu bolo povedané  

z Vašej strany, že obyvatelia sa môžu prihlásiť v rámci 

pripomienkového konania v rámci všeobecne záväzného nariadenia 

hlavného mesta, tam sú samozrejme nejaké zákonné minimálne lehoty, 

preto je absolútne nedostatočné. Tento materiál je veľmi závažný 

a ovplyvní každého Novomešťana, ktorý býva a má trvalý pobyt 

v Novom Meste, má auto a teda bude sa chcieť zapojiť do parkovacej 

politiky.  

 

     Myslím si, že bolo to tu x-krát, či už vo volebnej kampani. 

V predchádzajúcom zastupiteľstve sme to tu x-krát počúvali, 

ohľadom participácií, ohľadom diskusií. Navrhovať teraz niečo bez 

toho, aby to bolo prediskutované s Novomešťanmi a povedať len 

sucho, že však tam sledujte úradnú tabuľu a píšte pripomienky, 

tak to sa mi zdá absolútne nedostatočné. Čiže ja tento materiál 

aj z tohto dôvodu dnes nepodporím. 
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 A poprosím Vás, v prípade ak to bude navrhnuté všeobecne 

záväzné nariadenie schválené na Hlavnom meste, aby bolo náležite 

vysvetlené a náležite prezentované všetkým Novomešťanom a nielen 

nejakou suchou pripomienkou, prečítajte si záznam a pošlite 

pripomienky. Ďakujem. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

     Tu sa nejednalo o suchú pripomienku, ale o opísanie nejakého 

postupu akým sa schvaľujú takéto VZN. Samozrejme, my sme počas 

volebnej kampane diskutovali s mnohými a mnohými Novomešťanmi aj 

na tému parkovania. A z týchto diskusií bolo pomerne zjavné, že 

ich základnou požiadavkou je, aby zaparkovali pri svojich domoch. 

Na túto požiadavku sme sa snažili reagovať. 

 Pani poslankyňa Augustinič. 

 

 

Poslankyňa Ing. K. A u g u s t i n i č : 

 Ďakujem za slovo. Ja za tento materiál hlasovať budem. 

Podporujem jeho myšlienku a myslím si, že mnohým uľahčí život. 

A určite by som sa nepúšťala do nejakých veľkých diskusií opätovne 

teraz, pretože na to parkovanie sú zrazu vždy všetci odborníci 

a ono si myslím, že z tej diskusie nevznikne nič plodné. Takže na 

margo toho. 

 

 Ale chcem povedať inú vec. Ospravedlňujem sa, že v tomto 

bode, ale vrátim sa ešte k schváleniu tej ulice generála Viesta. 

Mám informáciu, že Petržalka schválila názov takejto ulice už 17. 

mája v roku 2022. Je to v tej novej časti Petržalky, a tam sú 3 

ulice, že ulica generála Viesta, ulica generála Goljana a pri 

Vojenskom cintoríne. A momentálne to prešlo Názvoslovnou komisiou 

na meste a čaká to na schválenie v Mestskom zastupiteľstve. 
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 Takže, teraz je otázka, lebo podľa mňa nemôžu byť dve rovnaké 

ulice v meste. Takže, čo s tým ideme robiť? 

 Lebo podľa mňa to bude treba komunikovať s Magistrátom 

a dohodnúť sa s Petržalkou, že kde tá ulica vlastne bude.  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Samozrejme tým, že sme to tu 

odhlasovali, tak bude na koordinácii hlavného mesta. Reagovali 

sme na požiadavku Ministerstva obrany, ktorá predpokladám že bola 

nejakým spôsobom argumentovaná.  

 Ďalší prihlásený je pán poslanec Hajšel. 

 

 

Poslanec  Ing. A. H a j š e l : 

 Dobrý deň. Ďakujem za slovo. Chcel by som sa opýtať v rámci 

tej časti Pokroku, ktorá bude riešená, ako prvá zaregulovaná je, 

ako mesto pristúpi k tomu nelegálnemu parkovaniu alebo k tomu 

otáznemu nelegálnemu parkovaniu na Komisárkach, resp. priamo na 

nábreží, námestí, ktoré vlastne je aktuálne využívané, takže tam 

autá stoja proste len na tráve alebo nejakej betónovej časti. 

Predpokladám, je to pozemok ŽSR, či toto je odkomunikované, resp.     

ako sa postupuje v tomto prípade? Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Na toto zodpoviem ja, nakoľko mestská časť Nové Mesto má 

ešte z minulého volebného obdobia prenajatý tento kúsok Filiálky. 

My sme v komunikácii aj so železnicami, a aj s mestskou políciou 

ohľadom tejto situácie ktorá tam vznikla asi pred polrokom, kedy 

tam autá na divoko parkujú. Zároveň tam jazdia po tom chodníku ku 
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konkrétnej bytovke, ktorá sa nachádza na ulici, ktorá sa volá 

Filiálne nádražie.  

     My sa snažíme skoordinovať aj s kolegami z hlavného mesta 

a aj s nájomcom budúceho súkromného parkoviska v rámci areálu 

Filiálky, aby bolo možné túto bytovku obsluhovať zo strany 

Šancova, aby sa ukončil v podstate prejazd po tom chodníku medzi 

zámermi .. Residens a pri Mýte. A zároveň, aby sa začalo postupne 

sankcionovať parkovanie v rozpore so zákonom.  

 

Pán Peter H e r c e g : 

 Ja len doplním, že teda aj Hlavné mesto malo záujem 

prevádzkovať toto parkovisko na Filiálke, avšak bohužiaľ, ŽSR 

zvolili prístup, že to dali do verejnej súťaže za komerčnú cenu 

a bude tam súkromný poskytovateľ parkovania, ktorý má podmienku 

upraviť tú parkovaciu plochu, aby to bola normálna civilizovaná 

parkovacia plocha. A máme zatiaľ dohodu, otvorené dvere, že ak by 

nestačili kapacity parkovania na Unitase a tam z druhej strany 

Belehradská a okolie, tak v prvom rade riešime s mestskou častou 

poskytnutie parkovania v okolí novej Tržnice. Ak to nebude 

dostatočné, tak budeme ďalej rokovať aj s týmto parkoviskom 

Filiálka.  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Ďalší je prihlásený pán poslanec Pagáč. 

 

 

Poslanec Ing. M. P a g á č : 

 Ďakujem za slovo. Ja sa chcem opýtať pána Hercega jednu 

otázku, že podľa ktorých pravidiel na jeden byt mohla byť vydaná 

jedna parkovacia karta na ktorej mohli byť 3 autá? A podľa nových 

pravidiel na jeden byt môžu byť vydané 3 parkovacie karty, na 
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každú parkovaciu kartu môžu byť 3 autá, zrejme myslel 3 autá a 

jeden byt. Či je to pravda, či to nie je zase veľa? Ďakujem.  

 

 

Pán Peter  H e r c e g : 

 Ja to vysvetlím. V tomto sa nič nemení, karta je vždy na 

jedno auto, na jeden byt môžu byť 3 karty. Prvá karta, ak hovorím 

o rezidentských, je 39 €, druhá je 150 € a tretia 500 €, a to sa  

nemení. Je to stále na byt, tieto 3 karty. Akurát nemusí o tú 

kartu žiadať. Poviem taký modelový príklad: Ak je rodina, auto je 

písané na manžela, má zároveň firemné auto, a majú už dospelé 

deti, ktoré majú malú Fiatku, čiže majú 3 autá a tá Fiatka je 

písaná opäť na toho otca, tak ten otec musel tú Fiatku prepísať 

na toho syna, aby mohol druhú alebo tretiu kartu získať a manželka 

musela žiadať na to druhé rodinné auto, že to museli žiadať akoby 

tri osoby, toto sa zlučuje. Čiže jedna osoba, na ktorej sú písané 

tie autá, lebo má aj služobné auto na súkromné účely, tak môže 

žiadať všetky tri karty, ale na tom počte sa nič nemení. Čiže to 

pravidlo zostáva.  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďalší do diskusie je prihlásený pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja mám iba drobnú poznámku. 

Ja som myslím si, že dostatočne sledoval volebnú kampaň a som 

nezaregistroval, že by niekto konkrétne na 4 zóny navrhol rozdeliť 

mestskú časť a takýmto spôsobom to komunikoval aj s obyvateľmi 

Nového Mesta. A naozaj ja považujem za niečo absolútne 

nedostatočné pokiaľ my komunikujeme a participujeme na verejných 
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procesoch s obyvateľmi tým spôsobom, že k takémuto závažnému 

materiálu, k takému závažnému rozhodnutiu ako je rozdelenie Nového 

Mesta na 4 parkovacie zóny, dávame možnosť vyjadriť sa obyvateľom 

iba tým spôsobom, ako to určuje zákon. Čiže nie nad rámec zákona. 

 

     Aby to aj kolegovia pochopili; čiže ak chcel niekto sa 

k tomuto materiálu vyjadriť, musel by sledovať úradnú tabuľu 

a našu webovú stránku, aby vôbec zaznamenal že bude zastupiteľstvo 

a aby si mohol tento materiál prečítať. Ten materiál nebol ani 

zverejnený v takom rozsahu ako ho mám ja napríklad v písomnej 

podobe, nebolo tam úplne všetko. Čiže jedine ľudia, ktorí, ako ja 

si myslím že tie promile Novomešťanov ktorí takéto niečo sledujú 

a teraz sa postúpi do ďalšieho štádia. Lebo nakoniec to 

rozhodnutie bude na Hlavnom meste, a konkrétne na mestských 

poslancoch, kde samozrejme nebude pripomienkové konanie. Ale 

v zmysle zákone o obecnom zriadení Novomešťania budú musieť znova 

sledovať, kedy bude tento návrh všeobecne záväzného nariadenia 

zverejnený a budú mať myslím zo zákona 10-dňovú alebo 15-dňovú 

lehotu, aby dali svoje pripomienky.  

 

 Ale nehnevajte sa, ja si myslím, že toto si nikto 

nepredstavoval, žiadny Novomešťan, že my po voľbách zúžime 

participáciu verejnosti jedine na zákon a na lehoty, ktoré 

nenastavujeme my, ale ktoré nastavil zákonodarca. Ja som si 

predstavoval a som to pochopil aj z kampane, že participácia 

verejnosti sa bude rozširovať nad zákonnú mieru. A myslím si že 

takto to bolo komunikované v kampani, takto to bolo komunikované 

aj tu na zastupiteľstve a takýmto spôsobom by sme mali k tomu 

pristúpiť. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 
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 Pán poslanec Árva. 

 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a :  

 Ďakujem pekne za slovo. Ja by som sa chcel teda definitívne 

vyjadriť sám za seba k tomuto návrhu VZN, resp. stanoviska 

mestskej časti. Ako som povedal, ja som za reguláciu, sám nemám 

obrovský problém s parkovaním v Bratislave, Bratislava je pre 

jedno veľké parkovisko. Špeciálne, keď príde rodina k nám, tak to 

takto ironicky komentujú, lebo naozaj parkovanie v Bratislave je 

katastrofálne a hrozí nám, že treba regulovať a sprísňovať 

podmienky. Sám za seba ale poviem, že chýba mi tu akýsi medzi-

krok vzhľadom na to, že dlhé obdobie sa tu nič nerobilo. A takýto 

zámer alebo prístup pre mňa znamená šokujúce rady pre obyvateľov. 

 

     Keby som to mal v ruke a mohol tieto veci ovplyvniť, tak 

určite by som pristúpil k zaregulovaniu jednej zóny ako Nového 

Mesta, aby sa potvrdilo alebo vyvrátilo, že takýto stupeň 

regulácie nie je dostatočný a teda rezidenti Nového Mesta majú 

naďalej problémové parkovanie. Chýbajú mi tu prieskumy a rozbory, 

resp. analýzy. A teda opakujem, chýba mi tu medzi-krok, ktorý by 

potvrdil, že či jedna zóna je to dostatočné, alebo nie je.  

 

     Inak povedzme nejaké také tvrdenia a domnienky, ako som 

počul, že v prípade jednej zóny by rezidenti Nového Mesta z tých 

okrajových štvrtí Nového Mesta parkovali niekde pri Račianskom 

mýte alebo na Tehelnom poli v prípade ak by cestovali do stredu 

mesta.  

 

 Čiže mi chýbajú tieto dáta a toto je pre mňa hlavný dôvod, 

prečo nemôžem podporiť stanovisko mestskej časti. Inak opakujem, 

som za reguláciu, som nesmierne rád že Biely kríž sa zapojí do 
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mestského konceptu parkovania, ale nateraz vzhľadom na to čo tu 

bolo povedané aj niektorými mojimi predrečníkmi, tento zámer 

nepodporím a zdržím sa. Ďakujem.   

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Do diskusie už nie je prihlásený žiadny 

ďalší poslanec, či poslankyňa. 

 Máme prihlásených dvoch občanov.  

 Prvý z nich je pán Branislav Filipovič. Ja by som poprosil, 

len rukou naznačiť, či súhlasíte s jeho vystúpením.  

 (Zdvihnutie rúk.) 

 Ďakujem veľmi pekne. Máte slovo pán Filipovič. 

 

 

OBČAN: Mgr. Branislav  F i l i p o v i č, MBA: 

 Pekný deň. Ďakujem veľmi pekne. Pán starosta, páni 

vicestarostovia, vážené panie poslankyne, poslanci, vážení 

prítomní, k tomuto bodu som si dovolil Vás požiadať, aby som mohol 

niečo povedať v rámci občanov, nakoľko som voľakedy sa staral 

o časť parkovacej politiky v Novom Meste a zavádzal som zónu 

Tehelné pole. Chcel by som poďakoval pánovi Hercegovi, lebo 

zohľadnili strašne veľa veci v novom VZN. Ale je tam rozdelenie 

mestskej častí na zóny a táto zonácia nemá nič spoločné so 

zavedením ďalšej parkovacej politiky v Novom Meste.  

 

     Ide o to, že napríklad v tomto rozdelení vôbec nie je 

zohľadnená spádová oblasť škôl. Čiže človek, ktorý napríklad na 

Vajnorskej dáva dieťa do školy Za kasárňou, tak sa bude musieť 

ráno a po obede, napríklad hlavne ide o deti prvého stupňa, tým 

dôjde o tie dve hodiny cez ktoré dostáva sa do iných mestských 

častí alebo v rámci zonácie. Čiže znevýhodňujete akurát občanov 
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Nového Mesta. To isté sa bude diať na Šarapách, lebo spádová 

oblasť je napríklad na Sibírsku aj z Teplickej, aj z Ahojky.  

 

 Čiže tak, ako zlé sa podľa mňa navýšili výdaje pre mladé 

rodiny zvýšením školného a stravného, tak toto je ďalšia pecka 

presne pre týchto ľudí, ktorí budú zase pociťovať tie veci. Lebo 

pri dvoch deťoch napríklad to školné vychádza do 100 €. To si 

nikto neuvedomuje, lebo to nikto neprepočítal, ale teraz toto je 

ďalšia pecka k tomu, že zonácia nemá naozaj nič s rozdelením 

Nového Mesta, zo zavádzaním nových zón, lebo vy ich viete urobiť 

tak, že viete ich k tomu pridať. A myslím si, že viem o čom 

hovorím, lebo protest prokurátora na dĺžku vozidla som dával ja 

na prokuratúru voči hlavnému mestu a dneska je to zohľadnené, 

takže myslím že viem o čom hovorím. A toto je vec, ktorá by sa 

mala fakt z vašej strany zohľadniť, lebo zase budú trpieť mladé 

rodiny s deťmi. Ďakujem veľmi pekne. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne.  

     Ďalším prihláseným občanom je pán Tibor Hulín. Opäť vás 

poprosím zdvihnúť ruky, ak ste za, aby mohol vystúpiť.    

 (Zdvihnutie rúk.) 

 Ďakujem veľmi pekne.  

     Pán Hulín, máte slovo. 

 

 

OBČAN: Tibor  H u l í n 

 Dámy, páni, dovoľte mi sa predstaviť. Moje meno je Tibor 

Hulín. Som jeden zo 6 zástupcov vnútrobloku Bartoškova, Odbojárov, 

Kalinčiakova. Každý dom má dvoch zástupcov, ktorí sa starajú 

o problémy.  
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 Vážený pán starosta, my máme dojem, že sa rozhoduje o nás, 

bez nás. Nebolo žiadne sedenie, žiadna výzva k tomu, čo sa ide 

rušiť tá jedna zóna na 4 časti. Pýtate sa ľudí, či im to vyhovuje 

alebo nie? My sme sa to dozvedeli náhodou. Chceli dôjsť všetci 

šiesti zástupcovia, potom sme sa dohodli že pôjdem ja a tlmočím 

to. Čiže, my s týmto nemôžeme súhlasiť.  

 

 Máme tu Kramáre, Tehelná, školy, kde ľudia chodia autami 

a budú mať s týmto problémy. Normálne sa znovu navyšujú financie 

pre ľudí. Ja by som Vás požiadal, pán starosta, urobiť nejaké 

zhromaždenie ľudí, opýtať sa ľudí či sú spokojní alebo nespokojní? 

Či budú súhlasiť s tým, alebo nie? Keď budú súhlasiť s rozdelením, 

ale ja veľmi budem pochybovať, že získate nejaký súhlas. 

 

 A k Magistrátu len toľko: Vážený pane, my 2 roky žiadame 

vnútroblok Bartoškova, Kalinčiakova, Odbojárov, aby bol zaradený 

do rezidenčného parkovania; nestalo sa tak. Máte veľa roboty, 

odbili nás s tým, máme veľa roboty, nestíhame. Zoznam častí, ktoré 

sú pod mestskou časťou Nové Mesto, všetci sú zaradení do 

rezidenčného parkovania. Treba peniaze napríklad teraz? Urobte 

to, dochádzate o hromadu peňazí.  

 

 Ja len poďakujem takto a požiadam vás poslancov stiahnuť 

toto, urobiť zisťovanie ľudí, obyvateľov časti Nového Mesto, či 

sú za alebo nie. A potom rozhodujte. Lebo to je skutočne, to 

kedysi bolo, o nás, bez nás. Ďakujem pekne      

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne.  

 K tomuto bodu je ešte prihlásený tretí občan, pán Peter 

Schlosser.  
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     Poprosím vás zdvihnúť ruky, či súhlasíte, aby mohol pán 

Schlosser vystúpiť. 

 (Zdvihnutie rúk.) 

 Ďakujem veľmi pekne. Pán Schlosser, máte slovo. 

 

 

OBČAN: Ing. Peter  S c h l o s s e r : 

 Dobrý deň prajem pán starosta, dobrý deň prajem vážené 

poslankyne, vážení poslanci, vážení prítomní. Prosím vás dneska 

sme sa tu stretli v tomto bode kvôli parkovaniu. Na začiatku mi 

dovoľte vám všetkým poďakovať za vašu obetavú prácu ktorú robíte 

v prospech občanov. Vychádzame z toho, že vaše poslanie ako 

poslancov je pomáhať občanom a presadzovať ich záujmy. Aj riešenie 

dočasného parkovania patrí medzi túto prioritu, vyjsť  čo najviac 

v ústrety občanom mestskej časti.  

 

 Pán primátor 14. marca oslovil mestskú časť, či má záujem 

o zaradenie sa do tohto systému. Ja som bol jeden zo spoluautorov, 

keď sa to v roku 2018 – 2019 u pána primátora za okrúhlym stolom 

pripravovalo. Čiže áno, ja som za. Ja to budem podporovať, len 

prosím vás veľmi citlivo zvažujte prerozdeľovanie mestských zón, 

na prikrývanie zón, už ste tu počuli môjho predrečníka, bývam 

v zóne 3, vodím deti do zóny 2. Dá sa to ošetriť jednoduchým 

systémom. Je tam tá bonusová karta za 10 €, možno ju treba trošku 

posunúť viac v prospech občanov Nového Mesta, v rámci územia 

Nového Mesta.  

 

 Pán primátor vo svojom liste písal ďalej, na druhej strane 

že ak máme záujem, prídu nám to všetkým vysvetliť. Neviem, kto 

robil zonáciu, neviem či bola prerokovaná s občanmi, neviem či to 

v komisiách prebehne alebo už prebehlo, nechcem sa k tomu 

vyjadrovať. 
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 Ja sa budem vyjadrovať za zónu 4, za Mierovú kolóniu. Prosím 

vás, Mierová kolónia je krásne územie, je to územie, kde bolo 

vymyslené prvé Zelené mesto na území mesta Bratislavy vďaka pánovi 

prof. Karfíkovi, je to pamätihodnosť. Prosím vás, pamätihodnosť 

tri a pol roka bojuje za územný plán, bezvýsledne. Máme 

jednopruhovú komunikáciu, ktorá je v podstate slepá, je to taká 

okružná cesta. K dispozícii máme 50  parkovacích miest. Po 

zavedení platnej legislatívy, že na chodníku sa nebude môcť 

parkovať, budeme musieť zónu 20 ináč prerobiť, aby tí obyvatelia 

tam mohli parkovať.    

 

 Máme k dispozícii v súčasnom stave ten Istrochem, lebo ten 

Istrochem je majiteľom pozemkov, občania si prenajímajú pôdu od 

Istrochemu. Žiaľbohu, obnáša to čiastočnú likvidáciu zelene. 

(Upozornenie na čas vystúpenia, 3 minúty.) 

 Ja za chvíľku končím. Prepáčte, že tak dlho hovorím. 

 Ja len chcem poprosiť o jednu láskavosť. Skúste pozastaviť 

Mierovú kolóniu ako špecifikum a počkať kým bude tá územná zóna 

urobená. 

 

 A ako perličku si vás dovolím upozorniť, pravidelne som 

v kontakte s hlavným architektom mesta Bratislavy, s pánom 

architektom Šujanom, a on sa ma spýtal takú zaujímavú otázku: Či 

nechceme pamätihodnosť na prof. Karfíka zmeniť na kultúrnu 

pamiatku. Ja som tu len kvôli tomu, že skúsme zvážiť možnosť 

kultúrnej pamiatky, zachovania zelene a hľadania riešenia 

v prospech občanov. Už sme stratili MHD, skúsme sa citlivo vážne 

zamyslieť nad tým, čo tam chceme urobiť s tými občanmi a s tými 

autami. Ďakujem veľmi pekne. Ďakujem pán starosta, že som mohol 

hovoriť dlhšie. 
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Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Nie je prihlásený žiadny ďalší občan, 

tak by som poprosil návrhovú komisiu o prečítanie návrhu 

uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á : 

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s ú h l a s í  

s obsahom návrhu Všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta SR 

Bratislavy o dočasnom parkovaní motorových vozidiel 

s nasledovnými pripomienkami: 

1. K § 2 (1) návrhu Všeobecne záväzného nariadenia hlavného 

mesta SR Bratislavy o dočasnom parkovaní motorových vozidiel 

(ďalej len „VZN“) mestská časť Bratislava-Nové Mesto má 

záujem doplniť prílohu č. 1 podľa priloženého návrhu úsekov 

miestnych ciest určených na dočasné parkovanie motorových 

vozidiel a tarifných pásiem 

2. K § 2 (2) návrhu VZN mestská časť Bratislava-Nové Mesto má 

záujem doplniť prílohu č. 1 podľa priloženého návrhu úsekov 

miestnych ciest určených na dočasné parkovanie motorových 

vozidiel a tarifných pásiem  

3. K § 2 (3) VZN mestská časť Bratislava-Nové Mesto má záujem 

upraviť prílohu č. 2 ucelených oblastí („zón“) v zmysle 

priloženej mapy s návrhom rozdelenia mestskej časti na 

parkovacie zóny. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Hlasujeme o takomto návrhu. 
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 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne za podporu materiálu. 

 Za:                  22 poslancov  

 Proti:                0 

 Zdržal sa:            3 

 Návrh stanoviska sme tým pádom schválili. Ďakujem pekne.  

 

 

 Máme 11.00 hod., to znamená že teraz by malo nasledovať 

vystúpenie občanov.  

 

 

BOD 30: 

Vystúpenie občanov 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

Chcem sa spýtať, či tu máme občana ktorý sa prihlásil 

k tomuto bodu? (Nikto). 

Dobre. Keď nemáme tu žiadneho občana, ktorý by v tejto chvíli 

chcel vystúpiť v rámci tohto bodu, pokračujeme ďalej bodom č. 8. 

 

 

 

BOD 8:  

Návrh na schválenie všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto zo dňa 4.4.2023, ktorým sa vydáva 

Prevádzkový poriadok „Športoviska Pionierska“ 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ide v podstate o jeden z materiálov, ktorý sme našli 

z minulého volebného obdobia, ktorý nebol schválený a je dôležitý  

preto, aby iné zrekonštruované športovisko na Pionierskej ulici 
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malo svoj prevádzkový poriadok, ktorým sa budú riadiť jednotliví 

návštevníci.  

 Otváram diskusiu k tomuto bodu. 

 Keď nie je nikto prihlásený, poprosím návrhovú komisiu 

o návrh uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

Návrh uznesenia: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s c h v a ľ u j e  

Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Nové 

Mesto, ktorým sa vydáva Prevádzkový poriadok „Športoviska 

Pionierska“ 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a :  

 Ďakujem veľmi pekne. Hlasujeme o tomto návrhu uznesenia. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne. 

 Za:                 23 poslancov. 

 Proti:               0 

 Zdržal sa:           0 

 Nehlasoval:          2 

 Prechádzame k bodu č. 9. 

 

 

 

BOD 9: 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-

Nové Mesto, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie 
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mestskej časti Bratislava-Nové Mesto č. 5/2015 zo dňa 16.6.2015, 

ktorým sa vydáva Trhový poriadok príležitostných trhov na štadióne 

INTER Bratislava 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a :  

 Ide v podstate o materiál, ktorým upravujeme spôsob akým sa 

príležitostné trhy na štadióne organizujú, čo sa tam môže predávať 

a za akých podmienok. 

 Otváram diskusiu k tomuto bodu. 

 Pán poslanec Halász. 

 

 

Poslanec T. H a l á s z : 

 Ďakujem za slovo. Ja mám pripomienku: Podľa dohody na komisii 

mám pripomienku na tému. To je k bodu č. 22. sladkovodné trhové 

ryby; ako sme sa dohodli na komisii a na Miestnej rade chceme 

zrušiť povolenie predávať tieto sladkovodné trhové ryby na 

trhovisku. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Poprosím potom tento pozmeňujúci návrh odovzdať návrhovej 

komisii, aby ho prečítala a mohli sme o ňom hlasovať samostatne.  

 

Vicestarosta Mgr. M. V l a č í k y, PhD.: 

 Ja sa len pridám ku kolegovi Halászovi, lebo myslím naozaj, 

že na dvoch komisiách sme tento návrh odsúhlasili, že teda tam 

bude zakázaný predaj sladkovodných rýb a následne sme sa 

tomu venovali aj na Miestnej rade, kde bol všeobecný súhlas s tým, 

že sa tam živé ryby predávať nebudú. Číže v podstate nejakým 

nedopatrením to nebolo upravené v tomto materiáli. Čiže, naozaj 

to musíme odsúhlasiť týmto pozmeňovacím návrhom. Čiže Tomáš, 
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prosím Ťa, len jednou vetou pošli to návrhovej komisii, nech si 

môžeme odsúhlasiť tento pozmeňovák a potom budeme hlasovať za celý 

materiál aj s prijatým pozmeňovákom. Ďakujem. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Počkáme na návrhovú komisiu kým bude 

mať návrh pozmeňovacieho návrhu.  

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Najprv budeme hlasovať o pozmeňováku a potom som sa radila. 

Ďakujem.  

 Takže Miestne zastupiteľstvo Bratislava-Nové Mesto navrhuje 

odstrániť v návrhu trhových pripomienok bod č. 22. sladkovodné 

trhové ryby. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Najskôr hlasujeme o tomto pozmeňovacom 

návrhu. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne. 

 Za:                  21 poslancov a poslankýň 

 Proti:                1 

 Zdržal sa:            2 

 Nehlasoval:           1. 

 Poprosím teraz návrhovú komisiu o návrh uznesenia po 

zapracovaní tejto schválenej pripomienky. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Návrh uznesenia: 
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 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s c h v a ľ u j e  

návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-

Nové Mesto, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie 

mestskej časti Bratislava-Nové Mesto zo dňa 16.6.2015, ktorým sa 

vydáva Trhový poriadok príležitostných trhov na štadióne INTER 

Bratislava s pripomienkou. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Hlasujeme o tomto návrhu uznesenia. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne. 

 Za:                  25 poslancov a poslankýň 

 Proti:                0 

 Zdržal sa:            0. 

 Prechádzame tým pádom k bodu č. 10. 

 

 

 

BOD 10: 

Návrh zmeny VZN č. 2/2006, ktorým je vyhlásená záväzná časť 

Územného plánu zóny Podhorský pás, v znení zmien a doplnení VZN 

č. 2/2009 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Poprosil by som pána Gábora o niekoľko viet k tomuto bodu. 

 

 

Ing. A. G á b o r, vedúci oddelenia ÚRaŽP: 

 Dobrý deň prajem, pán starosta a páni poslanci. Návrh VZN 

vychádza z toho, že v princípe v pôvodnom znení VZN bola súčasťou  
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všeobecných ustanovení aj časť, ktorá pojednávala o tom, že Územný 

plán má platiť 15 rokov. Toto ustanovenie nemá žiadnu oporu 

v zákonoch a v princípe nebolo problematické do roku 2021 keď 

prešlo tých 15 rokov a v princípe investori to využívali, boli 

proti regulácii ktorá im nevyhovuje.  

 

 Odstránením tohto jednoduchého ustanovenia sa stane 

dokument, myslené VZN jednoznačnejšie a v princípe k významnejším 

zmenám sme nepristúpili hlavne kvôli tomu, že v súčasnosti 

prebieha spracovanie 4 územných plánov zón, ktoré postupne tento 

územný plán nahradia. Ale, aby sme aspoň za ten čas, čo spracujeme 

územné plány mali jednoznačné znenie VZN, sme pristúpili k tejto 

úprave. Neupravujeme samotné znenie územného plánu zóny záväznej 

časti, to by sme museli spraviť zmeny s doplnkami, pristupujeme 

len k zmene všeobecných ustanovení v danom VZN. Ďakujem pekne. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. 

 Ak nikto nie je prihlásený, tak poprosím návrhovú komisiu, 

aby prečítala návrh uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s c h v a ľ u j e  

Všeobecne záväzné nariadenie, ktorý sa mení Všeobecné záväzné 

nariadenie mestskej časti Bratislava-Nové Mesto č. 2/2006 zo dňa 

13.06.2006, o záväzných častiach Územného plánu zóny Podhorský 

pás, v znení zmien a doplnenia Všeobecného záväzného nariadenia 

č. 2/2009 zo dňa 22.04.2009. 
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Starosta Mgr. M. Č u p k a :  

 Ďakujem veľmi pekne. Hlasujeme o tomto návrhu uznesenia. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne. Všetci boli za, nikto sa nezdržal. 

 Prechádzame k bodu č. 11. 

 

 

 

BOD 11:  

Návrh platu starostu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto na rok 

2023 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Odovzdávam slovo predkladateľovi, pánovi vicestarostovi 

Vlačikymu. 

 

Vicestarosta Mgr. M. V l a č i k y, PhD.: 

 Ďakujem pekne. Toto je pravidelný materiál, ktorý sa 

predkladá každý rok. V podstate plat starostu podľa zákona 

253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov 

obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov bol 

novelizovaný zákonom č. 320/2018 Z. z. s účinnosťou 1. decembra 

2018, preto teda v súlade s uvedeným predkladám ja ako 

vicestarosta návrh na úpravu platu starostu mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto na prerokovanie Miestnemu zastupiteľstvu. 

A zároveň stanovujeme aj jeho výšku. 

 

 V tom uznesení môžete vidieť, že plat starostu mestskej časti 

je vypočítaný v zmysle tohto zákona vo výške 4 186 € s účinnosťou 

od 01.05.2023. 
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A ďalej sa mu dopláca plat za mesiac január až apríl 2023 vo 

výške 1 192 € vo výplatnom termíne za mesiac apríl 2023. 

Zároveň máme možnosť navýšiť plat starostu až do výške 60 %. 

 

Tento materiál bol predložený bez navýšenia, vlastne bol tam 

vynechaný priestor tých %. Diskutovali sme o tom na našom 

poslaneckom klube, dohodli sme sa že tento plat pánovi starostovi 

navýšime o 25 %.  

 

Čiže ja, ako predkladateľ tohto materiálu, autoremedúrou 

upravujem a vlastne dopĺňa sa tam zvýšenie toho základného platu 

starostu o 25 %. Ďakujem. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Otváram diskusiu. Pán poslanec Árva. 

 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a :  

 Ďakujem pekne za slovo. V podstate vedel som, že takýto 

materiál je pripravený, nakoľko sa predkladá repertitívne. Ja som 

len, a teraz priznám sa, trochu zaskočený tým návrhom o tých 25 % 

dotačných ako úpravy platu starostu. To len čo si myslím; pán 

starosta, nie že by som bol nejako naladený voči Vám, a nechcem 

Vám dopriať nejaké adekvátne ohodnotenie, to určite nie. Ja som 

váš fanúšik a pevne verím, že táto mestská časť pod vašim vedením 

sa pevne postaví na nohy a bude prosperujúcou mestskou časťou. 

 

 Jedným dychom ale dodávam, že podľa môjho názoru ubehol 

krátky čas na to, aby sme vedeli takýmto zásahom zhodnotiť Váš 

funkčný plat. Inými slovami, očakával by som nejaké hmatateľné 

výsledky. Tie výsledky zatiaľ nevidím, oni určite prídu v čase, 

povedzme keď sa zrealizujú tie veľké projekty naviazané na cudzie 
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zdroje. A ak budú takéto projekty úspešné, hovorím dopredu, ja 

budem ten prvý ktorý predostrie návrh na zhodnotenie vášho platu,        

aj do tej výšky zákonného limitu, možno 60 %. Ale teraz sa mi to 

zdá, že je to taký skorý krok a konkrétne zatiaľ nevidím tie 

výsledky, na základe ktorých by som Vás mohol týmto smerom 

ohodnotiť. Čiže, nechcem sa Vás dotknúť, ale ja sa pri hlasovaní 

o tomto bode zdržím. Ďakujem. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem za slovo.  

     Vážený pán starosta, vážené kolegyne a kolegovia, môj 

predrečník, pán poslanec Árva myslím povedal dosť veľa vecí ktoré 

som chcel povedať aj ja. Ale ja sa chcem predkladateľa tohto 

návrhu opýtať, lebo suché konštatovanie, že sme sa na klube 

dohodli, že zvýšime, sa mi nezdá adekvátne. Podľa mňa je to ako 

keby; no, nechcel by som to ďalej komentovať. Ale chcel by som od 

pána predkladateľa počuť ten relevantný dôvod, prečo. Ja 

samozrejme nezávidím nikomu žiadne peniaze. Keď sú výsledky, keď 

je potreba, kľudne môžeme navýšiť komukoľvek plat, komu to zo 

zákona prináleží, že je to možné hoci aj o 60 %. 

 

 Ale chcel by som vedieť tie dôvody. A nielen ja, ale pýtam 

sa len preto, pretože samozrejme tieto zastupiteľstvá sú verejné, 

zastupiteľstvo môže navštíviť ktokoľvek z verejnosti. Pokiaľ tu 

nie je, tak to nahrávame, sú prenosy online prenášané, teda aspoň 

dúfam, sú zverejňované prenosy, takže každý si to môže pozrieť. 

A myslím si, že bolo by to adekvátne a slušné, pretože hovoríme 

o verejných prostriedkoch.  
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     Nehovoríme, že sa tu zberáme na plat starostu do klobúka 

všetci, alebo do zvončeka a takýmto spôsobom, subjektívnym, 

z vlastných prostriedkov dávame niekomu finančné zdroje. Ale sú 

to verejné zdroje a myslím, že by bolo adekvátne aby takéto 

navýšenie bolo aj zdôvodnené. Ďakujem.    

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. 

 

 

Vicestarosta Mgr. M. V l a č i k y, PhD.: 

 Vyjadrím sa k tomu, samozrejme. Nakoľko pôsobím tu od 

začiatku decembra minulého roka ako prvý vicestarosta, tak vlastne 

denne môžem sledovať prácu pána starostu a jeho nasadenie 

v prospech všetkých obyvateľov mestskej časti. A naozaj, musím 

skonštatovať, že vykonáva prácu veľmi zodpovedne, s veľkým 

nasadením, od rána do večera tam sedí a rieši rôzne problémy, 

ktoré nám častokrát ostali z minulosti a musíme sa v súčasnom 

období nejaké vyrovnávať. Denno-denne nachádzame množstvo 

nástrah. Proste sú to dedičstvá, s ktorými sa musíme nejakým 

spôsobom vysporadúvať. A naozaj z tohto dôvodu je ten návrh na 

tých 25 %.  

 

     Na začiatku volebného obdobia sme to nenavyšovali z toho 

dôvodu že teda pán starosta nastúpil ako nový a v podstate po 

uplynutí akoby skúšobnej doby, kedy podľa nášho názoru sa vo 

funkcii osvedčil a zaslúži si toto navýšenie toho základného 

platu. Ďakujem.  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Pán vicestarosta Troiak. 
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Vicestarosta Ing. P. T r o i a k : 

 Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja súhlasím s mojim 

predrečníkom, ale na doplnenie chcem uviesť pár štatistík ktoré 

som si pripravil za rok 2022. Pozrel som sa na platy starostov 

v iných mestských častiach a teda môžem povedať v rovnako väčších 

častiach ako je Nové Mesto, dajme tomu Ružinov, pán starosta 

poberá plat vo výške 5 573 €, Petržalka 4 650 €, Karlova Ves 5 450 

€, Dúbravka 4 466 €, Vrakuňa čo je oveľa menšia časť, tak pán 

starosta zarába 3 972 €, čiže mohol by som pokračovať ďalej.    

 

 Myslím si, že viete vôbec prečo bývalému starostovi sme 

nezvyšovali plat. Každý môže mať na to iné názory. Takže myslím 

si, že aj vďaka tejto štatistike prejdeme k tomu, aby tam neboli 

nejaké veľké rozdiely. Samozrejme musím povedať, že sú to veľké 

investičné projekty a myslím si, že by mal byť motivovaný 

finančne, aby sme ich všetky splnili v čase a v požadovanej 

kvalite. Ďakujem. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.:  

     Ďakujem za slovo, pán starosta. Vás chcem sa opýtať, keďže 

na plat starostu aj v zmysle zákona sú naviazané platy 

vicestarostov, ktorí môžu dostať maximálne 70 % z vášho 

starostovského platu, či budete meniť teraz momentálne plat 

vicestarostov, alebo upravíte ten limit, alebo či budú mať tých 

70 %? Tým pádom sa im zvýši plat. To by som chcel vedieť, že 

o koľko je to? Ďakujem. 
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Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 V tejto chvíli nad niečím takým nerozmýšľam, ani neuvažujem.

 Ak nikto nie je prihlásený do diskusie, tak poprosím návrhovú 

komisiu, aby prečítala návrh uznesenia.    

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

s c h v a ľ u j e  

1. Plat starostu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

vypočítaný podľa § 3 ods. (1) zákona č. 253/1994 Z. z. 

v znení neskorších predpisov s navýšením podľa § 4 ods. (2) 

uvedeného zákona vo výške 4 186 € s účinnosťou od 01.05.2023 

a v súlade s ustanovením § 4 ods. (2) uvedeného zákona 

schvaľuje navýšiť až o 25 %. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Hlasujeme o takto prečítanom návrhu 

uznesenia. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne. 

 Za:                  20 

 Proti:                1 

 Zdržal sa:            4 

 Prechádzame na bod č. 12.   

 

     Návrhová komisia nás informovala, že došlo nie k úplnému 

prečítaniu predchádzajúceho uznesenia v bode 11. 



78 
 

 

4. zasadnutie MZ MČ B-NM 4.4.23 

 Preto by sme sa vrátili a poprosím návrhovú komisiu, aby 

prečítala návrh uznesenia v bodu č. 11, to znamená: Návrh platu 

starostu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto na rok 2023. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Ospravedlňujem sa, tak ešte raz. 

Návrh uznesenia: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s c h v a ľ u j e   

1. Plat starostu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

vypočítaný podľa § 3 ods. (1) zákona č. 253/1994 Z. z. 

v znení neskorších predpisov s navýšením podľa § 4 ods. (2) 

uvedeného zákona vo výške 4 186 € s účinnosťou od 01.05.2023 

a s navýšením podľa tohto zákona o 25 %.  

2. Doplatenie platu starostovi mestskej časti Bratislava-Nové 

Mesto podľa § 4 ods. (2) zákona č. 253/1994 Z. z. v znení 

neskorších predpisov za mesiac január až apríl 2023 vo výške 

1 192,00 € vo výplatnom termíne za mesiac apríl 2023. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a  

 Ďakujem veľmi pekne. Vzhľadom na to, že prechádzajúce 

hlasovanie bolo tým pádom zmätočné, budeme teraz ešte raz hlasovať 

o takto prečítanom návrhu uznesenia. Hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne.  

 Za:                 20 poslancov a poslankýň 

 Proti:               1 

 Zdržal sa:           4. 

 Prechádzame na bod č. 12. 
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BOD 12:  

Návrh platu miestneho kontrolóra mestskej časti Bratislava-Nové 

Mesto na rok 2023 a mesačnej odmeny z mesačného platu 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Bez úvodného slova otváram diskusiu. Pán vicestarosta 

Vlačiky. 

 

Vicestarosta Mgr. M. V l a č i k y, PhD.: 

 Ďakujem za slovo.  

     Ja mám návrh pozmeňujúci, resp. doplňujúci, lebo v bode 2 

uznesenia nám chýba výška percent toho navýšenia, ktoré v zmysle 

zákona hlavnému kontrolórovi môžeme dať.  Tam navrhujem sumu 30 % 

z dôvodu toho, že aj v minulosti, v predchádzajúcom období mal 

pán hlavný kontrolór mestskej časti navýšenie vo výške 30 %. 

S jeho prácou sme spokojní a preto navrhujeme pokračovať v tejto 

výške 30 %. Ďakujem.  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a :   

 Ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja súhlasím s predkladateľom 

nakoľko som ho aj pri voľbe miestneho kontrolóra podporil. Myslím 

si, že svoju prácu vykonáva zodpovedne a je všeobecná spokojnosť 

s jeho prácou. Takže pri tomto bode nemám žiadny problém so 

zvýšením jeho základného platu o 30 %, tak ako je predkladaný 

návrh.   
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Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Do diskusie nie je nikto ďalší 

prihlásený.  

 Poprosím návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia.  

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s c h v a ľ u j e  

1. V súlade s ustanovením § 11 ods. 4 písm. j) a v spojitosti 

s ustanovením § 18c  ods. 1 písm. g) a § 18c ods. 4 zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov mesačný plat miestneho kontrolóra vo výške 

2 921,00 € s účinnosťou od 01.01.2023. 

2. V súlade s ustanovením § 18c ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov mesačnú 

odmenu vo výške 30 % z mesačného platu miestneho kontrolóra 

s účinnosťou od 01.05.2023. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a :  

 Zároveň si ako predkladateľ autoremedurou osvojujem 

navýšenie platu miestneho kontrolóra o 30 % ako navrhoval pán 

vicestarosta Vlačiky. 

 Čiže budeme teraz hlasovať o prečítanom návrhu uznesenia, 

pričom zároveň aj o 30 % navýšení platu miestneho kontrolóra. 

Hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne.  

 Za:                  23 poslancov a poslankýň 
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 Proti:                0 

 Zdržal sa:            0 

 Nehlasoval:           1. 

 Prechádzame k bodu č. 13. 

 

 

 

BOD 13:  

Správa z mimoriadnej kontroly s dôrazom na použitie všetkých 

finančných prostriedkov kapitálových a bežných výdavkov 

investovaný do spoločenskej budovy Vernosť zo strany mestskej 

časti Bratislava-Nové Mesto v období od 01.01.2011 do 01.04.2022 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a  :    

 Predkladateľom je pán Ing. Böhm, ktorého poprosím o úvodné 

slovo. 

 

Miestny kontrolór Ing. M. B ö h m : 

 Dobrý deň prajem. Takže prvým materiálom Útvaru miestneho 

kontrolóra je Správa z mimoriadnej kontroly kapitálových 

aj bežných prostriedkov spoločnosti Vernosť. Pre tých, ktorí ste 

tu predtým neboli to je budova, ktorú vlastní mestská časť, bola 

to budova polyfunkčná, ostalo v nej v podstate z toho všetkého čo 

tam fungovalo, je tam posilovňa, nejaké kancelárie, a ja neviem 

čo všetko. 

 

 Budova v súčasnosti už nie je prevádzkyschopná. Boli tam 

rôzne fondové zdroje na to, aby sa nejakým spôsobom prestavala, 

resp. zrekonštruovala, aby bolo niečo úplne iné. Toto nakoniec  

nenastalo. V minulosti boli nejaké nejasnosti v tom, že z takého 

dôvodu vlastne došlo k tomu že budova sa stala neužívania schopná 
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a predpokladám, že s tým súvisí aj táto mimoriadna kontrola, 

ktorou som bol kedysi poverený.  

 

 V tejto kontrole sme zhrnuli vlastne za 11 rokov, nie celých 

11 rokov všetky tie investície bežné, kapitálové, spravili sme 

takú súhrnnú správu, kde sme vlastne spätne všetky tieto sumy 

vyhľadali.  

 

     Predpokladám, že naozaj pôvodne tá kontrola bola smerovaná 

k tomu, aby ukázala že teraz do tejto budovy nebolo investované 

dostatočné množstvo peňazí, a tým pádom sa stala neužívania 

schopná. S čím môžem súhlasiť, skutočne tých peňazí investovaných 

do toho veľa nebolo. Podotýkam, že malo to aj inú súvislosť. Bol 

tam nejaký dlhodobý prenájomca, ktorý bol časom nahradený. Potom 

bol vysúťažený nový prenájomca, ktorý teda nakoniec nedodržal to 

čo sľuboval v rámci tej zmluvy o prenájme, takže sme prenájom 

ukončili. A ďalších nájomcov sa nám nepodarilo, ako mestskej 

časti, takže budova svojim spôsobom naozaj chátra. Čo ja viem že 

je v zlom technickom stave, nebolo možné ju vykúriť, lebo tá 

pôvodná technológia, rozvody kúrenia a iných technológií sú v zemi 

pod budovou, ktoré boli prehrdzavené a nebolo možné ani ten systém 

nejakým spôsobom zatiaľ naplniť. Myslím kuriaci, nejakým médiom 

kuriacim, takže skončilo to tak, že naozaj tá budova sa nevyužíva. 

Jedine tie časti, ktoré tam ďalej fungujú je knižnica, pobočka 

knižnice a je tam Domovinka, to je nejaký klub dôchodcov, ktorý 

musí mať ináč riešené kúrenie aj všetky veci. 

 

 Takže je len na vás, že čo budeme robiť ale s touto budovou, 

či ju nejako využijeme, či nájdeme spôsob ako sa o ňu postarať 

a využiť ju, aby mohla byť prínosom hlavne pre obyvateľov Nového 

Mesta. To je z mojej strany asi všetko. 
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Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu, do ktorej je 

prihlásený pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem za slovo. Ja chcem poďakovať pánovi kontrolórovi za 

prednesenie tejto správy. A v súvislosti s touto budovou ja by 

som sa chcel opýtať pravdepodobne starostu mestskej časti, či má 

Nové Mesto nejakú víziu čo ďalej budeme robiť s touto budovou?  

 

     V predchádzajúcom zastupiteľstve, tí ktorí ste tu boli 

členovia, poslanci tak viete, že bola tu snaha predchádzajúceho 

starostu tam z eurofondov vybudovať nejaký kultúry háb, boli 

použité aj prostriedky, myslím okolo 70 tisíc € na projektovú 

dokumentáciu, o ktorej sme sa dozvedeli až následne na rokovaní 

miestneho zastupiteľstva. Potom sa vôbec nič nerealizovalo z tohto 

projektu, taktiež potom ja som sa osobne zúčastnil a myslím si, 

že tam bol aj kolega Árva, rôznych verejných stretnutí, kde boli 

predstavené rôzne alternatívy na zbúranie tejto budovy 

a nahradenie bytmi, nebytovými priestormi a nejakými takýmito 

ďalšími projektami v rámci nejakého súkromného partnerstva 

s nejakou spoločnosťou, ktorá mala byť vysúťažená.    

 

 Takže, ja sa chcem opýtať, či vieme čo s touto budovou budeme 

robiť? Táto budova pôvodne nebola vo vlastníctve mestskej časti, 

bola vo vlastníctve Istrochemu a mestská časť ju získala ako 

zápočet za nezaplatenú daň z nehnuteľnosti. My sme týmto spôsobom 

došli ako mestská časť k tejto budove.  
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     A tak ako bolo povedané zo strany kontrolóra, bývalé vedenie 

nie náležitým spôsobom sa o túto budovu staralo. Boli tam viacerí 

nájomcovia, boli tam viaceré problémy, vybudovalo sa tam teraz 

parkovisko. Tí, ktorí tam chodíte, tak to vidíte. Čiže myslím si, 

že o túto budovu sa treba starať. O túto budovu priamo alebo treba 

mať potom nejaký ďalší úmysel, alebo čo chceme s touto budovou 

ďalej robiť, pretože my aj z hľadiska zákona o majetku obcí máme 

povinnosť sa starať o náš majetok. A tento majetok nám začal iba 

chátrať, tak ja by som rád počul nejakú víziu.   

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Vízia okolo budovy Vernosť sa samozrejme 

tvorí priebežne. Aktuálne sme realizovali jeden dôležitý 

operatívny krok. A to bolo zabezpečenie čistoty okolo tejto 

budovy, kde spolupracovalo oddelenie majetku spolu s referátom 

verejného poriadku, aby tam bolo čisto a bezpečne.  

 

 Zároveň sme s našim projektovým oddelením boli na 

Bratislavskom samosprávnom kraji v zásobníku projektov, ktoré  je 

potencionálne možné podporiť z plánu obnovy a ďalších externých 

zdrojov, kde sme prezentovali náš zámer ďalej revitalizovať alebo 

v podstate sfunkčniť budovu Vernosti. Takže v tejto chvíli ideme 

skôr smerom budovu zachrániť, zrevitalizovať  a nájsť pre ňu novú 

náplň možno aj v spolupráci s nadáciou Cvernovka, ktorá už 

v minulosti v spolupráci s mestskou časťou navrhovala už 

spomínaný projekt multimediálneho centra. Čiže existuje projekt, 

existujú nejaké predbežné diskusie, možno štúdia, nejaká analýza 

a radi by sme sa odrazili od toho čo už existuje.  

 Pán poslanec Korček. 
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Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja potom by som Vás poprosil 

ako podpredseda kultúrnej komisie, aby aj tieto diskusie neobišli 

kultúrnu komisiu, aby ste nás ako členov zapojili. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Akékoľvek materiály, ktoré budeme pripravovať pre miestne 

zastupiteľstvo určite dáme do kultúrnej komisie, aby ste boli 

informovaní čo sa deje.  

 Ak nie je do diskusie prihlásený ďalší, tak poprosím návrhovú 

komisiu o prečítanie návrhu uznesenia.  

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

b e r i e   n a  v e d o m i e   

Správu z mimoriadnej kontroly s dôrazom na použitie všetkých 

finančných prostriedkov kapitálových a bežných výdavkov 

investovaných do spoločenskej budovy Vernosť zo strany mestskej 

časti Bratislava-Nové Mesto v období od 01.01.2011 až do 

01.04.2022. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Hlasujeme o takto navrhnutom uznesení. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem pekne. 

 Za:                  23 poslankýň a poslancov 

 Proti:                0 
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 Zdržal sa:            0 

 Nehlasoval:           1.  

 Prechádzame k bodu 14. 

 

 

 

BOD 14:  

Pravidlá kontrolnej činnosti miestneho kontrolóra mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a :   

 Podobne ako v predchádzajúcom materiáli predkladateľom je 

pán Ing. Böhm, ktorého poprosím o úvodné slovo. 

 

 

Miestny kontrolór Ing. M. B ö h m : 

 Ďakujem. Takže my sme si dovolili na Útvare miestneho 

kontrolóra spracovať nové Pravidlá kontrolnej činnosti miestneho 

kontrolóra, samozrejme Útvaru miestneho kontrolóra. Je tam vlastne 

aktuálny stav platnosti všetkých súčasných zákonov. Hlavne ide 

o zákon 357/2015, to je zákon o finančnej kontrole, samozrejme aj 

všetky súvisiace zákony, nie je ich málo, nebudem ich tu 

vymenovávať.  

 

     Pravda je, že predtým, čo sme mali Zásady kontrolnej  

činnosti, ktoré ešte stále platia, boli prijaté v roku 2004, 

určite aktuálne neboli a ja som veľmi rád, že moja kolegyňa nám 

tieto nové pravidlá spracovala. Takže, ak by mal niekto otázky 

priamo na spracovateľa, je tu Mgr. Moravcová Tomčíková, môže na 

vaše otázky odpovedať.  

     Podotýkam, je to vlastne iba aktualizácia na súčasnú platnú 

legislatívu.  
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Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu.  

 Do diskusie nie je nikto prihlásený a poprosím návrhovú 

komisiu o prečítanie návrhu uznesenia.  

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

A. s c h v a ľ u j e  predložené Pravidlá kontrolnej činnosti 

miestneho kontrolóra mestskej časti Bratislava-Nové Mesto. 

B. r u š í   Zásady kontrolnej činnosti v podmienkach samosprávy 

mestskej časti Bratislava-Nové Mesto zo dňa 15.10.2004, 

ktoré boli schválené uznesením miestneho zastupiteľstva č. 

12/08 zo dňa 12.10.2004, a to ku dňu účinnosti predložených 

Pravidiel kontrolnej činnosti miestneho kontrolóra mestskej 

časti Bratislava-Nové Mesto. 

C. s p l n o m o c ň u j e  starostu mestskej časti Bratislava-

Nové Mesto k podpísaniu predložených Pravidiel kontrolnej 

činnosti miestneho kontrolóra mestskej časti Bratislava-Nové 

Mesto. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Hlasujeme o prečítanom návrhu 

uznesenia. 

 

 (Hlasovanie.) 

      Ďakujem veľmi pekne. 

 Za:                  22 poslankýň a poslancov 

 Proti:                0 

 Zdržal sa:            0 
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 Nehlasoval:           2. 

 Prechádzame k bodu č. 15. 

 

 

 

BOD 15:  

Informácia o začatí mimoriadnej kontroly Základnej školy 

s materskou školou Cádrova 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a :     

 Tu podobne ako v predchádzajúcich dvoch materiáloch je 

predkladateľom pán miestny kontrolór Böhm, ktorého poprosím 

o úvodné slovo. 

 

 

Miestny kontrolór Ing. M. B ö h m : 

 Ďakujem. Tak tu sme vás chceli výslovne informovať, že 

jednoducho Zákon 369/1990 Zb. o obecnom zriadení umožňuje vykonať 

kontrolu v rámci nejakého oddelenia alebo organizácie miestnym  

kontrolórom. Aj v prípade, že nie je táto kontrola schválená 

v nejakom pláne kontroly na daný polrok, vzhľadom na to že tu boli 

nejaké nezrovnalostí vo výkazníctve, aby sme predišli ďalším 

komplikáciám, ako sa hovorí veci riešili hneď ako sa dajú riešiť, 

tak vlastne pán starosta ma požiadal, aby sme tuná túto kontrolu 

spravili; takže ju spravíme.  

 

 Fakt je ten, že už sme na tejto škole na kontrolu v princípe 

tento a budúci polrok mali ísť, lebo snažíme sa robiť v každej 

organizácii kontrolu raz za dva roky a skontrolovať dané dva roky. 

Táto kontrola bola začatá a je to iba informácia pre miestne 

zastupiteľstvo, že Útvar miestneho kontrolóra začal s mimoriadnou 
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kontrolou a tým pádom sa tie kontroly, ktoré sú schválené na prvý 

polrok 2023 posúvajú až po ukončení tejto kontroly. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu.   

 Do diskusie nie je nikto prihlásený a poprosím návrhovú 

komisiu o prečítanie návrhu uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

1. Informáciu miestneho kontrolóra mestskej časti Bratislava-

Nové Mesto – Základná škola s materskou školou, Cádrova 23, 

Bratislava, IČO: 31785212 

2. Posun termínov plánovaných kontrol schválených na prvý 

polrok 2023. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Hlasujeme o takto prečítanom návrhu 

uznesenia.   

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne. 

 Za:                 22 poslankýň a poslancov. 

 Proti:               0 

 Zdržal sa:           0 

 Nehlasoval:          2. 

 Prechádzame na bod č. 16. 
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BOD 16:  

Návrh na voľbu členov-odborníkov stálych komisií Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Nové Mesto pre volebné 

obdobie rokov 2022-2026 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Poprosím o úvodné slovo predkladateľa pána zástupcu starostu 

pána Vlačikyho. 

 

 

Vicestarosta Mgr. M. V l a č i k y, PhD.: 

 Ďakujem za slovo.  

     Tento návrh na voľbu členov-odborníkov predkladám v súlade 

s uznesením miestneho zastupiteľstva č. 01/2012 zo dňa 28.11.2022, 

v ktorom bolo uložené predsedom stálych komisií predložiť na 

rokovanie miestneho zastupiteľstva návrhy na voľbu ďalších členov 

komisií z radov občanov, neposlancov-odborníkov. Ja som požiadal 

vlastne všetkých predsedov stálych komisií miestneho 

zastupiteľstva, aby poslali zvolených členov-odborníkov za ich 

komisie. To sa aj stalo, ja som to zhrnul do tohto materiálu a ten 

je predložený. Neviem, či je potrebné, aby som ja všetky mená 

čítal, alebo ich radšej prečíta podľa mňa návrhová komisia.  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. 

 Pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja naozaj nechcem zdržovať, 

tak možno iba pár viet. Ja samozrejme podporím tento návrh, ja 
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ešte v roku 2010 som dával návrh, aby sa takýmto spôsobom riešila 

voľba odborníkov, aby teda nebolo výlučne len na poslancoch, ale 

aby aj možnosť toho, že sa môžu neposlanci-odborníci, naši 

obyvatelia, prihlasovať za odborníkov bola zverejňovaná v Hlase 

Nového mesta, či už na webovej sídle, alebo aj inde. Myslím, že 

doteraz to bolo aj dodržané, takže ja som veľmi rád. Som rád, že 

je tu tento materiál.  

 

     Možno iba drobnú poznámku, že očakával som väčšiu veľkorysosť 

víťazov, a tak ako v predchádzajúcom volebnom období neúspešný 

kandidát na starostu mal záujem pracovať v komisii a bolo mu to 

umožnené, teraz som tam nevidel niektorých, ktorí mali záujem 

pracovať.    

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Do diskusie nie je nikto ďalší 

prihlásený a tak poprosím návrhovú komisiu o prečítanie návrhu 

uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s c h v a ľ u j e  

členov odborníkov stálych komisií Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava-Nové Mesto pre volebné obdobie rokov 

2022-2026 nasledovne:  

 

1. Komisia dopravy, informačných systémov, životného prostredia 

a ochrany verejného poriadku  

Dr. Ing. Peter Schlosser 

Martin Sokolík 
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Mgr. Mária Vašková 

 

2. Komisia finančná, pre správu a nakladanie s majetkom 

mestskej časti 

Mgr. Lenka Mazal Šinková, MBA 

Ing. Vladimír Vanko 

Ing. Stanislav Winkler  

 

3. Komisia územného plánovania, urbanizmu a výstavby 

Ing. Katarína Husárová Voleková 

Ing. Ondrej Trnovský 

Ing. arch. Peter Vaškovič 

Doc. Ing. arch. Zuzana Tóthová, PhD. 

Mgr. Peter Kárpáty 

 

4. Komisia pre školstvo a vzdelávanie 

Mgr. Pavol Galáš 

Mgr. Monika Holtánová 

RNDr. Viera Keszeghová  

Ing. Silvia Švecová, PhD. 

 

5. Komisia sociálnych vecí a bývania 

Mgr. Miriama Michal Hrehová 

Mgr. Zuzana Koníková 

Mgr. Ivana Kmeťová 

 

6. Komisia pre kultúru, mládež, šport, voľný čas a medzinárodné 

vzťahy 

MgA. Marek Godovič, PhD. 

PhDr. Dušan Alföldy 

BA (Hons) Nina Knopp 

Bc. Matej Choreň 
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Ing. Zuzana Rattajová. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a :  

 Ďakujem veľmi pekne. Hlasujeme o takto prečítanom návrhu 

uznesenia. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne 

 Za:                 21 poslancov a poslankýň 

 Proti:               0 

 Zdržal sa:           2 

 Nehlasoval:          1. 

 Prechádzame na bod č. 17. 

 

 

BOD 17: 

Návrh na schválenie zástupcov Komisie za Verejného obstarávateľa 

– mestskú časť Bratislava-Nové Mesto v zmysle uzatvorenej 

Koncesnej zmluvy na zabezpečenie prevádzky Tepelného hospodárstva 

v mestskej časti Bratislava-Nové Mesto č. ÚEZ 122/2019 zo dňa 

14.06.2019, účinnej dňa 15.06.2019, v znení Dodatku č. 1 zo dňa 

14.06.2019 č. ÚEZ 122/2019, účinného dňa 13.11.2019 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Poprosím o úvodné slovo predkladateľa pána vicestarostu 

Vlačikyho. 

 

 

Vicestarosta Mgr. M. V l a č i k y, PhD.: 

 Ďakujem pekne. Pán starosta už prečítal v tom názve, že máme 

z roku 2019 uzatvorenú Koncesnú zmluvu na zabezpečenie prevádzky 
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tepelného hospodárstva a tiež uzavretý Dodatok č. 1. Tak v zmysle 

tejto zmluvy a toho dodatku máme v tejto komisii svojich 

zástupcov, teda ako za mestskú časť, ako za verejného 

obstarávateľa. Vlastne to pôvodné zloženie, ktoré bolo v komisii, 

v rámci tej pôvodne schválenej Koncesnej zmluvy sa potom zmenilo 

v tom Dodatku č. 1.  

 

     Čiže v súčasnosti tam majú byť za mestskú časť ako za 

verejného obstarávateľa v zložení traja poslanci miestneho 

zastupiteľstva, jeden odborník v oblasti tepelnej energetiky 

a jeden zamestnanec Miestneho úradu. 

     Keďže vlastne kolegovia poslanci, ktorí boli v minulom 

volebnom období neboli znovu zvolení, tak je potrebné dovoliť, 

okrem mňa ktorý pokračujem z minulého obdobia ďalších dvoch. Boli 

tam navrhnutí kolegovia Ing. Andrej Hajšel a Tomáš Líška, MBA. A 

vlastne tým odborníkom v oblasti tepelnej energetiky, požiadali 

sme Magistrát, keďže aj v minulom období tam bol jeden odborník 

aj od nich, a to je Ing. Martin Kovačovič.  

 Takže to je za mňa všetko. Ďakujem.    

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

     Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. 

 Keď nie je do diskusie nikto prihlásený, poprosím návrhovú 

komisiu o prečítanie návrhu uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s ú h l a s í  

s doplnením zástupcov do Komisie za Verejného obstarávateľa – 

mestskú časť Bratislava-Nové Mesto v zložení: 
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a) 2 poslanci miestneho zastupiteľstva 

- Ing. Andrej Hajšel 

- Tomáš Líška, MBA 

b) 1 odborník v oblasti tepelnej energetiky 

- Ing. Martin Kovačovič. 

 

Súhlasí s ustanovením čl. 14 bod 1. Koncesnej zmluvy na 

zabezpečenie prevádzky Tepelného hospodárstva v mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto č. ÚEZ 122/2019 zo dňa 14.06.2019, účinnej 

dňa 15.06.2019, v znení Dodatku č. 1 zo dňa 14.06.2019 č. ÚEZ 

122/2019, účinného dňa 13.11.2019. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Hlasujeme o takto prečítanom návrhu 

uznesenia. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne.  

 Za:                     23 poslankýň a poslancov. 

 Proti:                   0 

 Zdržal sa:               1. 

 Prechádzame na bod č. 18. 

 

 

 

BOD 18: 

Návrh na vymenovanie riaditeľa príspevkovej organizácie EKO-

podnik verejnoprospešných služieb Bratislava-Nové Mesto 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a :  

 Tento materiál je tiež jeden z tých, ktorý bol v minulosti 

predkladaný na miestne zastupiteľstvo, ale nebol tento materiál 
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nejakým spôsobom odsúhlasený. Preto sme sa rozhodli ho 

predostrieme tu na zastupiteľstvo, preto by som poprosil pána 

Hulína, aby prišiel povedať pár slov.  

 

 

JUDr. Daniel  H u l í n – EKO-podnik VPS: 

 Dobrý deň prajem. Som poverený riadením EKO-podniku od 09. 

septembra 2021 s tým, že predtým som pracoval 5 a pol roka na 

Miestnom úrade Bratislava-Nové Mesto. Chcel by som v krátkosti 

poinformovať o EKO-podniku z môjho trezoru za ten čas čo som tam 

trávil s našimi ľuďmi. 

 

 EKO-podnik sa skladá z 5 divízií alebo oddelení. Jednotlivé 

divízie sú lanovka, tržnica, detské ihriská, zeleň a doprava. 

Začal by som v krátkosti lanovkou. Čo sa týka lanovky, za ten čas   

naozaj ako podniku sa podarilo v spolupráci s miestnym 

zastupiteľstvom zastabilizovať samotnú lanovku, lebo nakoľko 

viete cca pred nejakými dva a pol rokmi vyzerala ako skanzen. Čiže 

teraz po dvoch významných rekonštrukciách sa nám vlastne tento 

stav podarilo zastabilizovať, i keď prebiehajú momentálne určité 

reklamačné práce, ale veríme tomu, že tento rok lanovka bude v 100 

%-nom stave a bude slúžiť občanom. Čo sa týka nejakej vízie do 

budúcna lanovky, tak tu by sme potrebovali sprevádzkovať dva 

bufety na hornej a dolnej stanici lanovky. To by nám pomohlo 

zvýšiť tržby o minimálne 20 %.  

 

 Ďalšia divízia – tržnica. EKO-podniku sa podarilo dostať do 

správy parkovisko pred tržnicou. Myslím, že samotný EKO-podnik 

v takej istej miere kvality chce sprevádzkovať toto parkovisko 

ako tretí subjekt. Zároveň by sme chceli týmto prevádzkovaním 

tohto parkoviska nejakým spôsobom očistiť naše meno od veci ktoré 

sa udiali. 
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 Čo sa týka tržnice sa nám podarilo zastabilizovať nájomníkov, 

nejakých 74 zmlúv máme doteraz platných po rôznych covidových 

krízach, energetických a inflačných; tak sme na to pyšní, že máme 

74 nájomníkov, s ktorými sa nám nejakým spôsobom podarí rozdeliť 

vždy o energie, ktoré momentálne každého strašia.   

 

 Čo sa týka tržnice, momentálne máme rozbehnuté dobré 

organizačné schopností s kultúrnym oddelením mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto, ktorá nám nejakým spôsobom pomáha tržnicu 

zviditeľniť, lebo potrebujeme dostať nejako tých ľudí do tej 

tržnice, jednotlivé skupiny rodín, atď. Momentálne, čo sa nám 

teraz darí je verejná obchodná súťaž na odstránenie let obrazovky 

ktorá prebieha. Verím tomu, že v dohľadnej dobe bude ukončená, 

dúfam že aj nejakým uchádzačom.  

 

 Čo sa týka tržnice do budúcna by sme potrebovali opraviť 

obidve schodiská, strechu a podľa dizajn manuálu spríjemniť tam 

prostredie jednotlivých prevádzok podnikateľských.     

 

 Ďalšie oddelenie máme detské ihriská, údržba, Kuchajda 

detské ihriská. Aby pre vašu informáciu vám bolo zrejmé, máme 38 

detských ihrísk. Asi najviac detských ihrísk máme zo všetkých 

mestských častí na počet obyvateľa. Čiže s tým, aby ste si vedeli 

predstaviť, prichádzajú aj rôzne údržby. Každodenná údržba musí 

prebehnúť. Potom  máme 3-mesačnú údržbu, prevádzkovú a samotná 

ročná údržba, kde sa jedná o revíziu týchto detských prvkov.  

 

 Čo sa týka personálneho obsadenia rôznych pracovísk a hlavne 

čo máme potrebu, sú remeselné práce, čiže údržbári, elektrikári 

a samotní murári. Tu sa nám podarilo nadviazať na spoluprácu so 

Strednou školou remesiel a technológií, kde sme podpísali 
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v septembri zmluvu že nám samotná škola ponúka samotných učňov, 

ktorí si odrátajú u nás učňovskú prax. Čiže máme na tento rok 5 

učňov, ktorých si snažíme vychovať, a v dohľadnej dúfam, že 

ostatnú u nás pracovať. Lebo samotný priemer zamestnancov je 54 

rokov; len pre vašu ilustráciu.    

 

 Čo sa týka Kuchajdy, tam sa nám podarilo sprevádzkovať 

tenisový kurt na automatický systém rezervácie. Čiže tu si človek 

dokáže navoliť deň, hodinu a po zaplatení samotného kurtu dostane 

číselný kód ktorým si otvorí vlastne zámok na tom kurte. Na 

Kuchajde sa nám podarilo, EKO-podniku, sprevádzkovať nové toalety. 

A za ďalšie s kultúrnym oddelením prevádzkovať úspešné akcie. 

Dúfam, že tento rok sa nám podarí ich zvýšiť. 

 

 Čo sa týka samotnej údržby Kuchajdy, tak by sme chceli do 

budúcna spraviť jednotnú koncepciu bufetov, ktorá bude v rovnakom 

štýle a každý bufet bude zameraný na inú ponuku. Jeden bufet by 

bol dajme tomu pre matky s deťmi, ďalší bufet pre športovcov; 

proste aby si tam našla široká škála verejnosti svoje zázemie.  

 

 Štvrté oddelenie máme oddelenie zeleň. Tu sa nám podarilo 

ako EKO-podniku za stanovený časť dať do mestskej časti výsadbu 

rôznych mestských lúk. Tieto mestské lúky, je ich cca 20 a sú po 

celej mestskej časti. Myslím, že každé sídlisko má túto mestskú 

lúku. aby sme zachovali určite ten biotop a zlepšenie mikroklímy. 

 

 Čo sa týka samotnej vízie zelene, tak tam je akútny 

nedostatok priestorov, v ktorých sa nachádzame. Tí, ktorí to 

poznáte tak zistíte, že je to v žalostnom stave. 
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 Ďalšie oddelenie máme oddelenie dopravy. Čo sa týka zimnej 

údržby, ja si myslím, že za tieto dva roky bola bezproblémová, 

i keď síce nám vo veľkej miere napomohla zima, pretože bola dosť  

zhovievavá ale od samotných občanov sme nejaké sťažnosti 

nezaznamenali. Neviem, ako vy.  

 

 Čo sa týka dopravy, tu by sme potrebovali nakoľko máme akútny 

nedostatok techniky samotnej komunálnej, lebo naposledy v roku 

2013 bola zakúpená komunálna technika. Čiže sa boríme s takou 

staršou technikou, ktorú musíme repasovať, a vždy adekvátne sa 

pripraviť na tú zimnú údržbu. Niektoré vozidlá komunálu sa dajú 

zmeniť aj na vozidlá na letnú údržbu, čiže tam tie ceny sa hýbu 

dosť vysoko. Ale hovorím, s jedným autom, komunálnou technikou by 

sme dokázali spraviť aj zimnú, aj letnú údržbu. Myslím, že pri 

lete by sme dokázali zametať ulice, poprípade zmeniť to na nejaké 

vozidlo, ktoré by zalievalo dané stromčeky, ktoré sa vysádzajú. 

 

 Čo sa týka hlavných priorít, ešte na záver, je akútna potreba 

vybudovania nového sídla EKO-podniku a jednotné zastrešenie 

všetkých oddelení. Ďalej spolupráca s Miestnym úradom a jeho 

jednotlivými oddeleniami. Stabilizácia odborných pracovných 

pozícií, nakoľko máme našich zamestnancov v produktívnom 

veku, zvýšenie efektivity vykonaných činností a pozitívne 

vnímanie cieľovou skupinou ako je verejnosť. Ďakujem. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. 

 Pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem za slovo.  
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     Vážený pán starosta, vážené kolegyne, kolegovia, dovoľte, 

aby som sa vyjadril aj k tomuto návrhu. Ja s viacerými kolegami 

sme boli poslancami aj minulé volebné obdobie, keď pán JUDr. Hulín 

vykonával funkciu povereného riaditeľa našej príspevkovej 

organizácie. Mali sme, ako povedal pán starosta, aj jeho návrh na 

zvolenie po absolvovaní výberového konania na zastupiteľstve. Tam 

to hlasovanie dopadlo tak, že nemali sme uznášania schopné 

zastupiteľstvo. Ako ja si pamätám túto diskusiu, jediná 

pripomienka k práci pána JUDr. Hulína bola vtedy, že v čase voľby 

vykonával aj čiastočný úväzok, funkciu zástupcu prednostu. To už 

teraz, samozrejme, nie je, nakoľko v zmysle organizačnej 

štruktúry, aj zverejnených dokumentov už máme niekoho iného, alebo 

mali sme niekoho iného, kto vykonával funkciu zástupcu prednostu 

na plný pracovný úväzok. Ináč som vtedy nezachytil pripomienky na 

jeho prácu. Ja som sám s JUDr. Hulínom spolupracoval na riešení 

poslaneckých podnetov od občanov, a hlavne sme riešili tržnicu čo 

sa týka obrazovky; teda vypnutia a následného odstránenia, kde 

sme spolupracovali nielen s komisiou ale aj vtedajším 

vicestarostom.  

 Ja chcem povedať, že za mňa ja nemám dôvod mať dvojaký meter, 

ani meniť svoje názory. Na to som už dosť starý, ja som tu dlho, 

takže ja ho určite podporím. Ďakujem.  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Do diskusie nie je nikto ďalší prihlásený. 

 Poprosím návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á 

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s c h v a ľ u j e       
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menovanie JUDr. Daniela Hulína do funkcie riaditeľa príspevkovej 

organizácie EKO-podnik verejnoprospešných služieb Bratislava-Nové 

Mesto 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Hlasujeme o prečítanom návrhu 

uznesenia. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne. 

 Za:                    4 poslankyne a poslanci 

 Proti:                 9 

 Zdržal sa:            10 

 Nehlasoval:            1   

 Prechádzame na bod č. 19. 

 

 

 

BOD 19: 

Schválenie Územného plánu zóny Nobelova 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Tu by som poprosil o úvodné slovo vedúceho oddelenia územného 

plánovania pána Ing. Gábora s tým, že by prišiel k nám aj riešiteľ 

tohto územného plánu. 

 

 

Ing. A. G á b o r, vedúci oddelenia ÚRaŽP: 

 Dobrý deň prajem. Vážení páni poslanci, pán starosta, po 

vyše 13 rokoch máte príležitosť schváliť Územný plán zóny Nobelova 

v mestskej časti Nové Mesto. A po mojej pravici stojí odborne 



102 
 

 

4. zasadnutie MZ MČ B-NM 4.4.23 

spôsobilá osoba, ktorá mala na starosti Územný plán zóny Nobelova, 

pán Adamčaka, ktorý v krátkosti prejde s vami proces obstarania 

a aké budú následné kroky. Zároveň by som sa chcel poďakovať 

nielen pánovi Adamčákovi ale aj spracovateľovi Územného plánu zóny 

Nobelova pánovi Krumpolcovi a dvom kolegyniam pani Pifkovej a pani 

Pajerchinovej vďaka ktorým sme sa dostali do tohto bodu tak skoro. 

Ďakujem veľmi pekne.  

 

 

Pán  A d a m č á k : 

 Ďakujem. Skúsim zhrnúť celú prípravu plánu Nobelova, ktorého 

obstarávanie začalo na jar roku 2016 kedy sa mestská časť 

Bratislava-Nové Mesto rozhodla obstarať si podrobnejšiu územno-

plánovaciu dokumentáciu, ktorá by jej umožnila efektívnejšie 

riadiť územie vo väčšej podrobnosti, ako stanovuje Územný plán 

hlavného mesta. Čiže na základe tohto rozhodnutia začala mestská 

časť s prípravnými prácami a následne s prieskumom, rozbormi, 

ktoré tvorili základné podklady pre spracovanie zadania Územného 

plánu zóny Nobelova. Tento návrh zadania bol verejne prerokovaný 

a bol schválený zastupiteľstvom v roku 2018. Zadanie ako základný 

dokument bol základným východiskom pre spracovanie Územného plánu 

zóny Nobelova. Tento bol spracovaný a následne verejne prerokovaný 

na prelome mesiac jún a júl roku 2021. Súčasťou prerokovania bola 

aj verejná prezentácia pánom Krumpolcom a predstavila návrh 

Územného plánu zóny.  

 

 Zároveň súčasťou verejného prerokovania územného plánu zóny 

bol tiež oslovenie všetkých orgánov a organizácií, 

zosumarizovanie a následné vyhodnotenie všetkých získaných 

stanovísk. Vyhodnotenie pripomienok tvorí aj jeden z pokladov, 

ktoré máte k dispozícii ako podklad pre schválenie návrhu územného 

plánu zóny.   
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 Následne po vyhodnotení pripomienok a dorokovaní stanovísk, 

ktoré boli buď rozporné alebo s ktorými mestská časť nesúhlasila, 

bol požiadaný o preskúmanie Okresný úrad Bratislava, odbor 

výstavby a bytovej politiky ako nadriadený orgán územného 

plánovania v zmysle § 25. Okresný úrad bol požiadaný o preskúmanie 

v júni 2022, jeho súhlasné stanovisko získala mestská časť 

v decembri 2022, kde teda Okresný úrad vo svojom stanovisku 

potvrdil, že súhlasí, aby bol predložený návrh územného plánu zóny 

zastupiteľstvu.  

 

     Zároveň potvrdil, že územný plán zóny svojim zadaním je 

v súlade s nadradenou územno-plánovacou dokumentáciou ktorou je 

Územný plán hlavného mesta Bratislavy. Je v súlade s požiadavkami 

stavebného zákona ako aj vyhlášky o spracovaní územno-plánovacích 

podkladov a územno-plánovacej dokumentácie. A rovnako potvrdil, 

že všetky procesy a celý priebeh prerokovania a prípravy Územného 

plánu zóny Nobelova prebehol v súlade so zákonom.  

 

     Čiže, na základe tohto súhlasného stanoviska Okresného úradu 

Bratislava je vám dnes predložený návrh Územného plánu zóny 

Nobelova na schválenie. Po jeho schválení sa Územný plán zóny 

Nobelova stane záväznou územno-plánovacou dokumentáciou a bude 

v zmysle ustanovení možné riadiť výstavbu v rámci riešeného 

územia, ktoré je vymedzené v tomto územnom pláne zóny. V krátkosti 

toľko. 

     Ak budete mať nejaké otázky, som vám samozrejme k dispozícii. 

Ďakujem  za pozornosť.  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne.  
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     Ide v podstate o prvý návrh územného plánu zóny za viac ako 

desaťročie, ktorý bol predložený do tohto zastupiteľstva, takže 

to je svojim spôsobom taká historická udalosť. 

      Otváram diskusiu k tomuto bodu. 

 Pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Vážené kolegyne, kolegovia, 

ja by som sa chcel pána Gábora opýtať, ako je riešené územie 

Podnikovej ulice, medzi Podnikovou ulicou a železničnou traťou? 

Lebo vieme, že tam má záujem už niekoľko rokov, viac ako 10 rokov 

jedna spoločnosť postaviť proti vôli obyvateľov bytovú budovu, 

takže či aj toto je konkrétne; predpokladám že aj toto územie je 

riešené v tomto Územnom pláne zóny Nobelova. Ak áno, tak akým 

spôsobom, čo tam je? Lebo momentálne ten faktický stav je, že je 

tam zeleň. Čiže, čo sa tam navrhuje, čo tam má byť po schválení? 

Ďakujem. 

 

Ing. A. G á b o r, vedúci oddelenia ÚRaŽP: 

 Ďakujem pekne. V princípe v priebehu spracovania územného 

plánu bolo potvrdené ÚR-ko k danej bytovke. To sme tam do návrhu 

zakreslili. Druhú etapu tam zakreslenú nemáme.   

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Do diskusie nie je nikto ďalší 

prihlásený a tak poprosím návrhovú komisiu o prečítanie návrhu 

uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  
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 Návrh uznesenia. 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

a) Berie na vedomie 

1. Dôvodovú správu o postupe obstarávania a prerokovávania 

Územného plánu zóny Nobelova 

2. Stanovisko Okresného úradu Bratislava, odboru výstavby 

a bytovej politiky k žiadosti o preskúmanie návrhu Územného 

plánu zóny Nobelova podľa § 25 zákona č. 50/1976 Zb. 

o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorších 

predpisov 

3. Vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Zadania 

Územného plánu zóny Nobelova. 

 

b) Schvaľuje 

1. Územný plán zóny Nobelova 

2. Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Nové 

Mesto, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť Územného plánu zóny 

Nobelova 

c) Žiada 

1. Zabezpečenie vypracovania čistopisu Územného plánu zóny 

Nobelova a jeho uloženie v zmysle § 28 zákona č. 50/1976 

Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení 

neskorších predpisov. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Hlasujeme o takto prečítanom návrhu. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne.  

 Za:                 22 poslancov a poslankýň 

 Proti:               0 
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 Zdržal sa:           2.   

 

 Vzhľadom na to, že máme za sebou prvú stranu programu tohto 

miestneho zastupiteľstva, tak sa chcem spýtať, či chcete 

pokračovať ďalej, alebo by ste si priali nejakú prestávku? 

 (Poznámky.) 

 Dobre. Stačila by 15-minútová alebo polhodinová? 15 

minútová. 

 Tak procedurálne dávam teda 15-minútovú prestávku na 

občerstvenie. Zídeme sa tým pádom o 12.30 hod. Ďakujem pekne. 

 (Prestávka) 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne.  

     Poprosím panie poslankyne a pánov poslancov, aby zaujali 

svoje miesta, budeme pokračovať ďalej. 

 Prechádzame na bod č. 20, a to je: 

 

 

BOD 20:  

Preverenie stavu ukončeného obstarávania Územného plôánu zóny 

Biely kríž  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Tu som predkladateľom ja ale zodpovedný je tiež pán Gábor, 

ktorého by som prosil o pár slov, tak ako to bolo v prípade 

predchádzajúcich bodov.  

 

 

Ing. A. G á b o r, vedúci oddelenia ÚRaŽP:  

 Dobrý deň. Čo sa týka Územného plánu Biely kríž pristúpili 

sme k tomu čo sme obstarali. V minulosti mestská časť, totiž 
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v roku 2022, vypovedala zmluvu so spracovateľom. Do toho času boli 

spracované prieskumy a rozbory, bolo spracované zadanie, kde boli 

vyhodnotené k nemu pripomienky. Preskúmali sme s kolegyňami 

postupne jednotlivé etapy, ktoré nám boli odovzdané, čo sa bavíme 

o prieskumu, rozborov a zeleni, ale aj skutkového stavu a riešime 

ho úplne. 

 

 A došli sme k záveru, že to čo sme obstarali v minulosti, 

začali obstarávať v roku 2013, je časovo už aj trochu prekované, 

ale hlavne po obsahovej stránke prieskumy a rozbory, aj zadanie 

je potrebné urobiť na novo.  

 

 Čiže v princípe, ak by tento územný plán bolo potrebné 

obstarávať, rozhodne je potrebné obstarávať s tým, že je potrebné 

pokračovať znovu s tým, že čo bolo v minulosti sa dá použiť ako 

taký smerný podklad. A dôležité pre toto územie je to, že ten 

Územný plán hlavného mesta v danej lokalite počíta s predĺžením 

Pionierskej ulice, čo v princípe tvorí taký určitý lievik.  

 

     A pri spracovaní územného plánu by nás to zaväzovalo riešiť 

spodrobnenie tejto komunikácie ktorá vytvorí spolu s Račianskou 

dve štvorprúdovky po obvode Bieleho kríža. Museli by sme pristúpiť 

k vytypovávaniu stavieb na asanácie. Bavíme sa aj o veciach 

takých, že sú tam garáže na individuálne riešenie statickej 

dopravy, ktoré je už tiež prekonaným spôsobom riešenie dopravy. 

Tieto tiež by bolo potrebné v tejto chvíli riešiť. Je tam kopu 

otázok, ktoré myslím že nie je potrebné v tejto chvíli riešiť. 

 

 V minulosti tam bola aj stavebná uzávera, myslím si že vyše 

4 a pol roka, a napriek tomu stavebný úrad povolil viacero 

stavieb, nielen tie ktoré boli výnimky v zmysle vydanej stavebnej 

uzávery. Bavíme sa o iných výstavbách, atď. Čiže bol tam 
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napriek najväčšej právnej možnosti mestskej časti, nezastavil 

samotnú výstavbu.  

 

     Spracovanie územného plánu by trvalo vyše 3 rokov 

a investície, ktoré sú tam pripravované alebo ktoré sa tam teraz 

plánujú, to nijako neovplyvní.  

 

 Čo sa týka celkového počtu dôležitý je aj výpočet územných 

plánov ktoré mestská časť obstaráva. Momentálne obstarávame 15, 

teraz sme jeden odškrtli čiže 14, a je to počet ktorý nie je 

udržateľný z viacerých dôvodov aj do budúcna. Treba si uvedomiť, 

že každý územný plán treba každé 4 roky preskúmať. Každý územný 

plán bude potrebné meniť vzhľadom na to, že keď sa mení Územný 

plán hlavného mesta bude treba všetky meniť. 

 

     Čiže v princípe, pri schválení 15 územných plánov by sme sa 

bavili o dvoch až troch zmenách a doplnkoch ročne, čo zhruba je 

30 – 35 tisíc € ročne, udržať len pri živote. Mestská časť má 

skúsenosti s územnými plánmi aj v minulosti, kde sme mali 5 

územných plánov zón, z toho 4 sú v havarijnom stave. Treba ich 

spraviť na novo a jeden sa dá zachrániť. To je asi všetko, čo ma 

tak z hlavy napadá. Keď máte otázky, kľudne sa pýtajte.  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu. 

 Pán poslanec Árva. 

 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja len naozaj v krátkosti, 

aj vo svojom mene, aj v mene obyvateľov Bieleho kríža, aj v mene 
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občianskeho združenia Biely kríž. Vážení kolegovia a kolegyne, 

pred časom ste dostali v tejto veci aj list občianskeho združenia 

Biely kríž, kde sa teda ako obyvatelia tejto lokality prihovárame 

za spracovanie Územného plánu zóny, ktorý by prísnejšie stanovil 

podrobnejšiu reguláciu využitia tohto územia. Jednak aj 

stabilizovaného, aj toho rozvojového, aj tej lokality kde sú 

garáže. A Biely kríž je pamätihodnosť nielen Mierová kolónia 

architekta pána Karfíka. Rozumiem všetkým argumentom pán Gábor, 

ktoré ste predostreli. Na druhej strane rád by som dal do 

pozornosti prijaté uznesenie, ktoré zaväzuje mestskú časť obstarať 

tento územný plán. 

 

 Toto je materiál, ktorý máme zobrať na vedomie, čiže ja ho 

beriem na vedomie. A kolegovia, samozrejme nechcem nejako 

nahovárať, aby ste za toto nehlasovali, len vyjadrím takú nádej, 

že vedenie mestskej časti nezdrží zámer obstarávania Územného 

plánu zóny Biely kríž a pristúpi k tomuto kroku neskôr, povedzme 

aj prostredníctvom toho zásobníka projektov. Ďakujem. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Do diskusie nie je nikto ďalší prihlásený. 

 A tak poprosím návrhovú komisiu o prečítanie návrhu 

uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

b e r i e   n a   v e d o m i e   

preverenie stavu ukončenia obstarávania Územného plánu zóny Biely 

kríž.  
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Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Hlasujeme o takto prečítanom návrhu 

uznesenia.  

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne. 

 Za:                 22 poslancov a poslankýň 

 Proti:               0 

 Zdržal sa:           1 

 Nehlasoval:          1. 

 Prechádzame na bod č. 21.      

 

 

 

BOD 21: 

Návrh na zápis nákupného strediska Slimák (v pôvodnom rozsahu) 

a bunkra z 1. svetovej vojny na Račianskej ulici do Zoznamu 

pamätihodností mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Tento materiál sa týka dvoch budov alebo stavieb. Prvou 

z nich je myslím že taký celkom lokálne známy Slimák, ktorý sa 

nachádza na rohu Hálkovej ulice a Kukučínovej ulice. Je to 

architektúra, ktorá bola počas minulosti veľmi zaujímavá. Počas 

90-tich rokov a neskôr bola niekde upravená a vzniklo tam také 

prestrešenie. Zrušená bola fontána. Stále ide o veľmi zaujímavé 

miesto pre lokalitu Zátišie, Ľudová štvrť a Hostinského sídlisko.  

 

 Pokiaľ ide o bunker, tak sa jedná o stavbu, ktorá je pri 

novom zámere Gut House, resp. pri Lídli oproti Mladej garde a ide 
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teda o navonok, čiastočne aj z vnútra, zrevitalizovanú stavbu, 

ktorá teda je z čias 1. svetovej vojny.  

 Otváram diskusiu k tomuto bodu.  

 Pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Vážené kolegyne, kolegovia, 

ďakujem pánovi starostovi za úvodné slovo. Ja som bol jeden 

z predkladateľov v predchádzajúcom volebnom období, kde som 

s kolegami navrhol tieto stavby zaradiť ako pamätihodností. Tak 

ako povedal pán starosta, čo sa týka Slimáku, ten sa stal obeťou 

obdobia ranného kapitalizmu, kde bolo veľmi necitlivo do neho 

zasiahnuté. Je to stavba, ktorú projektoval významný slovenský 

architekt pán Matušík a my sme chceli teda aj z toho dôvodu si 

pripomenúť jeho prácu a jeho pamiatku, tak sme navrhli tento 

objekt v pôvodnom rozsahu zapísať do Zoznamu pamätihodností. Takže 

by som vás poprosil o podporu tohto materiálu. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Pani poslankyňa Krušinová. 

 

Poslankyňa Z. K r u š i n o v á : 

 Chcem sa len ubezpečiť, že to je hlasovanie o pôvodnom stave 

Slimáku bez tej prístavby, lebo to sme diskutovali a celkom mi to 

tak uniká, že ako to dopadlo? 

 

Ing. A. G á b o r,  vedúci oddelenia ÚRaŽP: 

 Áno, je v pôvodnom stave. 
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Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem. Pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem, pán starosta. Ja som chcel potvrdiť iba to isté. 

Keď si pozriete materiál, vy ho nemáte v písomnej podobe, ale 

elektronicky. Teda i tam z evidenčného listu pamätihodností 

jednoznačne vyplýva, že ide o pôvodný stav. Nie terajší stav. 

Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Do diskusie nie je nikto ďalší prihlásený; 

poprosím tým pádom návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia. 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

s c h v a ľ u j e  

Návrh na zápis nákupného strediska Slimák (v pôvodnom rozsahu) 

a bunkra z 1. svetovej vojny na Račianskej ulici do Zoznamu 

pamätihodností mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

 

a poveruje 

starostu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

zaslaním výpisu uznesenia, ktorým bol schválený Návrh na zápis 

nákupného strediska Slimák (v pôvodnom rozsahu) a bunkra z 1. 

svetovej vojny na Račianskej ulici do Zoznamu pamätihodností 

mestskej časti Bratislava-Nové Mesto, Mestskému ústavu ochrany 

pamiatok v Bratislave. 
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Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Hlasujeme o takto prečítanom návrhu 

uznesenia. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem pekne. 

 Za:                  21 poslancov a poslankýň 

 Proti:                0 

 Zdržal sa:            3. 

 Prechádzame na bod 22. 

 

 

 

BOD 22:  

Informácia o obstarávaní územných plánov zón  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

     Tu poprosím opäť o úvodné slovo pána Gábora.  

 

Ing. A. G á b o r, vedúci oddelenia ÚRaŽP: 

 Ďakujem pekne. Budem stručný. Z hľadiska územných plánov zón 

dneska ste mali možnosť schváliť Územný plán zóny Nobelova, 

o ktorom v princípe hovoril aj pán Adamčák, ktorý v krátkom čase, 

mesiac, mesiac a pol zúradujeme. A výsledný stav bude taký, že 

bude v grafe informačnej databáze implementovaný o modernom 

spôsobe. Čiže v princípe každý človek si klikne a uvidí akú má 

reguláciu na danom pozemku. A aktuálne prebieha ešte spracovanie 

ďalších 14 územných plánov zón. Jednou z nich je Nobelova, tu 

momentálne čakáme na stanovisko z Okresného úradu. A v zmysle § 

25 po jeho získaní budete môcť schváliť aj tento územný plán zóny. 
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 Potom tam máme Koliba-Stráže, Horný Kramer, kde prebieha 

spracovanie. Podobne aj  Hattalova-Zátišie, tá by mala byť 

v priebehu tohto mesiaca spracovaná, zverejnená, a malo by začať 

prebiehať prerokovanie. Ďalej pokračujeme aj v Podhorských 

pásoch. Dva čakajú na Okresnom úrade na § 20. To je Koziarka 

a Veľký Varan/Slanec, Ahoj-Briežky, a pod Strážami sme akurát 

minulý týždeň začali obstarávať, čakáme na cenové ponuky 

spracovateľov a následne začneme robiť prieskumné rozbory 

zadania, atď.  

 

 Potom mám medzi územnými plánmi zónu Hornú Mlynskú dolinu, 

kde prebieha spracovanie návrhu. A potom máme ešte Vlársku; to je 

v okolí nemocníc, tam čakáme tiež samozrejme na stanovisko 

z Okresného úradu k zadaniu, § 20. A myslím, že som tým vyčerpal 

väčšinu územných plánov zón. (Otázka z pléna.) A čaká sa jeden 

mesiac v zmysle zákona z Okresného úradu, niekedy aj x rokov. 

A robíme všetko preto, aby sme dostali našu žiadosť na vrch kopy.  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu.  

 Do diskusie nie je nikto prihlásený a tak poprosím návrhovú 

o prečítanie návrhu uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á 

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo Bratislava-Nové Mesto 

berie na vedomie informáciu o spracovaní územných plánov zón 

vrátane prílohy č. 1.   
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Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Hlasujeme o prečítanom návrhu 

uznesenia. 

  

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem pekne. Všetkých 24 poslancov a poslankýň bolo za.  

Prechádzame tým pádom k bodu č. 23. 

 

 

BOD 23:  

Návrh na schválenie prenájmu časti nebytového priestoru v objekte 

základnej školy s materskou školou na ul. Sibírska 39 pre 

spoločnosť BADENTAL, s.r.o., so sídlom Račianske mýto 1/A, 821 02 

Bratislava, IČO: 52 331 911, z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Tu by som poprosil o úvodné slovo pána Báťku. 

 

Mgr. Slavomír  B á ť k a, LL.M., vedúci právneho oddelenia: 

 Ďakujem. Čiže ako už bolo diskutované na komisii aj na Rade, 

jedná sa o úpravu ceny nájmu pre spoločnosť BADENTAL. Pokyn bol 

pre právne oddelenie zistiť, či je na strane tohto poskytovateľa 

vôľa podpísať nájomné v dvojnásobnej výške na obdobie 2 rokov. 

Predtým mal v podstate záujem na 5 rokov. Našim zisťovaním môžem 

potvrdiť, že tento poskytovateľ súhlasil s našimi podmienkami, 

a to je proste aj predmetom tohto návrhu.  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

Ďakujem pekne. Chcem sa ešte spýtať pani riaditeľky školy, 

pani Kolčákovej, či chcete k tomuto bodu vystúpiť?  
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PaedDr. M. K o l č á k o v á, poverená vedením ZŠsMŠ Sibírska č. 

39: 

 Nemám k tomu čo dodať. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a :  

 Tým pádom otváram diskusiu k tomuto bodu. Pán poslanec 

Markuš. 

 

 

Poslanec Mgr. A. M a r k u š : 

 Ja by som len krátko chcel povedať, že tie materiály 

o prenájmoch drobných priestorov, ktoré sme mali na komisiách 

otvorili dosť takú urgentnú tému, že ako obecný úrad nestíhame 

reagovať podľa mňa na to, aké sú v súčasnosti ceny za prenájmy, 

atď. My sme očakávali možno agresívnejší prístup, úradníci môžu 

jednať len v intenciách našich Zásad prenajímania priestorov, atď.  

 

     Čiže, ja by som chcel pripomenúť tú diskusiu, ktorá prebehla 

počas komisií voči vedeniu úradu, že by sme sa radi zapojili do 

iniciatívy, možno ubgrade-núť tie Zásady a pozrieť sa na to, ako 

to nastaviť tak, aby sme nemuseli ako poslanci zvažovať vhodnosť 

ceny a dávať tam nejakú úvahu, či je to dosť alebo málo.  

 

Mgr. S. B á ť k a, LL.M. – vedúci oddelenia právnych činností 

a verejného obstarávania: 

 Ďakujem pekne. Takže potvrdzujem našu aktivitu či už právneho 

oddelenia alebo vedenia ako takého vo veci plošnej úpravy hodnoty 

všetkých našich nehnuteľností vo vzťahu k nájmu. Ja ako vedúci 

právneho oddelenia mám ten pokyn upraviť prístupy k úprave Zásad 

hospodárenia a zároveň zosúladiť Zásady hospodárenia s ostatnými 

zásadami, ktoré sa v tej súvislostí využívajú. Za posledné dva 
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roky sa hodnoty nehnuteľností v podstate zdvojnásobili, čiže je 

to legitímna požiadavka. Potvrdzujem, že pracujeme na tom. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Určite sa budeme rozprávať o tomto materiáli v najbližších 

zastupiteľstvách. 

 S faktickou poznámkou pán poslanec Korček.  

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem za slovo. Dovoľte, by som sa opýtal, na základe toho 

čo pán kolega Markuš povedal, pretože v zmysle zákona o majetku 

rozhoduje zastupiteľstvo; či už o predaji alebo nakladaní 

s majetkom, alebo o prenájme. A teda, vy chcete upraviť tie Zásady 

akým spôsobom, že o tom nebude rozhodovať zastupiteľstvo? Alebo 

bude nejaká cenová mapa? Dobre, keď je to cenová mapa, samozrejme 

ja iba privítam. Ale určite chcem upozorniť, že litera zákona musí 

byť dodržaná a konečné slovo musí mať zastupiteľstvo. Ďakujem. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. S faktickou poznámkou je prihlásená ďalej 

pani poslankyňa Timková. 

 

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja by som možno sa pridala 

k Adamovi Markušovi, že presne tak ako hovoril, je potrebné aby 

sme zreálnili a zaktualizovali tie zásady toho prenajímania 

priestorov, hospodárenia. A ja vlastne možno doplňujem k pánovi 

Korčekovi, že ide nám o zaktualizovanie tej cenovej mapy, aby to 

bolo aktuálne k tomu. Chcela by som ináč poprosiť úrad, že 
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predkladajte nám veci, ktoré tú také aktuálne, aby tie ceny boli 

fakt reálne, tak ako je to na trhu. Čiže možno k tomu zmeniť tie 

Zásady, aby to bolo aktuálnejšie. Ďakujem pekne.  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ten mechanizmus stanovovania cien budeme musieť určite 

nastaviť v týchto Zásadách a musíme sa sami, resp. kolegovia na 

právnom oddelení niečoho držať.    

 Pán poslanec Markuš. 

 

 

Poslanec Mgr. A. M a r k u š : 

 Ešte som sa prihlásil. Presne tak, ja si nemyslím, že by sme 

mali nielen uvažovať, ale určite by sme sa mali dohodnúť na tom,  

ako urobiť ten mechanizmus efektívnejší tak, aby aj pracovníci 

úradu mali jasný mantinel, ale aby neporušovali nejaké zásady, na 

ktorých sa my zhodneme, že by mali sledovať. Ale zase, aby boli 

samonosné, aby ich nebolo treba ubgrade-ovať každý polrok.  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Do diskusia už nie je nikto prihlásený ďalší, 

tak poprosím návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia.   

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á 

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

s c h v a ľ u j e  

prenájom časti nebytového priestoru stavby so súpisným číslom 1602 

evidovanej na liste vlastníctva číslo 3749 v katastrálnom území 
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Nové Mesto, a to miestnosti č. 118 v rozsahu 18,51 m2 podlahovej 

plochy a časti chodby v rozsahu 1,49 m2 

 

; na dobu určitú 2 doky 

 

; za účelom poskytovania zdravotnej starostlivosti v rozsahu 

päťkrát týždenne, formou prevádzkovania zubnej ambulancie 

 

; pre nájomcu BADENTAL, s.r.o., so sídlom Račianske mýto 1/A, 821 

02 Bratislava, IČO: 52 331 911 

 

; za nájomné vo výške:    136 €/m2/rok 

 

; v súlade s ustanovením § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov ako prípad hodný 

osobitného zreteľa 

 

; pričom osobitný zreteľ je daný skutočnosťou, že zubná ambulancia 

priamo v priestoroch školy bude poskytovať zdravotnú 

starostlivosť aj žiakom a zamestnancom základnej školy 

 

; za nasledovných podmienok: 

1. Nájomná zmluva bude nájomcom podpísaná v lehote 30 dní od 

schválenia uznesenia v miestnom zastupiteľstve. V prípade, 

ak nájomná zmluva nebude nájomcami v uvedenej lehote 

podpísaná, uznesenie stráca platnosť,   

2. Nájomca spolu s nájomným bude škole uhrádzať aj zálohové 

platby za energie (elektrická energia, teplo a ohrev teplej 

úžitkovej vody), vodné, stočné, odvod zrážkovej vody 

a upratovanie chodby a to vo výške 0,4 % z nákladov školy, 

čo je aj pomer prenajímaného rozsahu podlahovej plochy 
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nebytových priestorov k celkovej podlahovej ploche 

nebytových priestorov školy. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a :  

 Ďakujem veľmi pekne. Hlasujeme o takto prečítanom návrhu 

uznesenia. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne. Všetci poslanci a poslankyne prítomní 

(24) boli za.   

 

 

BOD 24:  

Návrh na schválenie prenájmu nebytového priestoru č. 11 v objekte 

11 pre spoločnosť Havarijná služba. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Bod č. 24 sme v rámci schvaľovania programu stiahli.  

 Tým pádom prechádzame na bod č. 25. 

 

 

BOD 25:  

Návrh na schválenie prípadu hodného osobitného zreteľa – predaj 

stavby prístavby športovej haly označenej súpisným číslom 11796, 

postavenej na pozemku registra „C“ KN parcelné číslo 11820/14, 

a pozemkov registra „C“ KN parc. č. 11820/14, 11820/4, 11820/13 

a katastrálnom území Nové Mesto žiadateľovi – BZS Company, s.r.o., 

Legerského 3, 831 02 Bratislava, IČO: 51136830  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 
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 Jedná sa o stavbu, ktorá sa nachádza medzi športovou halou 

na Pionierskej a tzv. squashovou halou, je to taká medzi stavba, 

v ktorej sa nachádzajú šatne a taká väčšia telocvičňa, pričom sa 

jedná o materiál, ktorý bol rovnako pripravovaný ešte v minulom 

volebnom období. Cena vychádza na základe ceny znalca a tento 

materiál predkladáme na to zastupiteľstvo ako niečo, čo už predtým 

bolo spravované alebo predkladané. 

      Poprosím o pár viet pána Baťku. 

 

 

Mgr. S. B á ť k a, LL.M., vedúci právneho oddelenia: 

 Takže jedná sa o predaj nehnuteľností spoločnosti BZS 

Company. Jedná sa o prístavbu k stavbe, ktorá už je vo vlastníctve 

žiadateľa a žiadateľ je súčasne dlhoročný nájomca tej prístavby. 

Čiže tam je tá logika, prečo žiada aby došlo k prevodu. Prístavba 

je využívaná ako športové centrum, pričom žiadateľ avizuje potrebu 

značných investícií s tým, že aj v tejto časti sa snaží rozvíjať 

športové centrum, ktoré tam už v súčasnosti existuje.  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Otváram diskusiu. Pán poslanec Vlačiky ako 

zástupca starostu. 

 

Vicestarosta Mgr. M. V l a č i k y, PhD.: 

 Ďakujem pekne. Ja mám teda ako bolo spomenuté, že je to 

materiál ktorý sme mali v minulosti na zastupiteľstve. Tam vlastne 

nedošlo k schváleniu iba z toho dôvodu, že zo strany hlavného 

mesta nás požiadali nech ešte počkáme, pretože hlavné mesto má aj 

ďalšiu športovú, teda gymnastickú halu. Ak si dobré pamätám a 

v podstate tam momentálne sa má celá zrekonštruovať, resp. 

postaviť úplne nová, čiže aby to nezdržalo ich procesy, tak sme 

to vlastne neschválili minulý rok, a teraz tomu nič nebráni. 
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Hlavné mesto tam už realizuje svoj zámer a my môžeme schváliť 

tento materiál z minulého roka. Tak poprosím o podporu. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Do diskusie nie je nikto ďalší prihlásený 

a tak poprosím návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

s c h v a ľ u j e  

a) Predaj stavby prístavby športovej haly označenej súpisným 

číslom  (ďalej podľa predtlače) 11796, postavenej na pozemku 

registra „C“ KN parcelné číslo 11820/14, katastrálne územie 

Nové Mesto, evidovaná na liste vlastníctva č. 5510, vo 

vlastníctve mestskej časti Bratislava-Nové Mesto (ďalej len 

„stavba“), a 

b) Predaj pozemkov registra „C“ KN 

– parcelné číslo 11820/14, zastavaná plocha a nádvorie,  

  o výmere 273 m2      

- Parcelné číslo 11820/13, zastavaná plocha a nádvorie, 

o výmere 461 m2 

- Parcelné číslo 11820/4, zastavaná plocha a nádvorie, 

o výmere 432 m2, 

Katastrálne územie Nové Mesto, evidované na liste 

vlastníctva č. 2382, vo vlastníctve hlavného mesta SR 

Bratislavy, v správe mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

(ďalej aj „pozemky“) 

; v prospech žiadateľa: BZS Company, s.r.o., Legerského 3, 831 02 

Bratislava, IČO: 51136830 (ďalej aj „kupujúci“) 
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; v súlade s ustanovením § 9a ods. 8 písm. c) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, ako prípad hodný 

osobitného zreteľa, z dôvodu, že: 

 

na pozemku registra „C“ parc. č. 11820/13 je postavená stavba vo 

vlastníctve žiadateľa označená súpisným číslom 10797, pričom 

žiadateľ je súčasne dlhoročným nájomcom prístavby tejto stavby 

označenej súpisným číslom 10796, ktorá je vo výlučnom vlastníctve 

mestskej časti Bratislava-Nové Mesto a ktorá sa nachádza na 

pozemku registra „C“ parc. číslo 11820/14 a tak žiadateľ avizuje 

potrebu značných investícií do rekonštrukcie za účelom ďalšieho 

rozvoja celého športového centra, vrátane prístavby, kde by sa 

súčasne nadstavbou vytvoril priestor pre ďalšie športové aktivity 

(spinning, multifunkčné ihrisko) a zlepšenie športových možností 

v mestskej časti. Z pozemku registra „C“ parc. č. 11820/4 bola 

odčlenená parcela registra „C“ č. 11820/30, o výmere 72 m2, 

zastavaná plocha a nádvorie, ktorá nebude predmetom prevodu 

vlastníctva a na ktorej môže byť v budúcnosti vybudovaná 

cyklotrasa. 

 

; za kúpnu cenu vo výše:  343 816 € (za stavbu) a 195 072 € (za 

pozemky), to znamená za celkovú kúpnu cenu  538 887 € 

 

; za podmienok: 

- Kúpna zmluva bude kupujúcim podpísaná v lehote 60 dní odo 

dňa schválenia uznesenia v miestnom zastupiteľstve 

- Kúpna cena bude uhradená v lehote 60 dní odo dňa účinnosti 

kúpnej zmluvy  

- V prípade, že kúpna zmluva nebude kupujúcim v uvedenej 

lehote podpísaná, toto uznesenie stratí platnosť 
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- V prípade, že kúpna cena nebude kupujúcim v uvedenej 

lehote uhradená, toto uznesenie stratí platnosť. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a  

 Ďakujem veľmi pekne. Hlasujeme o prečítanom návrhu 

uznesenia. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                 23 poslancov a poslankýň 

 Proti:               0 

 Zdržal sa:           0. 

 Prechádzame na bod č. 26. 

 

 

 

BOD 26:  

Návrh na schválenie prípadu hodného osobitného zreteľa – 

bezodplatný prevod časti pozemkov registra „C“ KN parc. číslo 

15140/80, 15140/81, zastavané plochy a nádvoria, o výmere 276 m2, 

katastrálne územie Nové Mesto na nadobúdateľa – hlavné mesto 

Slovenskej republiky Bratislavy a schválenie Zverenia majetku 

a s ním súvisiacich práv a záväzkov do správy mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a :  

 Tu sa jedná o ďalší materiál ktorý patril medzi tie, ktoré 

boli v minulosti pripravované pre schválenie na zastupiteľstve. 

Tu konkrétne sa jedná o tzv. novú Kalinčiakovu. Čiže ulica, ktorá 

sa nachádza medzi Základnou školou Kalinčiakova a Národným 

futbalovým štadiónom, pričom zámerom tohto uznesenia je napomôcť 

tomu, aby bola komunikácia zaradená do siete verejných komunikácií 
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a následne zverená do správy Nové Mesto, keď tento proces 

prebehne. 

 Otváram diskusiu k tomuto bodu.  

 Do diskusie nie je nikto prihlásený a poprosím návrhovú 

komisiu o prečítanie návrhu uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

s c h v a ľ u j e  

bezodplatný prevod pozemku registra „C“ KN, o výmere 276 m2, ktorý 

vznikne na základe geometrického plánu, odčlenením z pozemkov 

registra „C“ KN 

 

- parcelné číslo 15140/9, zastavané plochy a nádvoria, 

o výmere 535 m2 

- parcelné číslo 15140/80, zastavané plochy a nádvoria, 

o výmere 1568 m2 

- parcelné číslo 15140/81, zastavané plochy a nádvoria, 

o výmere 252 m2 

evidovaných na liste vlastníctva č. 3749, ktoré sú vo 

vlastníctve mestskej časti Bratislava 

 

; na nadobúdateľa: Hlavné mesto Slovenskej republiky Bratislava, 

Primaciálne námestie 1, 814 99 Bratislava, IČO: 00603481 (ďalej 

aj „nadobúdateľ“) 

 

; podľa priloženého návrhu Zmluvy č. 05 88 0110 22 00 

o bezodplatnom prevode pozemku a stavebných objektov, uvedeného 

v žiadosti zo dňa 11.04.2022. 
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Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

  Ďakujem veľmi pekne. Hlasujeme o prečítanom návrhu 

uznesenia. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                 23 poslancov a poslankýň 

 Proti:               0 

 Zdržal sa:           0. 

 Prechádzame na bod č. 27. 

 

 

 

BOD 27: 

Návrh na schválenie prípadu hodného osobitného zreteľa – nájom 

nebytového priestoru o celkovej podlahovej ploche 203,7 m2, 

nachádzajúceho sa na ulici Ovručská 5 v Bratislave, občianskemu 

združeniu SME SPOLU, o. z., Ovručská 5, 831 02 Bratislava, IČO: 

50164015, DIČ: 212215944 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Jedná sa o prenájom komunitného centra na Ovručskej ulici 

pre združenie, ktoré vykonáva aktivity pre komunitu Ukrajincov, 

ktorí utiekli pred vojnou na Ukrajine. Jedná sa v podstate 

o kombináciu starostlivosti alebo program pre deti. Robia tam 

výučbu jazyka, robia tam konzultácie pokiaľ ide o vyhľadávanie 

práce alebo komunikácie s úradmi. Požiadala nás táto komunita 

alebo občianske združenie o predĺženie nájmu, ktoré bolo schválené 

takto pred rokom.  

 Otváram diskusiu.  

 Do diskusie nie je nikto prihlásený a tak poprosím návrhovú 

komisiu, aby prečítala návrhu uznesenia. 
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NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

s c h v a ľ u j e    

Nájom nebytového priestoru o celkovej podlahovej ploche 203,7 m2 

nachádzajúceho sa na ulici Ovručská 5 v Bratislave, súpisné číslo 

1663 postaveného na pozemkoch registra „C“ KN parc. č. 11811, 

evidovaného na Liste vlastníctve č. 2182, katastrálne územie Nové 

Mesto (ďalej „predmet nájmu“, ktorý má mestská časť Bratislava-

Nové Mesto v správe a ktorý je vo výlučnom vlastníctve Hlavného 

mesta Slovenskej republiky Bratislava    

 

1. nájomcovi – občianskemu združeniu SME SPOLU o. z. (ďalej 

podľa predtlače) – Ovručská 5, 831 02 Bratislava, IČO: 

50164015. DIČ 2120215944 (ďalej „nájomca“) 

; na účel – dočasného komunitného centra pre rodiny s deťmi, ktoré 

utiekli pred vojnou na Ukrajine 

za nájomné vo výške 1 € ročne za celý predmet nájmu, pričom služby 

spojené s užívaním predmetu nájmu bude uhrádzať Prenajímateľ. 

 

; na dobu určitú 1 rok odo dňa nadobudnutia účinnosti Dodatku č. 

  1. 

 

    2) nájomcovi – občianskemu združeniu SME SPOLU o. z. Ovručská 

5 (ďalej podľa predtlače) – 831 02 Bratislava, IČO: 50164015. DIČ: 

2120215944 (ďalej nájomca) 

; na účel – dočasného komunitného centra pre rodiny s deťmi, ktoré 

utiekli pred vojnou na Ukrajine 
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; za nájomné vo výške 1 € ročne na celý predmet nájmu plus za 

služby spojené s užívaním predmetu nájmu vo výške 100 % z celkovej 

sumy služieb 

 

; na dobu určitú 1 rok odo dňa nadobudnutia účinnosti Dodatku č.  

  1 

 

; ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9 ods. 9 písm. c) 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

z dôvodu, že v predmete nájmu nájomcu zabezpečuje využívania 

dočasného komunitného centra pre rodiny s deťmi, ktoré boli nútené 

utiecť pred vojnou na Ukrajine a vytvorí tak priestor pre 

zmysluplné trávenie času a stretávanie sa komunity, čo predstavuje 

príspevok mestskej časti a pomoc utečencom z Ukrajiny.   

 

; za podmienky: - nájomná zmluva bude nájomcom podpísaná najneskôr 

do 60 dní odo dňa schválenia uznesenia v miestnom zastupiteľstve. 

V prípade, ak nebude nájomná zmluva podpísaná zo strany nájomcu 

v tejto lehote, toto uznesenie stráca platnosť, - v predmete nájmu 

bude prítomný správca, ktorého určí mestská časť (prednostne 

z radov svojich zamestnancov). 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Súčasťou tohto uznesenia sú, ak sa nemýlim, návrhová komisia 

dve alternatívy. Prvá sa týka nájmu za 1 €, pričom je tam; 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 No, len toto nie je napísané ako alternatívy. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ono vlastne alternatívy sú, len to tak vyzerá že prvým 

nájomcom je občianske združenie a druhým nájomcom je tiež to 
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občianske združenie. Len v podstate alternatíva č. 1 hovorí 

o nájomnom vo výške 1 € ročne za celý predmet nájmu, pričom služby 

spojené s užívaním predmetu nájmu uhrádza prenajímateľ. 

 

 A druhá alternatíva hovorí, že nájomné vo výške 1 € ročne za 

celý predmet nájmu, plus za služby spojené s užívaním predmetu 

nájmu vo výške 100 % z celkovej ceny služieb.  

   

 To znamená, že by sme mali teraz hlasovať najskôr o variante 

č. 1, čo je vo výške 1 €, pričom služby spojené s užívaním predmetu 

nájmu bude uhrádzať prenajímateľ, to znamená občianske združenie 

SME SPOLU.  

 Pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja uprednostňujem 

alternatívu č. 2, čiže tá čo je výhodnejšia pre nájomcu. Myslím 

si, že to je to minimum čo môžeme spraviť, poskytnúť tomuto 

občianskemu združeniu na tieto účely našu budovu a uhrádzať aj 

energie. Navrhujem, aby sme o alternatíve č. 2 hlasovali ako 

o prvej.  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 V poriadku. Tento návrh prijímam autoremedúrou. Čiže by som 

dal teraz hlasovať o variante č. 2. 

 (Hlasovanie.) (Poznámky.) 

Tak dobre. Poprosím teraz zrušiť hlasovanie kvôli zmätku. 

 

A musíme teraz dať hlasovať o procedurálnom návrhu pána 

poslanca Korčeka najskôr. To znamená, či súhlasíte s tým, aby sa  

najskôr hlasovalo o variante č. 2.   
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 Poprosím znovu naštartovať hlasovanie. 

 Čiže hlasujeme o tom, že najskôr budeme hlasovať o variante 

č. 2 v rámci tohto uznesenia, ako to navrhoval pán poslanec 

Korček. Čiže hlasujeme. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne. 

 Za:                 22 poslancov a poslankýň 

 Proti:               0 

 Zdržal sa:           0 

 Nehlasoval:          1    

 

 Tým pádom teraz hlasujeme o variante č. 2, to znamená za 

nájomné vo výške 1 € ročne za celý predmet nájmu plus za služby 

spojené s užívaním predmetu nájmu vo výške 100 % celkovej ceny 

služieb. Hlasujeme o tomto variante.  

 

 (Hlasovanie.) 

      Za:                  11 poslancov a poslankýň 

 Proti:                 2 

 Zdržal sa:             9 

     Dobre. V poriadku. Tento variant prijatý nebol.  

 

 Čiže hlasujeme teraz o variante č. 1, to znamená  za nájomné 

vo výške 1 € ročne za celý predmet nájmu, pričom služby spojené 

s predmetom nájmu bude uhrádzať prenajímateľ, to znamená mestská 

časť.   

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Teraz ideme hlasovať za to, aby oni menej platili, iba 1 €. 

(Poznámky.) Ja som to nehovorila.  
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Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem pekne. Ja sa vám chcem všetkým hlboko ospravedlniť, 

ja som to poplietol. Takže ten výhodnejší variant je variant č. 

1, takže hlasujme za ten, dobre? Ešte raz sa vám ospravedlňujem, 

budem sa snažiť, aby sa mi to nestalo do budúcnosti.  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 To bolo tesné.  

 

NÁVRHOVÁ  KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Treba dávať pozor. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Dobre. 

      Čiže hlasujeme o variante č. 1, to znamená za nájomné vo 

výške 1 € ročne za celý predmet nájmu, pričom služby spojené 

s užívaním predmetu nájmu bude uhrádzať prenajímateľ. Hlasujeme.  

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne. 

     Všetci prítomní poslanci a poslankyne (23), hlasovali za. 

 Prechádzame tým pádom k bodu 28. 

 

 

BOD 28:  

Návrh na zmenu názvu časti ulice Junácka na názov „Olympijské 

námestie“ v katastrálnom území Nové Mesto 
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Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Jedná sa o žiadosť Slovenského olympijského výboru, ktorý 

sídli v Dome športu, vedľa nášho úradu na Junáckej ulici, ktorí 

nás teda požiadali o premenovanie priestoru, ktorý sa nachádza 

medzi Domom športu a plavárňou na Pasienkoch, kde sa nachádza taká 

fontána. Majú zámer v budúcnosti tento priestor rekonštruovať 

a prajú si, aby sa ten priestor volal „Olympijské námestie“ s tým, 

že poštová adresa sa zmení iba tejto budove Domu športu a nebude 

sa to týkať okolitých budov.  

 Otváram diskusiu k tomuto návrhu. 

 Nikto nie je prihlásený, tak poprosím návrhovú komisiu 

o prečítanie návrhu uznesenia. 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

1. schvaľuje návrh zmeny názvu časti ulice Junácka, katastrálne 

územie Nové Mesto na „Olympijské námestie“ 

2. ukladá zástupcovi starostu MČ B-NM predložiť materiál po 

odsúhlasení na Magistrát hlavného mesta SR Bratislavy.  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Hlasujeme o prečítanom návrhu 

uznesenia. 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne.  

     Všetkých poslancov a poslankýň bolo za.  

  

 

BOD č. 29 – (bod č. 4a) 

Návrh na zmenu názvu časti ulice Kutuzovova na Námestie generála. 

Viesta 
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Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

     Tento bod sme mali na začiatku. 

 Tým pádom prechádzame na bod č. 30. 

 

 

Bod 30:   (Za bodom 7)                                   str. 66 

Vystúpenie občanov 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a:  

     Vystúpenie občanov sme mali o 11.30 hod. 

 A tak sa posúvame do bodu 31. 

 

 

BOD 31: 

Rôzne  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Otváram diskusiu. Pán poslanec Árva. 

 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 Ďakujem pekne za slovo, pán starosta. Ja sa chcem na Vás 

obrátiť o informáciu. Kontaktovali ma obyvatelia Mierovej 

kolónie, kde som momentálne gesčným poslancom; o čo ide? 

 Je tam bytový dom Olbrachtova č. 6 a od vlastníkov týchto 

bytov mám informáciu, že teda na  pozemku pred týmto bytovým domom 

by mala prebiehať nejaká činnosť. Nehovorím že stavebná, ale 

vlastník pozemku tam začal realizovať rôzne práce. Obyvatelia nie 

sú informovaní, majú obavu že teda takouto činnosťou by mohol byť 

narušený alebo poškodený teplovod. Ten teplovod vyúsťuje do 

výmenníkovej stanice v predmetnom bytovom dome.  
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A teda, pán starosta, otázka na Vás ako štatutára stavebného 

úradu, či máte informáciu zo strany investora, či niekto žiadal 

o územno-plánovaciu informáciu a malo by sa tam začať nejaké 

stavebné konanie? Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 V tejto chvíli nemám odpoveď na túto otázku, nakoľko nemal 

som možnosť dopredu sa nejakým spôsobom spojiť so stavebným úradom 

v tejto veci. V lokalite evidujeme iba úpravy jedného z pozemkov, 

ktorý má v správe myslím Slovenský pozemkový fond alebo Istrochem; 

v tejto chvíli som si nie istý.  

     S tým, že kolegovia na verejnom poriadku preverujú, že či sú 

úpravy tohto pozemku v poriadku. S tým, že v tejto chvíli neviem 

povedať, či sa jedná o to isté, takže musíme to preveriť. Neviem 

teda odpovedať. 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 O. K. Ďakujem. Ja by som chcel požiadať, že by som Vám 

predoslal túto e-mailovú žiadosť, a teda by sme si to 

vykomunikovali elektronickou formou o čo ide, aby sme mohli 

informovať obyvateľov, teda poviem nejaké konkrétne informácie. 

Ja Vám to teda prepošlem e-mailom.   

 

Starosta Mgr. M. Č u p k u : 

 Určite mi to prepošlite na e-mail. 

 Môžem sa spýtať, je to interpelácia alebo 211-tka, alebo ako 

to máme chápať, aby sme to vedeli zaradiť. 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

Je to diskusia v rámci bodu rôzne.  
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Vicestarosta Ing. P. T r o i a k : 

 Hej, ale tú informáciu ktorú žiadaš, je v rámci čoho? 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 Nie je ani interpelácia, nie je ani 211-tka. Ja som písal aj 

na stavebný úrad a doteraz som nedostal odpoveď čo ma trochu mrzí,  

pretože že som si to dovolil predložiť v tomto bode. Nie je to 

211-tka, nie je to interpelácia. 

 

Vicestarosta Ing. P. T r o i a k : 

 Hej, lenže z akého titulu máme na túto Tvoju otázku 

odpovedať? Keď predložíš interpeláciu, tak dostaneš určite 

odpoveď. Keď predložíš ako 211-tku tiež dostaneš odpoveď.    

 

Poslanec In. A. Á r v a : 

 Vieš čo, ja napíšem ten e-mail a uvidím. 

      Dúfam, že to nebude trvať rok, kým mi niekto odpovie. 

      Takže nechcem to riešiť ani ako interpeláciu, len jednoducho 

cez pána starostu, či získa nejakú konkrétnu informáciu v tejto 

veci.  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Tak osobne mám z toho taký pocit, že je to dôležitá vec. Tak 

možno by som navrhoval predsa ísť cestou tej interpelácie, nech 

máme všetko pokope a môžeme na to zodpovedať. 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 O. K.  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 
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 Aby sa to nestratilo nejakým spôsobom. Bude to tak lepšie. 

 Pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Vážené kolegyne, kolegovia, 

ja som v roku 2015 spolu s ďalšími kolegami predkladal uznesenie, 

ktorým sme žiadali terajšieho starostu o zabezpečenie online 

prenosov zo zastupiteľstva. To sa deje, vidím, že aj ten online 

prenos je aj teraz, že sú záznamy zverejňované na našom webovom 

sídle. Doteraz boli zverejňované aj stenografické záznamy zo 

všetkých zastupiteľstiev. A ja keďže som niečo chcel pozrieť tak 

som zistil, že nie sú teraz. Z predchádzajúceho zastupiteľstva 

ten záznam nebol zverejnený. Ja dúfam, že sa to stalo 

nedopatrením, lebo vidím pani ktorá realizuje stenografické 

záznamy že je tu, takže stenografické záznamy sa realizujú. A keď 

si pozriete našu stránku, tak ich nájdete niekoľko rokov dozadu; 

možno 10 rokov, aj viacej.   

 

 A ja verím, že každý kto má záujem by mal mať možnosť si tie 

stenografické záznamy pozrieť, alebo prípadne možno sa  nájdu 

nejakí bádatelia, ktorí budú bádať po histórii poslancov 

a mestskej časti a budú to potrebovať. Tak by som vás chcel 

poprosiť, aby boli tieto stenografické záznamy opätovne 

zverejňované. A ja som si k tomu pripravil aj návrh uznesenia, 

aby sme to mali podchytené aj uznesení v znení: 

 

 Miestne zastupiteľstvo žiada starostu mestskej časti, aby 

pravidelne zabezpečoval na webovom sídle mestskej časti 

zverejňovanie stenografických záznamov zo všetkých zasadnutí 

miestneho zastupiteľstva Bratislava-Nové Mesto. 

 Termín plnenia uznesenia: Trvalý.  
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Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Pán poslanec Troiak má faktickú poznámku. 

 

Vicestarosta Ing. P. T r o i a k : 

 Ďakujem veľmi pekne. Ja sa chcem len spýtať, že či to nie je 

zbytočné, keď máme vlastne online verziu ukladanú na stránke, a že 

či robiť ako duplicitu podkladov? Ešte za to aj platíme, 

samozrejme. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Faktická poznámka pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem.  No, určite to nie je duplicita, lebo stenografický 

záznam je stenografický záznam a my platíme pani, ktorá to 

vykonáva tak či tak. Ona spraví ten stenografický záznam,  čiže 

to nebude mať ináč žiadne ďalšie finančné náklady, bude to len 

proste zverejnené. A pokiaľ niekto bude chcieť si spraviť nejaký 

rešerš z posledných 10 rokov zastupiteľstva, tak asi nebude sedieť 

niekde v pivnici a pozerať všetky videozáznamy a záznamy zo 

zastupiteľstva a si to tam pokútne prepisovať. Ale proste otvorí 

si stenografický záznam, kde si bude môcť vyhľadať aj normálne 

cez počítač, v zmysle nejakých kľúčových slov, čo chce.  

 

 Ja si myslím, že všetci sme išli pravdepodobne do volieb aj 

s tým, že sa má zvyšovať úroveň participácie a transparentnosti,   

a nie aby sme išli opačným smerom. Ja som bol zhrozený keď som 

videl, že to tam nie je zverejnené. Bola tam nejaká zápisnica, 

kde samozrejme nie je všetko. 
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Myslím, to nie je o nás, to je proste o obyvateľoch tejto 

mestskej časti, ktorí nás platia, a ktorí majú právo na to si aj 

spätne pozrieť ktorý poslanec čo povedal, ktorý predkladateľ, 

ktorý pracovník. A samozrejme, ja na tom nevidím nič, čo by malo 

zaťažovať túto mestskú časť. Samozrejme, ak by to bol nejaký veľký 

problém, tak som ochotný to zaplatiť sám. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem. Pani stenografka tu je teda prítomná, takže na 

stenografickom zázname sa určite pracuje, a potom budeme hlasovať 

o tom uznesení. Nie teraz, ale predpokladám na konci.  

 Budeme hlasovať o návrhu uznesenia. 

     (Poznámky.) Poprosím dať slovo pani poslankyni Timkovej.  

 

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Ďakujem veľmi pekne. Ja sa musím tiež pripojiť k tomu akoby 

návrhu pána Korčeka, lebo ja napríklad som si tiež pozerala 

spätne, ako sme sa vyjadrovali k tomu úveru v septembri a k tomu 

uzneseniu 41/07. Takže pre mňa tiež bolo oveľa jednoduchšie si 

ten stenografický záznam pozrieť, ako by som si mala prehrávať 

celé zastupiteľstvo. A myslím si, že tam je veľmi veľa veci, ktoré 

si vieme aj my spätne overiť, spraviť a urobiť. Takže ja som tiež 

za to. Ďakujem.    

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Ideme tým pádom hlasovať o uznesení, ktoré 

navrhol pán poslanec Korček.  

     Poprosím návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia. 
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NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á : 

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo žiada starostu mestskej časti, aby 

pravidelne zabezpečoval na webovom sídle mestskej časti 

zverejňovanie stenografických záznamov zo všetkých zasadnutí 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Nové Mesto. 

 Termín plnenia uznesenia: Trvalý. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Hlasujeme o prečítanom návrhu uznesenia. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Za:                  13 poslancov a poslankýň 

 Proti:                0 

 Zdržal sa:            8 

 Nehlasoval:           2. 

 Posúvame sa ďalej, pán poslanec Dulaj. 

 

 

Poslanec Mgr. M. D u l a j : 

 Ďakujem za slovo. Dňa 23.01.2023 dostali poslanci e-mail od 

starostu Nového Mesta Matúša Čupku, že z pôvodného všeobecne 

záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Nové Mesto o výške 

príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských 

zariadeniach zriadených mestskou časťou Bratislava-Nové Mesto sa 

vyjme benefit pre zamestnancov škôl, ktorý im umožňoval odpustenie 

poplatku za škôlku alebo školský klub detí, ŠKD.  
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 Ďalej sa v e-maili uvádza, že riaditeľky a riaditelia 

základných a materských škôl dostali od vedenia úradu prísľub, že 

jednotlivé dôsledky neposkytnutia tohto benefitu zamestnancom, 

bude úrad riešiť individuálne s jednotlivými riaditeľkami 

a riaditeľmi.  

 

 Starosta Matúš Čupka tento prísľub potvrdil aj pred 

poslancami 3. februára 2023 na poslaneckom klube. Riaditeľky  

a riaditelia do dnešného dňa nedostali žiadne informácie.  

     Otázka na starostu Matúša Čupku; prečo stále neboli 

kontaktované riaditeľky a riaditelia škôl a kedy budú? Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Neboli kontaktované v tejto danej veci z toho dôvodu, že 

mestská časť vzhľadom na finančnú situáciu musí sa najskôr natoľko 

ozdraviť, aby dokázala v plnej výške preplácať všetky príspevky, 

ktoré posielať má. A keď sa toto stane, tak sa potom samozrejme 

budeme s riaditeľmi rozprávať o tejto nejakej štruktúre benefitov 

pre učiteľov. Naďalej platí, čo sme si povedali v rámci toho VZN, 

že je  dôležité, aby tieto benefity zastrešovali školy a nebolo 

to určované vo VZN.  

 Pán poslanec Dulaj, už ste skončili s príspevkom? 

 

 

Poslanec Mgr. M. D u l a j : 

 No, mrzí ma, že nie sú peniaze na zamestnancov škôl a škôlok, 

aspoň tých 38 € na ŠKD, ale plat starostu a vicestarostov sme 

zvýšili. To je všetko.  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Nezvyšovali ste plat vicestarostom, pán poslanec.   
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 Pán poslanec Troiak. 

 

 

Vicestarosta Ing. P. T r o i a k : 

 Ďakujem. Ja som si dovolil, keďže v bode 18 sme neprejavili 

dôveru pánovi Hulínovi pripraviť návrh uznesenia, aby sme do doby, 

kým skončí pánovi riaditeľovi Hulínovi poverenie, ktoré je, ak sa 

nemýlim do 10.10.2023, vyhlásili nové transparentné výberové 

konanie na pozíciu riaditeľa podniku EKO-podniku VPS podľa už 

schváleného rokovacieho poriadku výberovej komisie. 

 Čiže, ak dovolíte prečítam návrh: 

 

 Miestne zastupiteľstvo žiada starostu o vyhlásenie 

výberového konania na riaditeľa EKO-podniku VPS v zmysle 

schváleného rokovacieho poriadku výberovej komisie pre výber 

riaditeľov príspevkových a rozpočtových organizácii, s výnimkou 

škôl, a členov orgánov obchodných spoločností s majetkovou 

účasťou v mestskej časti Bratislava-Nové Mesto schválených 

miestnym zastupiteľstvom dňa 08.02.2022, uznesenie 35/16.  

 Termín: do 30.06.2023. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 S faktickou poznámkou je prihlásený pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem za slovo. Ja podporím tento návrh pána vicestarostu, 

ale neodpustím si jednu poznámku. Nehnevajte sa, vážení kolegovia, 

to že ste nehlasovali za pána JUDr. Hulína, samozrejme, každý si 

môže hlasovať podľa svojho vedomia a svedomia. Ale ja si myslím, 

že je to maximálne neslušné niekoho neodsúhlasiť a nepovedať mu 
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ani jeden dôvod, prečo nehlasujem. Nepoviem ani jeden dôvod, s čím 

som nie spokojný. Samozrejme, ja chápem, ako ste tu väčšina, ktorá 

vyhrala voľby, správa sa tak ako sa správa. Ja som bol úplne 

šokovaný z toho, že niektorí kolegovia majú problém s tým, aby 

niečo čo tu fungovalo 20 rokov, sa zverejňovali stenografické 

záznamy, že niektorí kolegovia to nepodporili. Sú ešte ďalšie veci    

o ktorých budeme v budúcnosti hovoriť.  

 

 Čiže ja to určite podporím, ale prosím vás, zamyslíte sa. 

Prišli sme sem a každý dával nejaké volebné sľuby, ale ja som 

určite nezaregistroval nikoho, že by prišiel s tým, že sa tu bude 

obmedzovať transparentnosť. Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a :  

 Budeme tým pádom hlasovať o uznesení, ktoré navrhol pán 

poslanec Troiak.  

     Poprosím návrhovú komisiu, aby prečítala návrh uznesenia. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Návrh uznesenia: 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto  

ž i a d a  starostu, o vyhlásenie výberového konania na riaditeľa 

EKO-podniku VPS v zmysle schváleného rokovacieho poriadku 

výberovej komisie pre výber riaditeľov príspevkových 

a rozpočtových organizácií s výnimkou škôl a členov orgánov 

obchodných spoločností s majetkovou účasťou v mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto schválených Miestnym zastupiteľstvom dňa 

08.02.2022, uznesenie 35/16. 

 Termín: do 30.06.2023.  
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Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne.  

     Hlasujeme o prečítanom návrhu uznesenia. 

 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne. Za boli všetci prítomní poslanci 

a poslankyne (23). 

 Za nás ešte uvediem to, že budeme pracovať na tom, aby sme 

riadne zorganizovali výberové konanie a čo najskôr  mali vedenie 

EKO-podniku, ktoré už nebude mať tú príponu, poverené. 

 Prechádzame ďalej. Pani poslankyňa Milčíková. 

 

 

Poslankyňa B. M i l č í k o v á : 

 Ďakujem za slovo. Ja by som v tomto bode rôzne mala vlastne 

dva body. Aby som bola čo najrýchlejšia, tak jeden je k bývalej 

Konskej železnici, ktorá je na križovatke ulíc Krížna 

a Legionárska, a druhý by bol k dopravnej situácii.  

 

 My sme boli v piatok s pánom vicestarostom Vlačikym vlastne 

v tejto budove. Konal sa tam sobáš a teraz vlastne s príchodom 

tepla a letných dní bude tých sobášov pribúdať a budeme ich mať 

viacej. A nedá mi nereagovať na to bezprostredne blízke okolie 

bývalej Konskej železnice. V piatok som videla, že svadobčania sa 

potia ako vo vnútri, aj vonku pred touto budovou. Parčík pri 

budove je síce pekný, je zrekonštruovaný, ale ten zbytok a to 

okolie budovy je viac nepekné a nevyvoláva takú pozitívnu emóciu. 

A svadobčania sa fotili pri vstupnej bráne budovy, kde hneď pri 

dverách bola žltá nádoba s posypovým materiálom a absolútne nič 

iné; žiadne kvety, žiadne stromčeky.  A ako som spomínala žiadna 

taká pozitívna emócia z toho nešla. 
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 Ja tiež rozumiem tomu, že parkovisko a pozemok nepatria 

mestskej časti ale železniciam, a nemôžeme len tak investovať do 

cudzieho majetku. A ďalšia vec je, že keby tam bola trvalo 

vysadená zeleň alebo kvety, tak sa treba o to pravidelne starať, 

obzvlášť v letných mesiacoch. A ten priestor, ktorý je okolo 

budovy, je aj verejný priestor, nie je plnohodnotne ohradený. 

A vieme že tam často dochádzalo k ničeniu okolia vandalmi.  

 

No, a reagujem na to, či by sme my aspoň týmto svadobčanom 

nemohli spríjemniť aspoň malou úpravou ten priestor? A prišlo mi 

na um, či by sme vedeli postaviť aspoň pri vchode vysoké kvetináče 

s umelým humusom. Áno, taký kvetináč je vlastne ľahký, ľahko sa 

s ním manipuluje a vyberali by sme ho iba v ten deň, keď sa konajú 

sobáša. Tento je na nerozoznanie od živého humusu, dobre by to 

vyzeralo na tých fotografiách. Robila som si aj taký prieskum 

a umelý humus s kvetináčom stojí okolo 150 € až 250 € za kus, čo 

nie je až tak veľa. A bavíme sa o výške 100 cm a viac. To by teda 

bol prvý bod.  

 

 A druhý bod: Obrátili sa na mňa obyvatelia z Tupého  ulice 

a okolia so žiadosťou o vyznačenie priechodu pre chodcov na ul. 

Pionierskej, ako je komunita záhrad, ako je križovatka ulíc 

Pionierska a Kyjevská. Všetci dobre vieme, aká je dopravná 

situácia na Tupého ulici. Ja som sama jedna z autorov petície  za 

bezpečnosť ulíc; vlastne som tú petíciu aj písala. Mimo toho tento 

priechod je naozaj nevyhnutný. Peší majú v tejto lokalite 

absolútne minimum možností pre pohyb a ja plne rozumiem tomu, že 

ulica Pionierska, komunikácia Pionierska je v správe Magistrátu 

hlavného mesta, a nie našej mestskej časti.      

 



145 
 

 

4. zasadnutie MZ MČ B-NM 4.4.23 

 Moja otázka je v tom, že či vieme my z našej strany mestskej 

časti žiadať od Magistrátu promtné riešenie realizácie tohto 

priechodu pre chodcov. Normálne minimálna šírka priechodu pre 

chodcov je vlastne 3 m a ten priestor to všetko spĺňa. A dokonca 

má spájať aj 2 chodníky.  

     To by bolo asi všetko k tým dvom bodom. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Skôr, než dám slovo faktickým poznámkam, tak 

rýchle reakcie:  

 

     Pokiaľ ide o úpravu okolia Konskej železnice, tak správne 

bolo povedané, že majetkovo je to náročné. Pokiaľ ide o úpravu 

takého bezprostredného okolia Konskej železnice tak mám medzi nami 

aj pani vedúcu majetku, ktorá samozrejme sa pokúsi s kolegami 

zlepšiť to prostredie okolo Konskej železnice v rámci našich 

možností. 

 

 Pokiaľ ide o priechod na Pionierskej ulici, ja som o tom 

komunikoval aj z mojej pozície s kolegami na Magistráte. Oni ma 

v podstate upozornili na to, že sú tam dve požiadavky, ktoré 

pomerne vážne bránia tomuto zámeru. Jedna z nich je, že ten 

priechod musí byť bezbariérový, musí mať vodiace prvky. To, čo 

robí väčší problém je to, že musí byť ten priechod samostatne 

osvetlený. 

 

 Toto veľmi výrazne navyšuje finančné náklady súvisiace 

s realizáciou takéhoto priechodu, ale minimálne my čo sme mestskí 

poslanci za Nové Mesto, tak myslím že nielen ja ale aj ostatní, 

rokujeme pravidelne na hlavnom meste, aby sa takéto podnety, ktoré 

môžu byť takého drobnejšieho rozsahu realizovali a posúvali. 



146 
 

 

4. zasadnutie MZ MČ B-NM 4.4.23 

 S faktickou poznámkou pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja určite podporujem to čo 

povedala pani kolegyňa Milčíková. A chcel by som dodať, nakoľko 

ja som tiež sobášiaci poslanec, a x rokov ja som sobášiaci 

poslanec, fungovalo v rámci sobášov, že mladomanželia dostali 

ružu. Prvýkrát keď som bol teraz v tomto volebnom období sobášiť, 

tak mi bolo povedané, že nie sú peniaze, sme v rozpočtovom 

provizóriu a že táto ruža nebola zabezpečená. Teraz som bol 

sobášiť, znovu to nebolo zabezpečené. Naozaj to sú náklady 

niekoľko eur.  

 

 Pán starosta, ja Vás poprosím, skúste to nejakým spôsobom 

zabezpečiť, lebo ja už sa nechcem hanbiť za mestskú časť, že toto 

nevieme spraviť.  

 

 Pokiaľ to neviete zabezpečiť v rámci nákladov, tak ja by 

som, samozrejme, potom poprosil, aby matrika dala dopredu mi 

vedieť. Keď ja budem sobášiť, ja si to zabezpečím na vlastné 

náklady. Ale myslím, že je to nenáležité, že to čo tu roky 

fungovalo, je to naozaj veľmi pekné v rámci celého obradu, aby 

sme nevedeli zabezpečiť. A na druhej strane tu schvaľujeme 

zvyšovanie platov, a ďalších vecí; v rámci organizačnej štruktúry 

úväzkov nových zamestnancov, atď. Ďakujem. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Pani poslankyňa Augustinič. 
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Poslankyňa Ing. K. A u g u s t i n i č : 

 Ďakujem veľmi pekne. Ja sa tiež prihováram za to, čo hovorila 

Broňa (p. Milčíková), keďže som sobášila a teraz sobášim. 

  

 A čo sa týka Tupého ulice, hovorili sme o tom, a chcela by 

som sa spýtať, a bola by som rada, keby sme možno zaradili nejaký 

bod, ako vyzerá zjednosmernenie tejto ulice a tiež ako ďalej so 

zabezpečením osvetlenia; či to vieme povedať verejnosti? Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Kolegovia na doprave sa zaoberajú už 

dlhšie zámerom zjednosmernením Tupého ulice prípadne nejakých 

ďalších úprav, ktoré by zvýšili bezpečnosť najmä chodcov, ktorí 

sa po tejto  ulici pohybujú. Keď budeme mať konkrétny návrh, ktorý 

bude ukazovať aké dopady by to malo na dochádzanie do tejto 

lokality, tak by sme to predostreli minimálne do dopravnej 

komisie, aby sa to ocitlo v nejakom takomto materiálovom kolečku. 

Takže určite nejakú informáciu pripravíme v tejto oblasti. 

 Pani poslankyňa Mašátová Haliaková. 

 

 

Poslankyňa Mgr. M. Mašátová Haliaková: 

 Ja by som sa rada opäť opýtala na knižnicu a jej dlh, že či 

teda už je v nejakej fáze ten dlh, ktorý sa vyšplhal nad 40 tisíc 

€ voči SPP vzhľadom k zdvihnutým cenám energií, či sa to teda 

rieši? A poťažmo aj teda mesačne zdvihnutý ten rozpočet pridaný 

pre knižnicu vo výške 13 500 €, ktoré sú naozaj tie nutné položky; 

iba na mzdy, odvody, stravné a úhrada mesačných faktúr. To je prvá 

časť. 
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 A druhá časť; chcela by som poprosiť, možno nielen panie 

riaditeľky, ale aj ostatných riaditeľov organizácií, ale aj škôl, 

vzhľadom k cenám, od Ministerstva hospodárstva o kompenzáciu tých 

zvýšených cien energií, ktorí sa teraz s tým ľudovo povedané 

trápia. A možno mi napadlo, či by nebolo jednoduchšie, keďže je 

to proste nejaká univerzálna schéma, aby niekto na úrade bol 

vlastne poverený tým, že nahádže tie dáta do toho, ktoré mu oni 

dodajú a vlastne sa to podá en bloc za všetky. 

 

     Lebo je to určite aj v záujme mestskej časti, aby tí 

riaditelia alebo tí zástupcovia organizácií; samozrejme nie sú 

všetci nejakí projektoví manažéri. Verím tomu že to nie je 

jednoduché vypísať neraz takúto záplavu byrokracie a všelijakých 

čísiel. Tak možno, keby sa to tak zo strany úradu ústretovo urobilo 

za všetkých, mohli by byť všetci spokojní a mohlo by to byť 

jednoduchšie. Ďakujem. 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Pokiaľ ide o situáciu s knižnicou, tak my budeme komunikovať 

s pani riaditeľkou, lebo situácia, ktorá v knižnici nastala, 

potrebuje nájsť nejaké riešenie. Ale kľúčové pre nás sú tie rámce, 

ktoré boli schválené v rozpočte na knižnicu. Rovnako ako pre 

Stredisko kultúry, EKO-podnik, a naše školy. Čiže v rámci týchto 

médií by sa mala knižnica pohybovať rovnako ako ostatné 

organizácie. Zároveň je dôležité, aby aj knižnica požiadala 

o kompenzáciu zvýšených nákladov na energie. Pevne verím, že 

medzitým sa už tak udialo. Chystáme sa na stretnutie s pani 

riaditeľkou v blízkej dobe a verím, že nájdeme riešenie ako 

knižnici pomôcť v rámci našich možností.        

 Pán poslanec Markuš. 
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Poslanec Mgr. A. M a r k u š :  

 Čo sa týka tých úverových a investičných vecí chcem navrhnúť; 

možno že by sme mali zvážiť uznesenie, ktoré bolo prijaté 

28.6.2022 o tom, že zastupiteľstvo je informované o stave 

projektov, ktoré budú realizované prostredníctvom investičného 

úveru každý týždeň.  

     Ja by som toto chcel spresniť, lebo naozaj nejde nám len 

o úver, ale ide nám o všetky tie investičné zámery, ktoré sú 

financované kombináciou. A preto apelujem na takéto uznesenie 

39/12.4 zo dňa 28.6.2022 zrušiť.  

 

 A preto žiadal by som uznesenie pozmeniť v takom znení, že 

žiadame starostu mestskej časti o pravidelné informovanie 

o aktuálnom stave rozpracovanosti, fakturácie a projektovej 

refundácie všetkých investičných zámerov financovaných 

kombináciou bankových úverov a externých zdrojov, schválených 

v rámci kapitálových výdavkov mestskej časti na rok 2023, ktoré 

umožní zhodnotiť kumulatívne percento rozpracovanosti, 

fakturácie, projektovej refundácie vždy k 15 dňu, alebo 

nasledujúcemu pracovnému dňu kalendárneho mesiaca za 

predchádzajúci mesiac. O prvú informáciu by sme žiadali k 17.04. 

za mesiac marec 2023.  

 

 A k tomu už poviem len dve vety. Považujem to za tému tohto 

roka, navýšenie starostovho platu. Myslím, že je to presne o tom, 

že je veľa manažérskych úloh pred nami a navrhujem, aby sme aj my 

ako poslanci dostávali komplexnú sadu informácií o tom, v akom 

stave sú jednotlivé projekty.    

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 
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 Ďakujem pekne. S faktickou poznámkou je prihlásená pani 

poslankyňa Timková. 

 

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja musím povedať, že budem 

určite proti tomuto. My sme dávali ten návrh, aby to bolo každý 

týždeň kvôli tomu, že aby sme to mali ako poslanci pod kontrolou. 

Mňa ešte k tomu privádza aj to, že keď som prišla 07.02.2023 sem 

ako poslankyňa, uznesenie sa vôbec neplnilo, to znamená, že ste 

vôbec nedostávali informácie, ako to s projektami je.  

 

 Musím povedať, že za 5 mesiacov nebola na Cádrovej podaná 

žiadna žiadosť na refundáciu a na Odborárskej bola iba zálohová 

faktúra. Keďže ja nevidím dôvod, ako pri týchto to funguje, tak 

budem určite proti. A bola by som rada, aby to bolo častejšie, 

ide nám možno o 7 – 8 mesiacov. Nechcem, aby ste vyrábali nové 

tabuľky, možno stačí iba to, čo asi by ste mali každý týždeň mať 

vyhodnotené, čo sa spravilo, a čo nie. Ďakujem.  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Tým pádom poprosím návrhovú komisiu, aby 

prečítala návrh uznesenia pána poslanca Markuša. 

 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA: Z. K r u š i n o v á  

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

1. r u š í  

uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Nové 

Mesto č. 39/12.4 zo dňa 28.06.2022 

 

2. ž i a d a  
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starostu mestskej časti Mgr. Matúša Čupku o pravidelné 

informovanie o aktuálnom stave rozpracovanosti, fakturácie 

a projektovej refundácie všetkých investičných zámerov 

financovaných kombináciou bankového úveru a externých zdrojov, 

schválených v rámci kapitálových výdavkov mestskej časti na rok 

2023, ktoré umožní zhodnotiť kumulatívne percento 

rozpracovanosti, fakturácie a projektovej refundácie vždy k 15 

dňu alebo nasledujúcemu pracovnému dňa kalendárneho mesiaca za 

predchádzajúci mesiac. O prvú informáciu žiada k 17. aprílu 2023 

za mesiac marec 2023. 

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Hlasujeme o prečítanom návrhu 

uznesenia. 

 (Hlasovanie.) 

 Ďakujem veľmi pekne. 

 Za:                  14 poslancov a poslankýň 

 Proti:                5 

 Zdržal sa:            0 

 Nehlasoval:           1. 

 Pokračujeme ďalej v diskusii. Prihlásený je pani poslankyňa 

Timková. 

  

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja by som chcela vystúpiť ako 

predsedníčka školskej komisie. A možno mám na Vás, pán starosta, 

dve otázky:  

 Prvá otázka sa týka žiadosti o doplatenie rozdielu ceny 

obedov vydávaným žiakom Základnej školy Cádrova počas prestavby 

budovy školskej jedálne. Chcem možno iba uviesť, že ide o to, že 
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tým že je tam prestavba, sú zvýšené náklady možno tým, že sa musí 

dovážať strava, že sa musí akoby baliť tá strava a školu to stojí  

oveľa viac. Bolo zaviazané, že bude sa im to preplácať.  

 

     Nie je možné, aby základná škola doplácala a bola 

znevýhodnená oproti iným školám. Chcem iba povedať, že mesačne tú 

školu to stojí okolo 7 tisíc € od decembra už zo svojich zdrojov. 

To znamená, z normatívu si platia 29 617 € za 4 mesiace, nie je 

tam ešte marec. A do konca roku 2023 sa predpokladá že to bude 97 

tisíc €. Nemôžete chcieť od školy, aby z normatívu a zo svojich 

peňazí ktoré má na prevádzku školy, sa to platilo. Takže chcela 

by som poprosiť, to je jedna moja otázka. A hneď by som povedala 

druhú. 

 

 Druhá moja otázka; ide o verejné obstarávanie na  

objednávanie stravy pre školy. Pán starosta, o tom som Vám aj 

písala. Viem, že ste hovorili, že to máte v merku, a že na 

stretnutí ste to už prisľúbili riaditeľom. Ale už prešiel nejaký 

čas a ste aj napísal, že je to na zozname úloh a chcete sa tomu 

venovať.  

 

 Len ide o to, že je to akoby verejné obstarávanie, ktoré 

zaťažuje riaditeľov. A prosili ma, či by sa to nedalo robiť 

centrálne pre školy a tým pádom by boli tí riaditelia odbremenení.   

A nedá sa to robiť tak, že Vy ste napísali, že to bude v zozname 

úloh. Ak to bude povedzme za 2 – 3 mesiace, už je to neaktuálne, 

už si to oni celé zabezpečia. Takže možno by bola potrebná aj 

takáto ústretovosť a potrebovali by pomoc. Ďakujem veľmi pekne.   

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 
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 Ďakujem veľmi pekne. Pokiaľ ide o situáciu na Cádrovej, my 

komunikujeme s pani riaditeľkou ohľadom tejto situácie, ktorá 

zdôrazňujem vznikla investíciou do školy, ktorá ako keby že mesto 

má nejakú stratu. To znamená realizuje sa tam eurofondový projekt, 

ktorý tu školu zhodnotí. Spôsobilo to, samozrejme  obmedzenie vo 

vzťahu k vydávaniu stravy. Takže hľadáme spôsoby ako škole v tejto 

pre nás veľmi mimoriadnej situácii, ktorá zároveň je ale 

v prospech školy, vyjsť v ústrety.  

 

     Viem, že tieto niektoré  faktúry už boli uhradené, len chcem 

zdôrazniť že toto bolo, ako by som to povedal, záväzok, alebo skôr 

to bolo nejakým spôsobom spomenuté na hrane volebných období. 

A preto je pomerne náročné zrekonštruovať, akým spôsobom bola táto 

spolupráca nastavená, nakoľko potom zmluvou k správe je podpísaná 

pani riaditeľka. Ona si to odsprávala. A keď si to odsprávala tak 

mala to mať nejakým spôsobom aj finančne kryté. Čiže musíme si 

nejakým spôsobom túto situáciu uchopiť tak, aby sme akceptovali 

to, že škola je nejakým spôsobom obmedzená, ale zároveň sa 

zhodnocuje ten majetok, nie je to len obmedzenie.  

 

 Pokiaľ ide o verejné obstarávanie, táto ponuka bola 

riaditeľom daná a naďalej platí. Na to, aby miestny úrad mohol 

prevziať pokrytie verejného obstarávania za všetky školy bez toho 

teda, aby nejaká škola mala pocit že prečo sa pomáha tejto a tej 

druhej nie. Čiže prevziať verejné obstarávanie v 8 základných 

školách, tak si to vyžaduje prípravu, nielen personálnu ale aj 

odbornú, a aj priestorovú.  

 

     To znamená, že nie je to vec, ktorá sa dá urobiť v priebehu 

pár mesiacov. My naozaj chceme pomôcť školám, chceme poskytovať 

podporu nielen v tejto oblasti, ale nie je to také jednoduché. 

A zároveň naďalej platí tým pádom status quo toho fungovania 
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doteraz. Naďalej však platí, samozrejme, ten záväzok, pokúsiť sa 

im vyjsť v tejto veci v ústrety.  

 S faktickou poznámkou pani poslankyňa Timková. 

 

 

Poslankyňa Mgr. D. T i m k o v á : 

 Ďakujem pekne za slovo, ale ja nemôžem s týmto súhlasiť, pán 

starosta. Nemôže sa stať, aby si škola, že ona si zveľaďuje a pani 

riaditeľka dostáva normatív, a ona 7 tisíc € má dať mesačne zo 

svojich, akoby normatívu, a to čo má mať na prevádzku školy, ona 

za to nemôže, že sa tam prestavuje. Samozrejme, ona akože to 

podpísala, bola do toho tlačená. Ale prepáčte, tak akože môže 

povedať, že ona to už nemá z čoho uhrádzať, že nemá peniaze. 

 

Takže teraz môže povedať rodičom, že skončili sme, nemám to 

z čoho, a budú ten doplatok doplácať rodičia. Neviem, či je to; 

ja len hovorím, že fakt treba,  tak dajme do úveru a z toho úveru 

im to zaplaťme tú dotáciu. Však čo je to 7 tisíc € ako Vy hovoríte 

pre nás, ale pre tú školu je to strašne veľa. A za rok to bude 97 

tisíc €. To nemôžete chcieť od školy a ostatná škola, ktorá nemá 

žiadnu takúto prestavbu, to bude mať na prevádzku školy. To 

znamená, to nie je možné.  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Ako som spomínal, diskutujeme s pani 

riaditeľkou a snažíme sa jej vyjsť v ústrety. 

 Pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem pekne za slovo, pán starosta. Pán starosta, ja sa 

chcem opýtať, či už máme nového prednostu alebo prednostku? Lebo 
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teda predchádzajúci pán prednosta aj so svojou pravou rukou, 

zástupkyňou už odišiel, tuná nepôsobia. Takže ja by som chcel 

vedieť, či prebieha nejaký výberový proces a kedy budeme mať 

nového prednostu alebo prednostku?  

 

 Preto by som Vás chcel poprosiť, aby ste nám to dali aj či 

už e-mailom alebo nejakým iným spôsobom vedieť, aby sme vedeli na 

koho sa máme obracať. 

 

 A v tejto súvislosti chcem aj upozorniť na uznesenie, ktoré 

sme schvaľovali na Miestnom zastupiteľstve v roku 2015. A ako 

uznesenie týkalo sa zverejňovania odmien volených funkcionárov. 

A nielen volených funkcionárov, bol tam aj prednosta, aj vedúci 

kancelárie starostu. Tieto odmeny sa zverejňovali, ja som si to 

pozeral ešte predchádzajúce volebné obdobie. Aby som po pravde 

povedal, prestala sa zverejňovať odmena prednostu, teda plat. 

Neviem prečo? Pretože zo zákona samozrejme ako vedúcemu 

pracovníkovi tieto odmeny, alebo plat vrátane odmien je možné 

zverejniť. Takže na to máme uznesenie. 

 

 Nebudem to teraz dávať vo forme uznesenia Miestneho 

zastupiteľstva, ale chcem Vás poprosiť, aby ste to preverili, aby 

sa tieto veci tak ako tu boli schválené, tu na Miestnom 

zastupiteľstve, naďalej zverejňovali.  

 

     Ja to znova opakujem, nakladanie s verenými prostriedkami, 

nie s našimi súkromnými, a všetko to čo sa dá zverejniť, by bolo 

zverejnené. Bolo to aj takým základným light motívom, možno 

niektorí si pamätáte, keď sa schvaľoval zákon o slobodnom prístupe 

k informáciám. Taký light motív bol, všetko čo nie je tajné, je 

verejné.  
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     A ja by som sa nerád zúčastňoval na nejakej demontáži 

transparentnosti, alebo nebodaj demokratických procesov 

v miestnom zastupiteľstve. Takže vždy upozorním na toto. Dúfam, 

že to bude preverené a bude zjednané tak, aby to fungovalo ďalej, 

ako boli obyvatelia zvyknutí. Ďakujem.        

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem pekne. Momentálne nemáme vybratého prednostu, ani 

prednostku. Čiže takýto človek na úrade momentálne nepracuje. Keď 

takýto človek nastúpi, budete o tom informovaní, všetci poslanci 

a poslankyne.  

 A pokiaľ ide o to uznesenie, tak samozrejme preveríme 

a budeme zverejňovať údaje v plnom rozsahu; a teraz uznesenie je 

stále platné. 

 Pán poslanec Árva. 

 

 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 

 Ďakujem pekne za slovo. Chcel by som sa opýtať, v akom stave 

je príprava materiálu čo sa týka záväzného harmonogramu oprav 

chodníkov a miestnych komunikácií? Možno bude vedieť odpovedať aj 

pán vicestarosta P. Troiak, poprípade potom by pán starosta.  

 

     A takisto by ma zaujímala informácia, či je k dispozícií 

niečo hmatateľné alebo konkrétne. Viem, že sa šetrí s financiami, 

atď., atď., ale teda možno či hlavné mesto po komunikácií 

s mestskými poslancami alebo konkrétnej komisie dopravy 

predostrelo zoznam miestnych komunikácií v správe hlavného mesta 

na území mestskej časti, ktoré by mal v dohľadnej dobe 

rekonštruovať; či je nejaká takáto informácia? Ďakujem.  
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Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Pokiaľ ide o opravy komunikácií, bolo aj deklarované, ak sa 

nemýlim na zastupiteľstve alebo na niektorom z fór, že prioritou 

je pred komunikácia, ktorou sa zavádza rezidenčné parkovanie. To 

znamená, že v rámci priorít pôjde o Biely kríž a štvrť Pokrok. 

Tam sa majú investovať najväčšie peniaze. A samozrejme, inde sa 

budú realizovať také menšie opravy výtlkov a podobných 

nedostatkov, ktoré môžu obmedzovať túto dopravnú premávku. 

 

      Vzhľadom na náklady, ktoré sú spojené už s týmito procesmi, 

nemyslím si že sme schopní nájsť ďalšie finančné prostriedky, aby 

sme mali ako keby nejaké samostatné investičné akcie v rámci 

jednotlivých štvrtí. A samozrejme, pokúsime sa počas zlepšenia 

finančnej situácie mať aj takýto plán k dispozícií, resp. 

pripraviť niečo eventuálne už teraz.  

 

     Samozrejme, hlavné mesto je rovnako v zlom finančnom stave 

ako mestská časť. To znamená, že  tie opravy komunikácií sú menšie 

ako boli v predchádzajúcich rokoch. A informovali nás, že sa bude 

realizovať rozsiahla rekonštrukcia Vajnorskej ulice, medzi 

Trnavským mýtom a ulicou Odbojárov, ktorá by mala nadviazať na už 

zrekonštruovaný úsek. Dôvod je to, že tu dôjde k výmene, nie som 

si teraz istý, či plynovodu, vodovodu, ale nejakej podzemnej 

infraštruktúry, takže tá Vajnorská ulica by sa mala zjednotiť od 

Bajkalskej až po Trnavské mýto. Zatiaľ nemám informáciu, kedy by 

sa malo začať. A to je asi všetko k tomu. Niečo som zabudol? 

(Poznámka z pléna). Nie, v tejto chvíli nie.  

 Pán vicestarosta Troiak. 

 

 

Vicestarosta Ing. P. T r o i a k : 
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 Ja len doplním. Možno nejaké nedorozumenie, ktoré tu mohlo 

nastať ohľadom toho stenografického záznamu. A určite sa pozrieme 

aj na nejaké IT riešenie, ktoré by mohlo byť vhodnou alternatívou. 

Keď takéto nenájdeme, tak samozrejme všetko platí tak ako doteraz. 

Ďakujem.      

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 S faktickou poznámkou pán poslanec Korček. 

 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem. Ďakujem pánovi vicestarostovi za túto informáciu. 

My sme mali takú krátku debatu a na vysvetlenie, mne ide o to, 

aby si každý mohol dohľadať to, čo tu bolo povedané na 

zastupiteľstve, či to bude stenografický záznam alebo to bude 

zabezpečené iným spôsobom, tak to je samozrejme, mne absolútne 

jedno. Dôležité je, aby každý kto má záujem a chce sa tomu venovať, 

aby si to mohol pozrieť a nemusel sedieť pri počítači a pozerať 

si siahodlhé videá, ale aby si to mohol normálne pozrieť, kto čo 

povedal a čo povedal sám poslanec. To už je jedno, tie dôvody môžu 

byť rôzne, ale aby to, čo tu fungovalo dlhé roky, bolo zabezpečené. 

Ďakujem.  

 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. V rámci bodu rôzne už nie je nikto ďalší 

prihlásený do diskusie. Prechádzame na bod 32. 

 

 

BOD 32: 

Interpelácie 
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Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Pán poslanec Korček. 

 

Poslanec JUDr. T. K o r č e k, PhD., LL.M.: 

 Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja som minulé zastupiteľstvo 

dával informáciu ohľadom projektu Gut House. Tak ako bolo aj 

medializované, myslím si že ja som to aj spomínal, že v určitom 

období išlo o pravdepodobne najväčšiu čiernu stavbu na území 

mestskej časti. Chcel som teda dostať príslušné dokumenty, či už 

kolaudačné rozhodnutie alebo rozhodnutie o dodatočnej 

legalizácii. Veľmi pekne ďakujem, dostal som všetky požadované 

informácie. Taktiež chcem zdôrazniť na mikrofón, že tieto 

dokumenty podpísal tesne pred voľbami predchádzajúci starosta.  

      

      A chcel by som ešte poprosiť o doplnenie, a teraz berte to 

ako ďalšiu interpeláciu, nakoľko ja som sa tam pýtal aj na vyrubenú 

sankciu, či bola vyrubená sankcia tejto spoločnosti za neoprávnenú 

realizáciu stavby? Odpovedané mi bolo, že áno. Čiže, chcel by som 

vedieť, že v akej výške?  

     A taktiež by som poprosil kópiu rozhodnutia o vyrubení 

sankcie.  

     A taktiež by som sa chcel opýtať, či táto predmetná 

spoločnosť platila poplatok za rozvoj? Pokiaľ áno, v akej výške? 

     A taktiež by som potom poprosil kópiu rozhodnutia o vyrubení 

tohto poplatku. Ďakujem.  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec Árva. 

Poslanec Ing. A. Á r v a : 
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 Ďakujem. Ja len, aby som šetril čas nám všetkým, chcel som 

vám povedať k tejto svojej otázke, ohľadom situácie na 

Olbrachtovej; ale budem interpelovať písomne. Ďakujem.  

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Ďakujem veľmi pekne. Do bodu interpelácie už nie je 

prihlásený nikto ďalší. 

 

 Predtým, ako oficiálne zastupiteľstvo ukončíme, chcem ešte 

spomenúť, že súčasťou programu je informácia mimo programu 

rokovania – Informácia o spracovaní interpelácií z ostatného 

zastupiteľstva, ktoré vám mali byť medzitým zaslané.  

 

 

BOD 33: 

Záver 

 

Starosta Mgr. M. Č u p k a : 

 Chcel by som sa takto na záver poďakovať za priebeh 

zastupiteľstva, za hlasovanie naozaj mnohých veľmi náročných 

a niekedy aj historických bodov. Veľmi som za to vďačný. 

 

 A zároveň vám prajem príjemné prežitie Veľkonočných 

sviatkov. A uvidíme sa potom na komisiách. Pekný deň ešte prajem.  

 

ZNELKA MČ. 

 

(Ukončenie MZ: 14.05 hod.) 

                     

                     x              x          
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..........................      ............................... 

starosta Mgr. Matúš Čupka         vicestarosta Mgr. Martin Vlačiky,  

                                PhD. 

 

OVEROVATELIA:  

poslanec Mgr. Maroš Dulaj       ............................... 

poslanec Ing. Andrej Hajšel     ............................... 

 

Za správnosť stenogr. záznamu: 

Ing. Mária Bahnová, komor.stenogr. ........................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


